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اکبرپور:

دود اختلاف میان مدیر و مربی 
در چشم استقلال می رود 

وزیربهداشتدرگفتگوباپیشرو:

پلاسمانبایدخامفروشیشود

نیکبیندرجلسهعلنی:
بانکهاییکهبنگاهداریوسفتهبازی

میکنند،عاملتورمهستند

علیرضا اکبرپور، پیشکسوت استقلال در خصوص شرایط این تیم معتقد 
است که باید هرچه سریعتر اختلاف داخلی در این مجموعه 
رفع شود.  نباید مدیر و مربی اختلاف داشته باشند و دودش 
در چشم تیم می رود. به نظرم باید خطیر و نکونام به لجبازی 
خود پایان دهند.اعتصاب مشکلی را هیچ وقت حل نکرده ..

وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی از راه اندازی 33 خط تولید جدید دارو خبر 
داد و گفت: همه نیازهای کیسه خون و پلاسما تا پایان سال تامین شده است و 
فرآورده های خونی  این  از  دارد  کنیم؛ ضرورت  را خام فروشی  نباید پلاسماها 

استفاده شود.بهرام عین اللهی   در آیین گشایش هشتمین نمایشگاه 
بین المللی ایران فارما در مصلی امام خمینی )ره( افزود: برای تامین 

نیازهای دارویی و خونی بیماری ها باید تجاری سازی انجام شود ..

نماینده مردم کاشمر در مجلس شورای اسلامی گفت: بانک ها سودهای 
کلان از مردم می گیرند و بنگاه داری می کنند که این مسئله عاملی برای 

ایجاد تورم شده است.حجت الاسلام جواد نیک بین در جلسه 
علنی مجلس شورای اسلامی طی تذکر شفاهی، اظهار داشت: 
در جریان بررسی لایحه برنامه هفتم توسعه باید برای بانک های 

کشور به نحوی در این برنامه حکم قرار داده شود که..
صفحه 2

والیبالایرانبعداز
مدتهالبخندهدیهداد

معاونوزیرآموزشوپرورش
خبرداد:

مجوزجذب2۵هزار
مربیپرورشی
صادرشد

رئیسسازماناداریواستخدامی:

دستگاههایاجرایی
درزمینه

جذبنخبگان
همکاریکنند

صفحه  6

تیم ملی والیبال ایران پس از مدت ها که روی دور ناکامی بود توانست با 
پیروزی مقابل چین، قهرمان شود.این قهرمانی در شرایطی رقم خورد که 
حریف اصلی ایران یعنی ژاپن با تیم دوم خود به هانگژو آمده بود و در نیمه 
نهایی مغلوب چینی ها شد و رنگ فینال را ندید. هر چند ژاپنی ها پیش از 
این ثابت کرده بودند که می توانند چندین تیم ملی با کیفیت بالا داشته 

باشند. مصداق این مسأله پیروزی سانتوری ژاپن مقابل شهداب 
یزد در جام باشگاه های آسیا است. سانتوری هیچ ملی پوشی در 

اختیار نداشت اما در تیم شهداب بازیکنانی همچون سعید ..

صفحه 3

صفحه 2

                آگـهـی مفقــودی  "
اداره کل ثبت اسناد واملاک استان گلستان در نظر دارد، اصل سند 

کمپانی و اصل برگ سبز و اصل کارت شناسایی  خودروها  با مشخصات ذیل ، به نام اداره 
کل ثبت اسناد واملاک استان گلستان ، مفقود گردیده است از درجه اعتبار ساقط می گردد.  

    موضوع مفقودی : 
اصل سند کمپانی و اصل برگ سبز و اصل کارت شناسایی  خودروها با مشخصات ذیل، 
به نام اداره کل ثبت اسناد واملاک استان گلستان ، مفقود گردیده است از درجه اعتبار 

ساقط می گردد.    

 دستگاه: اداره کل ثبت اسناد و املاک استان گلستان- خیابان ولعیصر – عدالت 21.

شماره شاسیشماره موتورمدلپلاکرنگتیپسازندهسیستمنوع وسیلهردیف

ایران سمندسواری1
1392147H0048952NAACJ1JC6DF145471ایران/59-526 الف 11سفیدLXEF7خودرو

ایران سمندسواری2
1393147H0082775NAACJ1JC2EF169820ایران/59-429 الف12سفیدLXEF7خودرو

شناسه آگهی: 1575448   شماره میم الف: -1

نوبتاولنوبتدوم

نوبت اول: 1402/07/05         نوبت دوم: 1402/07/08

2002097847000086 شماره فراخوان در سامانه ستاد ایران

تقاضای 0240011 مناقصه شماره 1402/011  شماره مناقصه و تقاضا 

موضوع مناقصه/ شرح مختصر اقلام درخواستی SAG 7133 آنتی فوم

18/160/513/717 ریال مبلغ تضمین شرکت در فرایند ارجاع کار

تضمین شرکت در فرایند ارجاع کار بصورت یكي از تضامین قابل قبول وفق آیین نامه تضمین 
شماره 123402/ت50659 ه مورخ 94/09/22 هیات وزیران مي باشد. نوع تضمین شرکت درفرایند ارجاع کار

1/116/082 یورو معادل 473/025/685/814 ریال مبلغ برآوردي مناقصه

10روز پس از درج نوبت دوم آگهی در صفحه اعلان عمومی سامانه ستاد ایران می باشد. آخرین مهلت دریافت اسناد ارزیابي کیفي در سامانه ستاد 

ظرف مدت دو هفته پس از انقضای مهلت دریافت اسناد می باشد. آخرین مهلت بارگذاري و  ارسال مستندات ارزیابي 
کیفي )رزومه( در سامانه ستاد

پس از ارزیابی کیفی مناقصه گران، مستندات دریافت پیشنهاد فنی و مالی بهمراه برنامه زمانی از طریق 
سامانه ستاد ارسال می گردد.

آخرین مهلت بارگزاری پیشنهادات فنی/ مالی در 
سامانه ستاد 

استان بوشهر- شهرستان عسلویه- شرکت مجتمع گاز پارس جنوبی- ساختمان اداری مرکزی ستاد 
-مدیریت بازرگانی-اداره خرید- گروه خرید شیمیایی آدرس مناقصه گزار

بدیهی است کلیه فرآیند برگزاری مناقصه الكترونیكی از طریق درگاه سامانه تدارکات الكترونیكی دولت )سامانه ستاد( به نشانی: WWW.SETADIRAN.IR انجام می پذیرد وبه 
پیشنهاد های خارج از سامانه ستاد هیچگونه ترتیب اثری داده نخواهد شد و مناقصه گران بایستی نسبت به ثبت نام در سامانه ستاد و دریافت گواهی امضاء الكترونیكی اقدام نمایند.

مناقصه گران مي توانند جهت کسب اطلاعات بیشتر به سایت WWW.SPGC.IR مراجعه و یا با شماره تلفن های2241-07731312248 تماس حاصل فرمایند. 

روابط عمومي شرکت مجتمع گاز پارس جنوبی

آگهي فراخوان مناقصه عمومي دو مرحله ای)یكپارچه(
شرکت مجتمع گاز پارس جنوبي در نظر دارد اقلام مورد نیاز خود را با شرایط ذیل بصورت برگزاری 
مناقصة عمومي دو مرحله ای از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )سامانه ستاد( تامین نماید:

شناسهآگهی:1۵74873شمارهمیمالف:-1

نوبت اول: 1402/07/08        نوبت دوم: 1402/07/10

شرکتملیگازایران
شرکتمجتمعپارسجنوبی

هوش مصنوعی چگونه در لایه لایه زندگی 
ریشه دوانده است؟

سرمقاله/ سینا تفنگ چی
وقتی هوش مصنوعی را تصور می کنید، ممکن است به یک آگاهی 
مصنوعی که توسط انسان ها در فیلم های علمی تخیلی نشان داده شده 
است، فکر کنید.به غیر از این قلمرو فانتزی، هوش مصنوعی نرم افزار 
سیستم کامپیوتری است که وظایف پیچیده ای را انجام داده و به هوش 
انسانی در ابعادی نظیر شناخت احساسات، حل مسئله، پیش بینی و 
بسیاری موارد دیگر نیازمند است.شکی نیست که هوش مصنوعی دارای 
طیف گسترده ای از قابلیت ها است که به همین دلیل تقریباً در تمام 
جنبه های زندگی بشر مدرن نفوذ کرده است؛ امروز به نقطه ای رسیده ایم 
که هوش مصنوعی بر بسیاری از زمینه ها مانند خرید، سرگرمی، آموزش 
و یا مواردی چون رانندگی از طریق اتومبیل های خودران، اتوماسیون 
خانگی از طریق اینترنت اشیا و غیره تأثیر می گذارد؛ همگام با این موارد، 
هوش مصنوعی در عالم تجارت نیز تأثیرگذار بوده و به عنوان بخشی از 
فرایند تولید یا فروش نیز ورود داشته است که در این مطلب بناست به 

آن پرداخت شود.
هوشمصنوعیوبازاریابیدیجیتال

سپس  و  تحلیل  و  تجزیه  داده ها،  جمع آوری  شامل  مصنوعی  هوش 
استفاده از تکنیک های یادگیری ماشینی برای استخراج اطلاعات مفید 
از داده ها است که منجر به یافته هایی کاربردی در خصوص اطلاعات 
شخصی سازی و همچنین واکنش ها و احساسات مشتریان می شود.در 
چند سال گذشته، بازاریابان در استفاده از هوش مصنوعی در بازاریابی 
فروشگاه  هر کسب وکاری، چه یک  تقریباً  امروزه،  اما  اند.  بوده  مردد 
کوچک یا یک شرکت بزرگ، به استفاده از هوش مصنوعی در فرایند 
بازاریابی خود فکر کرده و هم اکنون شاهد این استفاده در شرکت هایی 
نظیر آمازون هستیم که در زمینه نمایش اقلام مرتبط به خریداران بر 
اساس خدمات، بازدیدها و خریدهای قبلی و تکرار پذیرتر شدن خدمات 

دهی به مشتریان از این فناوری استفاده می کند.
بازاریابی دیجیتال با شناسایی مشتریان بالقوه از طریق مدیریت ارتباط با 
مشتری )CRM( شروع شده و به یک استراتژی تجاری اشاره دارد که 
رویکرد مشتری محوری را تشکیل داده و شامل جمع آوری حداکثری 

داده های مشتری و فیلتر کردن اطلاعات مهم او می شود. 
با استفاده از هوش مصنوعی ترکیب یافته با CRM، مجموعه اطلاعات 
کاربر از منابع مختلف ورودی همچون وب سایت، تبلیغات و رسانه های 
اجتماعی و غیره افزایش یافته و کسب و کارها با استفاده از این اطلاعات 
می توانند در زمان مناسب، مخاطب مناسب را برای ارائه محصولات 

خود داشته باشند.

همچنین با داده های جمع آوری شده، بازاریابان می توانند به راحتی 
نیازهای مشتریان بالقوه را تجزیه و تحلیل کرده، راه حل مناسب برای 
آنها ارائه داده و تجربه خرید را بهبود بخشند.در کنار این موارد، وقتی 
فناوری هوش مصنوعی با فناوری های دیگر مانند VR و AR ترکیب 
می شود، تجربه ارزشمندتری نیز خلق خواهد شد؛ به طور مثال واقعیت 
و  املاک  در صنعت  توانند  راحتی می  به  و هوش مصنوعی  مجازی 
مستغلات یاریگر مناسبی برای نمایندگان فروش باشند و این مهم را به 

ویژه در زمان پاندمی کرونا به خوبی توانستیم لمس کنیم.
استفادهازرباتهایچتهوشمصنوعی

با پیشرفت در پردازش زبان طبیعی و تجزیه و تحلیل معنایی، فناوری 
تبدیل صدا بهبود چشمگیری را در خدمات مشتری نشان داده است؛ 
چت ربات های هوش مصنوعی به کسب وکارها این امکان را می دهند که 
پشتیبانی از چندین مشتری در یک زمان و به صورت 24 ساعته صورت 
پذیرد. علاوه بر این، مشتریان می توانند به زبان های دلخواه خود تعامل 
داشته باشند و این گام بزرگی برای ساده سازی فرآیندها و افزایش دامنه 

کاربران است.
بازاریابیایمیلی

هوش مصنوعی برندها را قادر می سازد تا کمپین های بازاریابی ایمیلی 
باشند.  داشته  خود  کاربر  تعاملات  اساس  بر  را  شده  شخصی سازی 
همانطور که قبلًا گفته شد، با استفاده از هوش مصنوعی، تیم بازاریابی 
شما می تواند رفتار مشتریان شما را درک کرده و ایمیل هایی را ارسال 
می توانند  شما  مشتریان  بنابراین،  کند.  جلب  را  آنها  توجه  که  کند 
ایمیل های مرتبط موضوعاتی که به آن علاقه مند هستند را دریافت 
کرده و به صورت هدفمند به آن هدایت و جذب شوند و نتیجه کمپین 

نیز بهینه و مطلوب خواهد شد.
تبلیغاتدیجیتال

از داده  توان  از هوش مصنوعی می  با استفاده  تبلیغات دیجیتال  در 
هایی نظیر مشخصات جمعیتی )سن، جنسیت و...( و علایق شخصی 
برای نمایش تبلیغات مرتبط بهره گرفت؛ بر این اساس، عملکرد کمپین 
های تبلیغاتی دیجیتال بهبود بخشیده شده و بازاریابان قدرت تشخیص 
روندها و پیش بینی را پیدا خواهند کرد که این مهم به تصمیم گیری 
استراتژیک در مورد مخاطبان هدف و بهینه سازی بودجه اختصاص داده 

شده به کمپین های تبلیغاتی پولی نیز کمک می کند.
محتوایبازاریابی

زیادی  اهمیت  مارکتینگ  دیجیتال  حوزه  در  محتوا  بازاریابی  امروزه 
دارد. به لطف هوش مصنوعی، اکنون می توانید دریابید که کدام محتوا 
برای مخاطبان شما مؤثرتر و مرتبط تر است و بر اساس رفتار مخاطبان 
هدف شما است. بنابراین، می توانید از بازاریابی محتوایی برای ایجاد و 

اشتراک گذاری محتوای مناسب استفاده کنید.

وزیرصمت:

رانت  در حوزه خودرو حذف می شود
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متفکرآزاد :
بنگاهداری آفت نظام بانکداری است

عضو هیئت رئیسه مجلس گفت: طرح بانک مرکزی هنوز 
تبدیل به قانون نشده و به مجمع ارجاع شده که قانونی شدن 
آن، قدرت بانک مرکزی در مهار بنگاهداری بانک ها را زیاد 
می کند.روح الله متفکرآزاد با تاکید بر اینکه بنگاهداری آفت 
نظام بانکداری است، اظهار داشت: ریشه بسیاری از مشکلاتی 
که در کشور با آن مواجه هستیم، به بنگاهداری بانک ها باز 
می گردد، چرا که هلدینگ ها و بنگاه های زیر نظر بانک ها به 
صورت غیرمستقیم تورم زا هستند و از طرف دیگر بنگاهداری 
بانک ها به فضای رقابت در حوزه اقتصاد صدمه می زند.وی با 
اشاره به اینکه بانک ها با بنگاهداری از وظایف اصلی خود 
فاصله می گیرند، گفت: باید از بنگاهداری بانک ها جلوگیری 
شود که برای جلوگیری از بنگاهداری بانک ها خلأ قانونی 
جدی نداریم.عضو هیئت رئیسه مجلس شورای اسلامی با 
تاکید بر اینکه باید بنگاهداری بانک ها متوقف شود، تصریح 
کرد: با نظارت و تمرکز وزارت امور اقتصادی و دارایی و بانک 
مرکزی بر فعالیت بانک ها می توان تا حد زیادی از بنگاهداری 
بانک ها جلوگیری کرد.نماینده مردم تبریز در مجلس شورای 
اسلامی  جمهوری  مرکزی  بانک  طرح  داد:  ادامه  اسلامی 
ایران که در مجلس تصویب شده، یکی از طرح های پیش رو 
است. البته این طرح هنوز تبدیل به قانون نشده و به مجمع 
تشخیص مصلحت نظام ارجاع شده تا موارد اختلافی بین 
مصوبات مجلس شورای اسلامی و شورای نگهبان بررسی 
و تعیین تکلیف شود.متفکرآزاد تاکید کرد: امیدواریم هر چه 
زودتر طرح بانک مرکزی جمهوری اسلامی ایران تبدیل به 
قانون و مکمل قوانین قبلی شود تا قدرت بانک مرکزی در 
اقدامات بانک ها از جمله بنگاهداری بیشتر  از  مهار برخی 
شود. اگر طرح بانک مرکزی جمهوری اسلامی ایران تبدیل 
به قانون شود، قطعاً مبتنی بر آن تمرکز نظارتی مجلس بر 

بانک ها هم بیشتر خواهد شد.

منادی سفیدان:
اصلاح قانون سنجش و پذیرش به 

کنکور سال ۱۴۰۳ نمی رسد
رئیس کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس با اشاره 
به رد مصوبه مربوط به تغییر شیوه برگزاری کنکور از 
درباره  اصلاحی  گونه  نگهبان، گفت: هر  سوی شورای 
قانون سنجش و پذیرش به کنکور سال ۱۴۰۳ نمی رسد.

علیرضا منادی سفیدان در واکنش به اظهارات اخیر رئیس 
سازمان سنجش مبنی بر اینکه با رد مصوبه اصلاح تبصره 
۵ ماده ۵ قانون سنجش و پذیرش در دانشگاه ها و مراکز 
آموزش عالی کشور در شورای نگهبان، آزمون سراسری 
انقلاب  عالی  شورای  مصوبه  اساس  بر   ۱۴۰۳ سال 
قانون، یک سال  فرهنگی برگزار می شود، گفت: طبق 
قبل از برگزاری کنکور سراسری باید تکلیف متقاضیان 
مشخص باشد و آنان باید بدانند که شیوه برگزاری آزمون 
چگونه است. بر این اساس رئیس سازمان سنجش این 
مطلب را بیان کرد تا داوطلبان تکلیف خود را بدانند.وی 
ادامه داد: از آنجایی که داوطلبان کنکور سراسری سال 
باید زودتر بدانند که شیوه برگزاری کنکور در   ۱۴۰۳
سال آینده چگونه است، بعد از رد مصوبه مجلس شورای 
اسلامی، شیوه برگزاری کنکور سال آینده اعلام شد تا 
متقاضیان تکلیف خود را بدانند و سردرگم نباشند.رئیس 
کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس شورای اسلامی 
در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه آیا امکان اصلاح این 
مصوبه از سوی مجلس شورای اسلامی در زمان مقتضی 
وجود نداشت تا این مصوبه به کنکور سال آینده برسد، 
تصریح کرد: این مصوبه برای رفع ایرادات شورای نگهبان 
باید ابتدا در مجلس بررسی و اصلاح شود که باید دید 
چه زمانی فرصت بررسی آن در صحن مجلس وجود 
دارد. بعد از آن هم مصوبه اصلاحی مجلس باید مجدداً 
به شورای نگهبان ارسال شود تا آنان اعلام نظر کنند. از 
آنجایی که این فرایند زمان بر است، هر اصلاحی روی 
این مصوبه انجام شود، به کنکور سال آینده نمی رسد.

آموزش  کمیسیون  البته  کرد:  تاکید  سفیدان  منادی 
مجلس شورای اسلامی با همکاری شورای عالی انقلاب 
فرهنگی دنبال اصلاح قانون سنجش و پذیرش بود و 
تاکید ما بر این بود که هر سال اثر قطعی معدل را شورای 
عالی آموزش و پرورش پیشنهاد دهد و سازمان سنجش 
آن را تصویب کند. با وجود این، طرح اصلاح تبصره ۵ 
ماده ۵ قانون سنجش و پذیرش در دانشگاه ها و مراکز 
آموزش عالی کشور در صحن مجلس بررسی و تصویب 
شد که البته این مصوبه از سوی شورای نگهبان مغایر 

قانون اساسی شناخته شد.

عباس زاده مشکینی :

سیاست فشار حداکثری را شکست دادیم
عضو کمیسیون امنیت ملی مجلس درباره آزادسازی بخشی از اموال بلوکه شده ایران، گفت: زمانی 
که طرف مقابل به این نتیجه رسید که فشار حداکثری بر ایران نتیجه نمی دهد، عقب نشینی کردند.

محمود عباس زاده مشکینی درباره آزادسازی بخشی از اموال بلوکه شده ایران، اظهار داشت: در 
سال های اخیر برخی از کشورها به ویژه آمریکا و کشورهای غربی هر گونه فشار، تهدید و تحریم را 
علیه کشورمان اعمال کردند و هدف آنان از فشار حداکثری بر ایران آن بود که کشورمان و نظام 
جمهوری اسلامی ایران را از پا دربیاورند.وی بیان کرد: از زمانی که دولت سیزدهم روی کار آمد، 
مدیریت کشور درون زا شد و دولت توانست با تکیه بر توان داخلی، هزینه اداره کشور را به خوبی 
به دست آورد و همین رویکرد باعث عقب نشینی طرف مقابل شد.عضو کمیسیون امنیت ملی و 
سیاست خارجی مجلس شورای اسلامی تصریح کرد: در واقع، زمانی که طرف مقابل به این نتیجه 
رسید که فشار حداکثری بر ایران نتیجه نمی دهد و ما با تکیه بر توان داخلی می توانیم نیازهای 
خود را تأمین کنیم، عقب نشینی کردند. آزادسازی اموال بلوکه شده ایران هم در همین راستا بود و 
نشان دهنده عقب نشینی آنان در مقابل ایران است.نماینده مردم مشکین شهر در مجلس شورای 
اسلامی تاکید کرد: جمهوری اسلامی ایران نشان داد هر چقدر طرف مقابل بر ما فشار وارد کند و 
کشورمان را تهدید کند، اما ما سیاست خنثی سازی تحریم ها را در پیش می گیریم و به همین دلیل 
طرف مقابل به این نتیجه رسید که سیاست فشار حداکثری بر ایران دیگر کارساز نیست و جواب 
نمی دهد و به همین دلیل از این موضع خود عقب نشینی کردند.عباس زاده مشکینی متذکر شد: 
البته ما در دوره های گذشته هم مشابه این قضایا را دیدیم؛ زمانی بود که طرف مقابل به جمهوری 
اسلامی ایران بنزین نمی داد تا از این طریق ما را وادار به آنچه خود می خواهند کنند اما کشورمان 
ظرف مدت کوتاهی تولید بنزین را به حدی افزایش داد که نه تنها توانستیم نیازهای داخلی خود 
را تأمین کنیم، بلکه توانستیم به برخی کشورها هم بنزین صادر کنیم.وی ادامه داد: این مسائل 
به خوبی نشان می دهد که اگر کشور را مقتدرانه و به درستی اداره کنیم و در مقابل فشار 
دشمن مقاومت کنیم و کوتاه نیاییم، حریف به ما امتیاز می دهد.عضو کمیسیون امنیت 
ملی و سیاست خارجی مجلس شورای اسلامی تصریح کرد: با توجه به اینکه بودجه امسال 
بدون لحاظ کردن آزادسازی اموال بلوکه شده ایران بسته شده است، بهتر است دولت 
این منابع را در حوزه سرمایه گذاری مولد هزینه کند تا برای کشور ارزش افزوده، تولید و 

اشتغال به دنبال داشته باشد.

نیک بین در جلسه علنی:

بانک هایی که بنگاهداری و سفته بازی 
می کنند، عامل تورم هستند

نماینده مردم کاشمر در مجلس شورای اسلامی گفت: بانک ها سودهای کلان از مردم 
می گیرند و بنگاه داری می کنند که این مسئله عاملی برای ایجاد تورم شده است.

حجت الاسلام جواد نیک بین در جلسه علنی مجلس شورای اسلامی طی تذکر شفاهی، 
اظهار داشت: در جریان بررسی لایحه برنامه هفتم توسعه باید برای بانک های کشور به 
نحوی در این برنامه حکم قرار داده شود که روز به روز تعداد بانک ها کمتر شود، چرا که 

بانک ها مهم ترین عامل رشد تورم هستند.
ایجاد  تورم  و سفته بازی هستند  بنگاه داری  اهل  که  بانک هایی  اینکه  به  اشاره  با  وی 
می کنند، گفت: احکام برنامه هفتم توسعه باید طوری تنظیم شود که سودهای بانکی 

تقلیل یافته و تعداد بانک ها کاهش یابد.
نماینده مردم کاشمر در مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه هرچه تعداد بانک ها کمتر 
شود میزان تورم کاهش می یابد، تصریح کرد: بانک ها سودهای کلان از مردم می گیرند و 

بنگاه داری می کنند که این مسئله عاملی برای ایجاد تورم شده است.

رئیس سازمان اداری و استخدامی :
دستگاه های اجرایی در زمینه جذب نخبگان 

همکاری کنند
میثم لطیفی، رئیس سازمان اداری و استخدامی کشور درباره مشکلات جذب نخبگان 
در دستگاه های اجرایی گفت:  تاکید ما به دستگاه های اجرایی این است که در زمینه 
جذب نخبگان همکاری کنند. دو مانع جدی در این زمینه  داشتیم؛ مانع اول این بود که 
برخی مواقع انتخاب نخبگان ما برای برخی از مشاغلی بود که دستگاه های اجرایی درباره 
آنها اعلام نیاز نکرده بودند. تلاش ما این است که با همکاری نخبگان در مشاغلی از این 

عزیزان استفاده کنیم که دستگاه های اجرایی به آنها نیاز داشته باشند.
وی ادامه داد:  نکته بعدی هم مساله تامین اعتبار بود که در این باره مذاکراتی با سازمان 
برنامه و بودجه انجام دادیم تا تامین اعتبار این موضوع هرچه سریعتر انجام شود و این 
مشکلات برطرف شوند.گفتنی است در اواخر سال ۱۴۰۰، هیئت وزیران آئین نامه »جذب 
و نگهداری سرمایه انسانی استعداد برتر و نخبه در دستگاه های اجرایی« را ابلاغ کرد و 
حدود سه ماه بعد شیوه نامه آن به تصویب رسید. ابلاغ این آئین نامه از سمت سازمان امور 
اداری و استخدامی به کلیه دستگاه های اجرایی بوده است و طی آن دستگاه ها مکلف 

شدند که هر ساله تعدادی از افراد موردنیاز خود را از نخبگان جذب کنند.

اژدری:
۲۲هزار گردشگر روسی به ایران 

سفر کردند
مدیرکل توسعه گردشگری خارجی وزارت میراث فرهنگی، 
گردشگر  هزار   ۲۲ سفر  از  صنایع دستی  و  گردشگری 
روسی با ویزا در شش ماهه نخست سال به ایران خبر داد.

گردشگری  توسعه  و  بازاریابی  مدیرکل  اژدری   لیلا   
خارجی وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
گفت: حضور گردشگران روس که به عنوان اولین گروه لغو 
روادید وارد ایران شدند، سبب تقویت لغو روادید شد.او 
ادامه داد: ورود گردشگر بدون ویزا مسئله ای امنیتی است 
و به همین دلیل لغو روادید بسیار اهمیت دارد. از اوایل 
مرداد قابل اجرا بودن این مسئله اعلام شد، اما مشکل 
نبود پرواز بود و به همین دلیل تعداد گردشگر روس کم 
است.مدیرکل بازاریابی و توسعه گردشگری خارجی از 
سفر ۲۲هزار روس با ویزا در شش ماهه نخست سال به 
ایران خبر داد و افزود: ظرفیت کم پرواز ها مانع به شمار 
می آید و بیشتر در اختیار دانشجویان است، خوشبختانه 
ایرانی به  با این رویداد هفته گذشته گروه گردشگران 
دعوت ایالت کازان وارد این ایالت شدند و نگران چک 
روادید بودیم و خوشبختانه به راحتی و با تعامل وارد 
شدند و سفر پرباری داشتند.او ادامه داد: پلیس امنیت 
فرودگاه بسیار در تسهیل این امر اثرگذار بود. دولت ها 
به وظایف خود عمل کردند و اکنون نقش آژانس های 
مسافرتی مهم است که روابط را حفظ و گسترش دهند.

او یکی از روش های تسهیل ورود گردشگر را توسعه هر 
یک از زیرساخت های حوزه حمل ونقل برشمرد و اظهار 
کرد: سفر ها باید در گروه های پنج تا ۵۰ نفره و تنها در 
قالب ۹۰ آژانسی که معرفی شدند انجام شود، قوانین 
برای هر دو کشور برابر است.اژدری گفت: برای شناسایی 
گردشگران بین آژانس و پلیس امنیت هماهنگی انجام 
می شود، افزود: نهاد هماهنگ کننده این سفر ها کانون 

جهان گردی و اتومبیل رانی است.

تست ۲ متروباس در پایتخت 
انجام شد

که  گفت  تهران  اتوبوسرانی  واحد  شرکت  مدیرعامل 
انجام  موفقیت  با  متروباس  دستگاه   ۲ گرم  تست 
شد.مهدی علی زاده، مدیرعامل شرکت واحد اتوبوسرانی 
توان  و  تمام ظرفیت  از  باید  اینکه  به  اشاره  با  تهران 
گفت:  شود،  استفاده  خدمات رسانی  برای  اتوبوسرانی 
بعد از ۵ سال توقف از ابتدای هفته جاری یک دستگاه 
متروباس را در خط دو )پایانه خاوران _ پایانه آزادی( به 
صورت آزمایشی و تست گرم فعال کردیم.وی با اشاره 
به اینکه دلیل توقف این اتوبوس در تست گرم وقفه ۵ 
ساله و نقص فنی متعدد بوده است، اظهار کرد: دومین 
دستگاه متروباس نیز به همت همکاران پر تلاش بنده 
در اتوبوسرانی در خط دو فعال شده که ان شاءالله دو 
دستگاه متروباس باقی مانده هم تا پایان مهر ماه به 
با  شد.علی زاده  خواهند  اضافه  خدمات رسانی  چرخه 
بیان اینکه این اتوبوس ها دارای ۲۵ متر طول بوده و 
هیبریدی هستند و در هر سرویس با احتساب ظرفیت 
ایستاده بالغ بر ۲۰۰ نفر را جابجا می کنند، گفت: با رفع 
نواقص این اتوبوس ها، از ظرفیت خوب آن ها هم در 
خطوط استفاده خواهیم کرد.وی درباره اقدامات این 
شرکت در مهر برای نوسازی و بازسازی ناوگان، گفت: 
بر اساس وعده ای که برای ۶ ماه اول سال داده بودیم، 
توانستیم ۴۳۰ دستگاه اتوبوس را بازسازی و نوسازی 
کنیم و طبق برنامه ریزی ها و قرارداد های منعقد شده 
در حوزه، تعداد ناوگان فعال جاری را از ۱۷۵۰ دستگاه 
به حداقل ۲۰۵۰ دستگاه فعال جاری رساندیم و ان 
شاءالله تا پایان مهر این تعداد به ۲۳۰۰ دستگاه افزایش 
یابد.مدیرعامل شرکت واحد اتوبوسرانی تهران در پایان 
عنوان کرد: با توجه به عمر بالای ناوگان امیدواریم با 
تحقق برنامه های نوسازی و بازسازی، بتوانیم خدماتی 

شایسته شهروندان گرامی ارائه دهیم.

آگهي مناقصه عمومي 
یک مرحله ای شماره های

 121-402، 122-402 ،123-402 و 402-124
سازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای کشور

اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان گیلان

اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان گیلان در نظر دارد، مناقصه های شرح زیر را از طریق سامانه “تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد(” 
برگزار نماید. با توجه به اینکه کلیه مراحل برگزاری مناقصه، از مرحله دریافت و تحویل اسناد مناقصه تا بازگشایی پیشنهادها از طریق درگاه سامانه تدارکات 
الکترونیکی دولت )ستاد( به آدرس www.setadiran.ir انجام خواهد شد. لذا ضروری است مناقصه گران محترم در صورت عدم عضویت در سامانه، 

ابتدا نسبت به انجام مراحل ثبت نام در سایت و دریافت »گواهی امضای الکترونیکی« اقدام و سپس در مناقصه شرکت نمایند. 

شرح مختصر موضوع مناقصه:  ۱

مبلغ برآورد اولیه شرح مختصر موضوع مناقصهردیف
)ریال(

مبلغ تضمین شرکت 
در مناقصه )ریال(

شماره 
مناقصه

)محدوده شفت- ۱ سراوان  فومن- شفت-  محور  آسفالت  روکش 
۴۰۲-۳8.۲۲۲.۴8۶.۹۲۹۱.۹۱۲.۰۰۰.۰۰۰۱۲۱دوربرگردان تا دوربرگردان(

لکه گیری و روکش آسفالت محور رشت- فومن- پونل )حدفاصل ۲
۴۰۲-۱۱۱.۶۷8.۰۹۹.۷۴۰۵.۵8۴.۰۰۰.۰۰۰۱۲۲پلیس راه بهمبر تا زندان قدیم صومعه سرا(

رشت- ۳ محور  شریانی  کریدورهای  آسفالت  روکش  و  لکه گیری 
۴۰۲-8۷.۳۳۲.۹۷۹.۴۳۵۴.۳۶۷.۰۰۰.۰۰۰۱۲۳فومن- پونل )خشت مسجد- تولم شهر(

۴
تجدید مناقصه عمومی یک مرحله ای با ارزیابی کیفی به روش 
فشرده خرید، نصب، راه اندازی، بهره برداری، پشتیباني و نگهداری 

از سه سامانه ثبت تخلفات عبور و مرور )محور سنگر- سیاهکل(
۴۰۲-۳.۷۵۰.۰۰۰.۰۰۰۱۲۴مقطوع

نوع تضمین شرکت در مناقصه: مطابق آیین نامه تضمین معاملات دولتی به شماره 123402مورخ 1394/9/22

مهلت خرید اسناد مناقصه: از تاریخ ۱۴۰۲/۰7/۰5 )انتشار در سامانه ستاد( لغایت مورخ ۱۴۰۲/۰7/۱۲ )زمان دقیق در سامانه ملاک میباشد( ۲

قیمت اسناد و نحوه واریز وجه: پرداخت فقط از طریق سامانه ستاد به مبلغ ۱.۰۰۰.۰۰۰ ریال به حساب درآمدی شماره حساب شبا ۳
IR ۳۷۰۱۰۰۰۰۴۰۰۱۰۶۳۷۰۴۰۱۰۶۷۶بانک مرکزی جمهوری اسلامی ایران

مهلت و محل تحویل اسناد پیشنهاد قیمت: تحویل پیشنهاد برای مناقصه های ردیف های ۱ تا ۳ حداکثر تا تاریخ ۱۴۰۲/۰7/۲۲ و تحویل پیشنهاد ۴
)اسناد ارزیابی کیفی و اسناد مناقصه( برای مناقصه ردیف ۴ حداکثر تا تاریخ ۱۴۰۲/۰7/۲6 فقط از طریق سامانه ستاد ملاک عمل است. در ضمن 
اصل تضمین شرکت در مناقصه باید تا قبل از زمان بازگشایی پیشنهادها، به صورت حضوری تحویل دبیرخانه رشت، خیابان گلسار، روبروی پمپ بنزین. 
تلفن۳۳۱۱۲۲8۳ و۳۳۱۱۰۱۵۴ کد ۰۱۳ و نمابر ۳۳۱۱۰۱۶۴ گردد. )در صورت تغییر زمان، آخرین اطلاعات منتشر شده در سامانه ستاد معتبر است(. 

شرایط شرکت در مناقصه: اشخاص حقوقی با شرایط مندرج در جدول زیر می توانند در این مناقصه شرکت نمایند:۵

موضوع مناقصهردیف
صلاحیت موردنیاز

حداقل پایه موردنیازاز سازمانگواهینامه صلاحیت موردنیاز

روکش آسفالت محور فومن- شفت- سراوان ۱
)محدوده شفت- دوربرگردان تا دوربرگردان(

5برنامه و بودجهرشته راه و ترابری لکه گیری و روکش آسفالت محور رشت- فومن- پونل ۲
)حدفاصل پلیس راه بهمبر تا زندان قدیم صومعه سرا(

لکه گیری و روکش آسفالت کریدورهای شریانی محور ۳
رشت- فومن- پونل )خشت مسجد- تولم شهر(

۴

تجدید مناقصه عمومی یک مرحله ای 
با ارزیابی کیفی به روش فشرده خرید، 
و  پشتیباني  بهره برداری،  راه اندازی،  نصب، 
نگهداری از سه سامانه ثبت تخلفات عبور و 

مرور )محور سنگر- سیاهکل(

شرکت کنندگان در مناقصه می بایست دارای گواهینامه صلاحیت معتبر انفورماتیک از شورای عالی 
انفورماتیک کشور باشند و زمینه فعالیت مندرج در اساسنامه در ارتباط با سامانه های هوشمند 
حمل ونقل )ITS(، یا تجهیزات کنترل ترافیک و یا به طورکلی سیستم های الکترونیکي ارتباطي و یا 
فناوري اطلاعات باشند و همچنین مناقصه گر بایستي مجري بي واسطه و مستقیم تجهیزات ITS بوده 

و داراي تائیدیه از پلیس راهور مبني بر صحت عملکرد سامانه هاي ثبت تخلفات عبور و مرور باشد.

توجه شود که رعایت سایر شرایط اسناد هر مناقصه و تعداد کار و مبلغ کار مجاز طبق فرم خوداظهاری الزامی است.

مدت اعتبار پیشنهاد مناقصه: مدت اعتبار پیشنهادها حداقل ۳ ماه پس از تاریخ ابلاغ برنده مناقصه و ۳ ماه نیز قابل تمدید میباشد.۶

ساعت، روز و محل بازگشایی پیشنهادها: برای مناقصه ردیف های ۱ تا ۳ ساعت۹/۳۰ صبح مورخ ۱۴۰۲/۰7/۲۴ پاکات پیشنهاد و برای مناقصه ردیف ۴ ساعت ۱۰/۳۰ ۷
صبح مورخ ۱۴۰۲/۰7/۲6 پاکت ارزیابی کیفی بازگشایی میگردد. در ضمن با توجه به احتمال تغییر زمان، آخرین اطلاعات تعیین شده در سامانه ستاد معتبر است.

نوبت دوم

شناسه آگهی: ۱۵۷۴۲8۹     شماره میم الف: -۱ نوبت اول: ۱۴۰۲/۰۷/۰۵         نوبت دوم: ۱۴۰۲/۰۷/۰8

تولید،  موانع  رفع  ویژه  نشست  سومین  در 
تأمین منابع سرمایه ثابت و اعطای تسهیلات 
به دو کارخانه صنعتی با حضور رئیس جمهور 
به تصویب رسید و دو منطقه گردشگری نیز 

پس از چندین دهه از بلاتکلیفی خارج شد.
رئیس  رئیسی  ابراهیم  سید  الاسلام  حجت 
ویژه  نشست  »سومین  قالب  در  جمهور  
از  دیگری  تعداد  میزبان  تولید«  موانع  رفع 
گردشگری  و  صنعتی  تولیدی،  شرکتهای 
بود و در نشست هایی جداگانه با مدیران این 
شرکت ها مسائل و مشکلات پیش روی آنان را 
جویا شد.بر اساس این گزارش، در این جلسه 
»نساجی  و  »ایران تایر«  مدیران شرکت های 
حجاب شهرکرد« در دیدار با رئیس جمهور 
و در حضور وزرای اقتصاد و جهاد کشاورزی، 
بنیاد  رئیس  جمهور،  رئیس  اجرایی  معاون 
از  حفاظت  سازمان  رئیس  مستضعفان، 
مرکزی،  بانک  رئیس  معاون  محیط زیست، 

گردشگری،  و  فرهنگی  میراث  وزیر  معاون 
معاون وزیر صنعت معدن، معدن و تجارت و 
رئیس دفتر رئیس جمهور به بیان مشکلات 
و  تولیدی  شرکت های  روی  پیش  موانع  و 
صنعتی خود پرداختند و رئیس جمهور نیز 
ناظر به مسائل مطرح شده دستورات لازم را 
با تعیین زمان اجرا صادر و مسئولان مربوطه 
را به پیگیری و رفع مشکلات آنان و همچنین 
ارائه گزارش اقدامات صورت گرفته به دولت 
شرکت  مدیر  جلسه  این  کرد.در  مکلف 
عدم  مشکل  شهرکرد«  حجاب  »نساجی 
پرداخت وام ۳۰۰ میلیارد تومانی به منظور 
اجرای طرح توسعه و افزایش ظرفیت تولید 
این شرکت را مطرح کرد که پس از بحث و 
بررسی صورت گرفته، از سوی رئیس جمهور 
مقرر شد نیمی از این اعتبار از سوی بانک ها 
توسعه  توسط صندوق  آن  از  دیگری  نیم  و 
ملی تأمین شود. مدیرعامل شرکت حجاب 

نساجی شهرکرد نیز متعهد شد با پرداخت 
با  این شرکت  تولید  این تسهیلات ظرفیت 
چادر  پارچه  متر  میلیون  تولید ۱۰  افزایش 
در فاز اول به ۲۶ میلیون متر در سال برسد.

در ادامه این جلسه مدیر شرکت »ایران تایر« 
نیز در حضور رئیس جمهور به مشکل عدم 
پرداخت اعتبار مورد نیاز برای تأمین سرمایه 
ثابت این شرکت جهت نوسازی خط تولید 
از مصوبات سفر استانی دولت سیزدهم  که 
بوده اشاره کرد که با دستور رئیس جمهور 
۳ بانک عامل برای رفع این مشکل معرفی 
این  پرداخت  برای  ماهه  یک  زمان  مدت  و 
اعتبار معین شد.همچنین به مناسبت هفته 
این جلسه مشکلات مربوط  گردشگری، در 
به دو منطقه گردشگری »قلعه فلک الافلاک« 
گردشگری  »جزیره  و  لرستان  استان  در 
آشوراده« در استان گلستان بررسی و با تدابیر 
اندیشیده شده، این مناطق گردشگری پس از 

چندین دهه از بلاتکلیفی خارج شد.»صدور 
برای سرمایه  اقتصاد  از سوی شورای  مجوز 
از  محیط زیست«  ملی  صندوق  گذاری 
ملی  طرح  اجرای  روی  پیش  موانع  جمله 
جزیره گردشگری آشوراده بود که با دستور 
دکتر رئیسی مقرر شد ظرف مدت ۱۰ روز 
برای  لازم  مجوز  و  تشکیل  اقتصاد  شورای 
محیط زیست  ملی  صندوق  گذاری  سرمایه 
صادر شود.»تأمین مکان و جابه جایی پادگان 
اثر  از حریم  اسلامی  انقلاب  پاسداران  سپاه 
تاریخی قلعه فلک الافلاک« که از دستورات 
رهبری معظم انقلاب اسلامی در سال ۱۳۷۱ 
بوده نیز از دیگر مسائل مطرح شده در این 
جلسه بود که مقرر شد با مساعدت دولت و 
همراهی سپاه پاسداران انقلاب اسلامی این 
منطقه تا پایان سال تخلیه و به منظور توسعه 
و رونق گردشگری به وزارت میراث فرهنگی و 

گردشگری تحویل شود.

در نشست ویژه رفع موانع تولید با حضور رئیس جمهور؛

منابع مالی نوسازی شرکت ایران  تایر تامین شد

وزیر صنعت، معدن و تجارت با بیان اینکه تمام 
افزود:  می شود،  خودرو حذف  حوزه  در  رانت ها 
بایستند،  خود  پاهای  روی  باید  خودروسازان 
البته دولت تعرفه هایی را برای اینکه خودروسازها 
بتوانند با دیگر کشورها رقابت کنند قرار می دهد، 
اما این تعرفه ها زمان و حد مشخص بر اساس 
منطق است و دیگر از تعرفه ۱۵۰ درصد خبری 
رویداد  نخستین  در  علی آبادی    نیست.عباس 
ملی صنعت دانش بنیان اظهار داشت: تمرکزها 
به چند  باید  اند، چرا  برده  به سمت خودرو  را 
حساب کشی  بعد  و  شود  داده  رانت  خودروساز 
کنیم.وی با بیان اینکه خودرو برقی در دنیا تبدیل 
به ماشین روز شده و دیگر ماشین آینده نیست 
و به زودی ماشین هایی وارد بازار می شوند که با 
هیدروژن کار می کنند، افزود: سالی دو میلیون 
خودرو در کشور افزوده می شود، اگر به هر کدام 
روزانه ۵ لیتر بنزین بدهیم روزی ۱۰ میلیون لیتر 
بنزین  و  گازوییل  لیتر  میلیون  می شود، ۲۴۰ 
روزانه در حال تامین است، یعنی ۲۴۰ میلیون 
آبادی  است.علی  سوختن  حال  در  روزانه  لیتر 
بهره  با  را  انرژی ها  داد: در حالی می توان  ادامه 

گیری از خورشید و باد تامین کرد و در واقع به 
منابع تامین سوخت تنوع داد. با توجه به اینکه 
امروز دنیا روی این موضوع به صورت جدی در 
حال کار کردن است ما نیز باید بر روی آن تمرکز 
کنیم که در این بخش نیاز به حضور شرکت های 
سوخت های  از  استفاده  داریم.وی  دانش بنیان 
از دیگر راهکارها عنوان  را  پاک و تجدید پذیر 
عنوان  به  را  گاز  ایران  در  برخی  گفت:  و  کرد 
خوراک مصرف می کنند چون گاز اکسید آهن 
را از طریق متان احیا می کنیم؛ این در حالی 
است که دنیا به این سمت رفته که با هیدروژن 
این کار را انجام دهد و شرکت های دانش بنیان 
نقش  ایفای  خوبی  به  رابطه  این  در  می توانند 
نقش شرکت های  بر  تاکید  با  آبادی  کنند.علی 
در  بودن  وپیشران  ریسک  کاهش  در  بزرگ 
اقتصاد، تصریح کرد: این شرکت ها مانند ایدرو، 
ایمیدرو و شهرک های صنعتی بیشترین نقش را 
در توسعه دارند و جایگاه  آنها در زمینه کاهش 
اقتصادی  توسعه  و  سرمایه گذاری  ریسک های 
حائز اهمیت است.وزیر صمت در خصوص آمار 
ارتقا و راندمان روبه رشد شرکت های دانش بنیان 

بیان کرد: تمرکز سیاست گذاری های کشور باید 
روی شرکت های دانش بنیان باشد. 

اجرایی  دستگاه های  هم افزایی  زمینه،  این  در 
از شرکت های  و حمایت  تولید  رونق  در مسیر 
تمرکز  البته  دارد.  ضرورت  نوآور  و  دانش بنیان 
کشور به گونه ای بوده که شرکت های دانش بنیان 

کوچک مقیاس توسعه پیدا کرده اند.
علی آبادی با تاکید بر اینکه امسال مقام معظم 
رهبری شعار سال را رشد تولید و مهار تورم اعلام 
کردند و رییس جمهور بر این موضوع تاکید دارد، 
خاطرنشان کرد: همه ما به عنوان وزارتخانه ها و 
مجموعه های تاثیرگذار در صنعت و معدن کشور، 
باید در این راستا اقدامات مناسبی انجام دهیم تا 

به اهداف ترسیمی دست یابیم.
تولید  چالش های  نخستین  اینکه  بیان  با  وی 
پیشرانی  سیاست های  و  راهبردارها  و  احصا  را 
بررسی  با  افزود:  گرفتیم،  نظر  در  آن  برای  را 
چالش های موجود در حوزه تولید، شاخص هایی 
را درنظر گرفتیم که کاهش ارزبری و عدم خام 
دستوری،  گذاری  قیمت  نظام  اصلاح  فروشی، 
بازبینی  کار،  و  کسب  مدیریت  در  ثبات  ایجاد 

سازوکارهای نظارتی و بازرسی، تعهد به محیط 
زیست  از جمله این اقدامات است.وزیر صمت، 
ارتباط گیری دانش بنیان ها با شرکت های بزرگ 
را ضروری دانست و افزود: راهبردها و حوزه های 
تمرکزی را مشخص کرده ایم. تامین مالی، تحول 
احیای  ابرشرکت ها،  روی  تمرکز  دیجیتال، 
واحدها، توجه به زیرساخت ها و.... برخی از این 
پروژه های  برخی  درباره  هستند.وی  راهبردها 
فعال سازی،  و  احیا  کرد:  بیان  نیز  پیشران 
آب  تامین  پلتفرم شهرک های صنعتی،  توسعه 
برخی  و...  برقی  خودروهای  جایگزینی  صنایع، 
زمینه  این  در  که  هستند  پیشران ها  این  از 
فراخوان مشارکت برای شرکت های دانش بنیان 
در  آبادی  کرده ایم.علی  ارائه  را  اندیشکده ها  و 
ادامه تصریح کرد: احیا و فعال سازی و تکمیل 
شرایط  واجد  طرح های  در  ظرفیت  افزایش  و 
صنعتی و معدنی )راکد و نیمه تمام( را دنبال 
می کنیم و توسعه پلتفرم شهرک های صنعتی از 
طریق ایجاد خوشه های بزرگ مقیاس، پارک های 
یکپارچه صنعتی و معدنی و شهرک های نوآوری 
و تخصصی با نگاه به ملاحظات آمایش صنعتی را 

در دستور کار قرار داده ایم.

وزیر صمت:

رانتدرحوزهخودروحذفمیشود



3
اجتماعی

روزنامه شنبه 8 مهر  1402/شماره 4820 
           پیشروروزنامه30 سپتامبر 2023/ 14  ربیع الاول 1445

سازمان 
آگهی های 

روزنـامه  پیشــرو
 011-33300231-3
011-33304401-3   

خبرهاخبر

گروه گردشگری :در سفر می توانیم خیلی ها را 
با خودمان همراه ببریم اما یک همسفر خوب 
که خیلی ها از وجود آن خبر ندارند، سفر کارت 
است. سفرکارت همسفری که هزینه های سفر 
را برایتان بسیار کاهش می دهد و حتی رایگان 
می کند. در واقع امروز به سفر می روید و ماه 
بعد، یا ماه های آینده بنا به اعتبار سفرکارتتان 

هزینه ها را پرداخت می کنید.
اگر می خواهید بدانید ازکجا و چه طور می توانید 
سفرکارت تهیه کنید، این مطلب را از دست 

ندهید.
مزایای استفاده از سفرکارت

تجاری  نام  سفرکارت ها  که  بود  قرار  زمانی 
خاصی نداشته باشند و صاحبان آن بتوانند از 
که  زمینی  و  هوایی  خطوط  و  هتل  هر 
می خواهند برای سفر و اسکان خود استفاده 
کنند. اما پروژه این سفرکارت های ملی هیچگاه 
به نتیجه مطلوب و در دسترس عموم مردم 
تاریخچه  درباره  می توانید  اینجا  نرسید. 

سفرکارت و حواشی آن بخوانید.
این روزها موسسه ها و ارگان های مختلفی که 
مجموعه ای کارمندان را در زیرمجموعه خود 
یا  پاداش،  هدیه،  عنوان  به  می توانند  دارند، 
هدیه  سفرکارت  خود  کارمندان  به  تشویق 
ویژگی های  در  افراد  انتخاب  بنابراین  بدهند. 
هم  باز  اما  می شود،  محدود  سفرکارت 

سفرکارت می تواند همسفر خوبی باشد.
از  می توانند  مختلف  موسسه های  و  نهادها 
فعالیت  سفر  زمینه  در  که  شرکت هایی 

می کنند، سفرکارت تهیه کنند و به زیرمجموعه 
خود بدهند. ویژگی های  سفرکارت را بودجه 
با  که  سفری  خطوط  و  هتل ها  و  سازمان 
دارد  قرارداد  سفرکارت  تهیه کننده  شرکت 
مشخص می کند. حالا اگر مجموعه شما یک 
سفرکارت هدیه داد چه طور باید از آن استفاده 

کنید؟
استفاده از سفرکارت ساده تر از چیزی است که 
به نظر می رسد. در گام اول می توانید وارد سایت 
یا اپلیکیشن ارائه دهنده کارت شوید. در این 
مرحله روی یکی از گزینه های پرواز داخلی، 
پرواز خارجی، قطار، اتوبوس، تور، هتل و ویلا و 
اقامتگاه ضربه بزنید. فهرستی از پیشنهادهای 
مختلف در هر محصول را خواهید دید. پس از 
هر  می توانید  پیشنهادهای،  از  یکی  انتخاب 
سفارش دیگری را هم به سبد خریدتان اضافه 

کنید.
پس از انتخاب هرآنچه برای سفر به آن نیاز 
دارید، اطلاعات مربوط به خود و همسفرانتان 
را در کادر مربوطه بنویسید. مرحله آخر خرید 
نهایی  ثبت  و  هزینه ها  پرداخت  به  نوبت 
باید شماره  این بخش  سفارش می رسد. در 
سریال خرید اختصاصی را در کادر ویژه نوشتن 
اعتبار  از  سفر  هزینه  بنویسید.  هدیه  کد 
اعتبار  اگر  شد.  خواهد  کسر  سفرکارت 
بود،  سفرتان  هزینه  از  بیشتر  سفرکارت 
می توانید اعتبار باقی مانده را در سفرهای بعدی 
کارت هدیه  اعتبار  کنید. درصورتی که  خرج 
سفر کمتر از هزینه سفرتان بود، می توانید باقی 

هزینه را خودتان بپردازید.
سفرکارت برای همه

سفرکارت متعلق به تمام اقشار جامعه است و 
محدودیتی برای افراد وجود ندارد. تعدادی از 
بانک ها در قالب سفر اعتباری اقدام به صدور 
سفرکارت می کنند. کسانی که عضو مجموعه 
دولتی یا خصوصی نیستند، بازنشسته هستند 
و یا شغل آزاد دارند، با داشتن پروانه کسب 
معتبر و قابل قبول بانک یا معرفی ضامن معتبر 
و  مراجعه  بانک  منتخب  شعب های  به 
درخواست  یا سفر کارت نمایند. همچنین افراد 
سامانه  های  طریق  از  می توانند  متقاضی 
اینترنتی بانکها یا با مراجعه حضوری، از تمام 
و  بدهند  انجام  اعتبارسنجی  حساب هایشان 
نسبت به گردش مالی حساب ها اقدام به اخذ 

سفر کارت کنند.
سفر با شارژ مجدد

مبلغ سفر کارت توسط شما یا مجموعه ای که 
کارمند آن هستید مشخص می شود. قیمت 
این سفر کاملآ به شما بستگی دارد. می توانید 
لوگوی شرکت، نام یا هر جمله ای که دوست 
دارید را روی سفر کارت حک کنید. سفر کارت 
محدودیت  بدون  یا  محدودیت  با  تواند  می 

زمانی باشد.
می توانید یک سفرکارت منحصر به فرد با کد 
ملی مخصوص اشخاص به آن ها هدیه بدهید. 
صدور سفر کارت محدودیت ندارد و می توانید 
آن را به چند نفر  هدیه بدهید. همچنین سفر 

کارت قابلیت شارژ مجدد دارد.

مزایای کارت اعتباری سفر
از جمله مزایای کارت  های اعتباری سفر باید 
به این نکات اشاره کرد که برخی از این کارت 
های  خرید  اساس  بر  را  خود  امتیازات   ها 
مسافرتی و هزینه  های روزانه ی شما اعمال 
مکرری  های  مسافرت   اگر  حتی  کنند،  می  
امتیاز ها می   این  اینکه  باشید.ضمن  نداشته 
توانند به عنوان اعتباری از صورت حساب شما 
بازخرید شده یا برای صرفه  جویی کردن در 
هزینه  های سفرهای بعد خود از آن ها استفاده 
کنید.قابل ذکر است که کارت  های اعتباری که 
مشترکاً توسط هتل  ها و خطوط هوایی ارائه 
از  تا  کرد  به شما کمک خواهند  می  شوند 
سریعتری  و  قیمت  نیمه  رایگان،  پروازهای 
برخوردار شوید.ناگفته نماند که بعضی از این 
کارت  های مسافرتی به شما اجازه می  دهند 
که امتیاز خود را در قالب کالا یا بازپرداخت 
نقدی دریافت کنید و برخی از کارت  ها پاداش 
 های بزرگی را در همان ابتدای کار به عنوان 
انگیزه برای دریافت کارت مسافرتی در  یک 

نظر می گیرند. 
سفر هدیه بدهیم

که کسی  است  هدیه هایی  آن  از  سفرکارت 
فراموش نمی کند، سفر کارت از تمام کارت های 
بانکی با هر موجودی که داشته باشند متمایز 
است. به همین دلیل هدیه دادن سفر کارت 
و  فرد خاص  برای هدیه گیرنده یک  را  شما 
خاطراتی  به  را  سفرکارت  با  او  سفرهای 

منحصربه فرد تبدیل می کند.

همسفری از جنس کارت اعتباری معاون وزیر آموزش و پرورش خبر داد:
مجوز جذب 2۵ هزار مربی پرورشی 

صادر شد
معاون پرورشی و فرهنگی وزیر آموزش و پرورش از صدور 
مجوز جذب ۲۵ هزار نیروی پرورشی برای سال تحصیلی 
۱۴۰۲-۱۴۰۳ خبر داد و گفت: تعداد بسیاری از این افراد در 
امور تربیتی فعالیت خواهند کرد.اصغر باقرزاده درباره جذب 
به طور کلی در  اظهار داشت:  پرورشی در مدارس  مربی 
استخدامی های جدید معلمان، ۲۵ هزار نفر در حوزه پرورشی 
هستند.وی افزود: از میان ۲۵ هزار نفر که قرار است در حوزه 
پرورشی جذب شوند، حدود ۲۰ هزار نفر از آنها در حوزه امور 
تربیتی، سه هزار نفر مشاوره و حدود ۲ هزار نفر آنها نیز در 
و  پرورشی  می شوند.معاون  جذب  سلامت  مشاور  زمینه 
فرهنگی وزیر آموزش و پرورش اضافه کرد: این میزان جذب 
برای استخدامی های امسال است و هنوز تایید نهایی برای 
فعالیت آنها در هر حوزه ها مشخص نیست و این موارد در 
حال بررسی است.معاون پرورشی و فرهنگی وزیر آموزش و 
پرورش پیش  از این در تاریخ ۱۵ شهریور گفته بود: از ۱۱۸ 
هزار مدرسه، ۴۷ هزار مدرسه، مربی پرورشی دارد و با وجود 
جذب نیرو امسال اکنون حدود ۶۰ هزار کمبود نیرو داریم.

باقرزاده درباره کمبود معلم پرورشی در مدارس اظهارداشت: 
از ۴۷ هزار نفر معلم پرورشی حاضر در مدارس، هشت هزار 
معلم بازنشسته می شوند که براساس مجوز کسب شده، ۱۱ 
هزار نفر جذب می شوند.وی افزود: قرار است که مجوز جذب 
۲۵ هزار نفر دیگر هم کسب شود اما هنوز توافق قطعی در 
این زمینه انجام نشده است.معاون وزیر آموزش و پرورش 
نقطه محل ها  رایزنی و مشخص کردن  داد: درحال  ادامه 
مانند  ملاک هایی  چه  با  و  مناطق  کدام  در  که  هستیم 
جمعیت مدارس بالای ۹۰ نفر و یا اولویت مدارس عشایر و 
و  اداری  امور  سازمان  و  ما  بین  روزی  شبانه  و  روستایی 

استخدامی کشور توافق حاصل شود.

برنامه جامع افزایش تاب آوری تهران 
در برابر زلزله تدوین می شود

دبیر کارگروه افزایش تاب آوری سازه ها در برابر زلزله از تدوین 
برنامه جامع افزایش تاب آوری شهر تهران خبر داد و گفت: با 
گذشت یکسال از طرح تشکیل این کارگروه در کمیته عمران 
و زیرساخت شورای شهر و برگزاری چهار نشست تخصصی در 
حوزه مهندسی زلزله، اکنون کارگروه نهایی با اهداف مشخص 
برگزاری  به  اشاره  با  است.امیرکیوان صالحی   تشکیل شده 
چهارمین نشست بررسی راهکارهای افزایش تاب آوری پایتخت 
اظهار داشت: ماهیت این جلسات برای پاسخگویی به سوالاتی 
درباره احتمال وقوع زلزله با بزرگی بالای هفت ریشتر و پیرامون 
چگونگی برنامه ریزی برای افزایش تاب آوری در شهر تهران در 
بازه های زمانی کوتاه، میان و بلندمدت بود.دبیرکارگروه افزایش 
بر  بازه کوتاه مدت مشتمل  افزود:  تهران  تاب آوری سازه های 
عملیات  شروع  برای  هماهنگ  و  پیچیده  برنامه ریزی های 
مقاوم سازی و مطالعه برای بهسازی لرزه ای سازه های موجود 
است، برنامه ای که به لحاظ برنامه ریزی گرچه دارای زمانی 
کوتاه اما از لحاظ بعُد عملیات اجرایی بیشترین زمان را به خود 
اختصاص خواهد داد.وی با بیان اینکه تهران و ۲۴۶ شهر دیگر، 
دارای یک طیف طرح در آیین نامه زلزله هستند، ادامه داد: 
برنامه میان مدت کارگروه مبتنی بر بررسی مزایا و معایب طرح 
تدوین آیین نامه ای ویژه )مانند تهیه طیف طرح( برای شهر 
تهران مبتنی بر تهیه مدل سه بعُدی خاک تهران و دسته بندی 
سازه های پایتخت خواهد بود.صالحی در ادامه به نیاز تحلیل 
ریسک تهران به شکل یک سیستم جامع در برنامه بلندمدت 
مدیریت  جامع  نرم افزار  یک  طراحی  افزود:  و  کرد  اشاره 
سیستمی بر مبنای وقوع بحران که دارای قابلیت های پیشرفته 
براساس مدل های ریاضی، مدل وقوع و مدل شدت و تحلیل 
می گیرد.دبیر  قرار  بررسی  مورد  بخش  این  در  است،  خطر 
کارگروه افزایش تاب آوری سازه ها در برابر زلزله در ادامه به 
راهبردهای مسئولان و اساتید در نشست های گذشته اشاره 
کرد و گفت: تقریبا همه اساتید مهندسی زلزله و زمین شناسان 
مسئله وقوع زلزله شدید را امری قطعی می دانند.وی افزود: با 
تشکیل کارگروهی متشکل از افراد متخصص در حوزه هایی 
مانند تولید نرم افزار و تحلیل ریسک، مطالعات برای تولید و 
طراحی طیف طرح، مقاوم سازی و بهسازی لرزه ای و با حضور 
صاحبنظران سایر رشته های مرتبط به سمت تدوین برنامه ای 
جامع حرکت کنیم.صالحی گفت: در زمان تدوین این برنامه 
سه کمیته بهسازی و مقاوم سازی و ترمیم سازه ها، تحلیل خطر 
اولیه و مطالعات خاک در شهر تهران و تحلیل ریسک و طراحی 
نرم افزاری با کارآمدی بالا تشکیل خواهد شد تا بتواند هنگام 
وقوع و قبل از آن پیشگیری را آغاز و شرایط مختلف مدیریت 

یکپارچه را نشان دهد.

رئیس پلیس امنیت اقتصادی تهران:
چهار هزار قلم دارو قاچاق در تهران 

کشف شد
رئیس پلیس امنیت اقتصادی تهران گفت: با تلاش ماموران 
این پلیس چهار هزار قلم انواع دارو قاچاق در پارکینگ یک 
ساختمان مسکونی کشف شد. به گزارش پلیس، سرهنگ 
هدایت بهرامی در توضیح این خبر اظهارداشت: ماموران اداره 
مبارزه با قاچاق کالا و ارز این پلیس از دپوی مقدار فراوانی 
داروی قاچاق در یک باب ساختمانی مسکونی مطلع و پس از 
و  اداره صمت  نمایندگان  به همراه  هماهنگی های قضائی 
بهداشت از محل مذکور بازدید کردند.این مقام انتظامی با 
اشاره به اینکه در این عملیات پلیسی چهار هزار داروی قاچاق 
و خارج از شبکه توزیع و تاریخ گذشته کشف شد، افزود: ارزش 
نظر کارشناسان، چهار  اساس  بر  این محموله کشف شده 
میلیارد ریال است و در این رابطه یک نفر دستگیر و برای سیر 
پلیس  شد.رئیس  معرفی  قضائی  مرجع  به  قانونی  مراحل 
امنیت اقتصادی پایتخت همچنین از بازدید یک انبار کالا و 
کشف ۵۲۵ میلیارد ریال کالای قاچاق خبر داد و گفت: قاچاق 
و عرضه خارج از شبکه می تواند آسیب های مختلفی را برای 
جامعه و امنیت عمومی کشور به همراه داشته باشد.سرهنگ 
محدوده  انبارهای  از  بازدید  ماموران  اینکه  بیان  با  بهرامی 
شورآباد را در اولویت کاری قرار دادند، توضیح داد: در این 
عملیات پلیسی در بازدید از یک انبار کالا ۵۲۵ میلیارد ریال 
کالای قاچاق شامل ۳۷۸ دستگاه اسپرسو ساز، ۲۸ هزار و 
انواع  قلم  و ۹۸۶  هزار  التحریر، ۵۷۶  لوازم  انواع  قلم   ۹۱۸
فاقد  خارجی  اکسیژن  سیلندر  عدد   ۸۷۰ و  بلوریجات 
مجوزهای قانونی کشف شد.وی در خاتمه با اشاره به اینکه در 
این انبار کالا بیش از ۲۰۷ هزار بلوریجات محصولات داخلی 
اموال  ارزش  کارشناسان  کرد:  خاطرنشان  شد،  کشف  نیز 
کشف شده را بیش از ۵۲۵ میلیارد ریال برآورد کردند و با 
تکمیل تحقیقات پلیسی فرد دستگیر و برای سیر مراحل 

قانونی به مراجع قضائی معرفی شد.

مدیر عامل بنیاد 1۵ خرداد ستاد اجرایی فرمان امام)ره( :
بیش از 13 میلیارد ریال برای 

بازسازی و تجهیز درمانگاه شهدای 1۵ 
خرداد هزینه شد

مدیرعامل بنیاد ۱۵ خرداد ستاد اجرایی فرمان امام )ره( از 
افتتاح دومین مرکز درمانی شهدای ۱۵ خرداد در تهران خبر 
برای  ریال  میلیون  و ۵۰۰  میلیارد  مبلغ ۱۳  گفت:  و  داد 
بازسازی و تجهیز درمانگاه شهدای ۱۵ خرداد در محله شهید 
مطهری ازسوی این بنیاد هزینه شده است.آئین افتتاح دومین 
محله  احسان  خانه  در  خرداد   شهدای ۱۵  درمانی  مرکز 
مطهری تهران با حضور علی آقامحمدی رییس ستاد تحول 
۲۰۲۰ محلات کم برخوردار، علی عسگری معاون اجتماعی 
ستاد اجرایی فرمان حضرت امام)ره( و حمیدرضا علیان زادگان 
بنیاد ۱۵  برگزار شد.مدیرعامل  بنیاد ۱۵ خرداد  مدیرعامل 
خرداد در حاشیه این مراسم افزود: مرکز درمانی شهدای ۱۵ 
خرداد دارای بخش های زنان، مامایی، دندانپزشکی، پزشک 
عمومی، واکسیناسیون و مراقب سلامت است.علیان زادگان 
ضمن تقدیر از اقدامات مسولانه و دلسوزانه مسئول و اعضای 
ستاد  برخوردار  کم  محلات  توانمندسازی  و  تحول  قرارگاه 
اجرایی فرمان امام )ره(، درباره نحوه خدمت رسانی در مرکز 
درمانی شهدای ۱۵ خرداد اظهارداشت: ویزیت افراد نیازمند و 
کمتربرخورداری که از طرف مسئول خانه احسان محله به این 
اولین  افزود:  مرکز معرفی می شوند، کاملا رایگان است.وی 
و  تحول  پروژه  در  خرداد   ۱۵ شهدای  درمانی  مرکز 
توانمندسازی سازی محلات در سال گذشته با اعتباری بالغ 
تهران  اتابک  محله  در  ریال  میلیون  و ۵۰۰  میلیارد  بر ۹ 
راه اندازی و تقدیم به مردم محروم این محله شده است و در 
نظر است مطابق برنامه، تا پایان سال، پنج مرکز درمانی دیگر 
نیز با راهبری معاونت اجتماعی ستاد اجرایی فرمان حضرت 
امام)ره( توسط بنیاد ۱۵ خرداد تجهیز، راه اندازی و در اختیار 
ستاد  برخوردار  کم  محلات  توانمندسازی  و  تحول  قرارگاه 
 ۲۰۲۰ تحول  ستاد  رییس  گیرد.آقامحمدی،  قرار  اجرایی 
محلات کم برخوردار نیز با تقدیر از حمایت موثر بنیاد ۱۵ 
خرداد ستاد اجرایی فرمان حضرت امام)ره( در عملیاتی شدن 
ماموریت های حوزه سلامت و جمعیت در محلات کم برخوردار 
و درخواست تداوم این رویکرد، هدف از راه اندازی این مراکز را 
حل مشکلات مردم محله در زمینه بهداشت و درمان دانست 
و گفت: امیدواریم با توسعه بیمه سلامت و استقرار پزشک 
خانواده، همه افراد دارای پرونده پزشکی شوند تا شناسایی و 
بیماری ها تسهیل شود.معاون اجتماعی ستاد  از  پیشگیری 
ضمن  مراسم  دراین  )ره(همچنین  امام  فرمان  اجرایی 
به خانواده  احترام  ادای  و  دفاع مقدس  گرامی داشت هفته 
معظم شهدا، از مجموعه اقدامات بنیاد ۱۵ خرداد در محلات 
و  تحول  قرارگاه  با  پیوسته  همکاری  و  کشور  کم برخوردار 
توانمندسازی محلات محروم ستاد اجرایی تجلیل و گزارشی 
فرمان حضرت  اجرایی  ستاد  اقدامات گسترده  مجموعه  از 
و  مناطق  در  اجتماعی  آسیب های  کاهش  برای  امام)ره( 
ارائه کرد.عسگری شکل گیری  محلات کم برخوردار کشور 
ستاد  اجتماعی  ارکان  بین  در  هم افزایی  و  همدلی  فضای 
توانمندسازی  و  محرومیت زدایی  برای  امام  فرمان  اجرایی 
به  سرعت بخشی  برای  فرصت  بهترین  را  کشور  محلات 
ماموریت های اجتماعی ستاد و قرارگاه تحول و توانمندسازی 

محلات کشور برشمرد.

و  درمان  بهداشت،  وزیر  شجاعی:  رحمان 
آموزش پزشکی از راه اندازی ۳۳ خط تولید 
جدید دارو خبر داد و گفت: همه نیازهای 
کیسه خون و پلاسما تا پایان سال تامین 
شده است و نباید پلاسماها را خام فروشی 
کنیم؛ ضرورت دارد از این فرآورده های خونی 
آیین  در  اللهی    عین  شود.بهرام  استفاده 
المللی  بین  نمایشگاه  هشتمین  گشایش 
ایران فارما در مصلی امام خمینی )ره( افزود: 
خونی  و  دارویی  نیازهای  تامین  برای 
بیماری ها باید تجاری سازی انجام شود، ۶۰ 
در  امروزه  بنیان  دانش  شرکت های  درصد 
آنها  مشکل  و  می کنند  کار  دارویی  حوزه 
تجاری سازی است که باید این روند برطرف 
و تسریع شود.وی اظهار داشت: اکنون نیاز 
دارویی به انواع آنتی بیوتیک ها و سرم ها تامین 
شده است و تا پایان امسال مشکلی در این 
زمینه نداریم.وزیر بهداشت با بیان اینکه از 
درصد  جهان، ۲۷  دانشمندان  درصد  یک 
مربوط به داروسازان هستند و نشان دهنده 
بخش  در  گفت:  آنهاست،  بالای  ظرفیت 
شفاف سازی دارو، همه اطلاعات دارویی از 

نظر تولید، نیاز و مصرف ثبت می شود.
وی افزود: تاریخ بسیار پرافتخاری را در ۴۴ 
مدت  این  در  و  کردیم  طی  اخیر  سال 
اسلامی  بزرگی نصیب جمهوری  افتخارات 

و  کارشکنی ها  دشمنان  شد.  ایران 
را  تحریم ها  جمله  از  مختلف  دسیسه های 
ایجاد کردند ولی ما روز به روز قوی تر شدیم.

بزرگترین  امروز  کرد:  تصریح  اللهی  عین 
قدرت ایران، قدرت نیروی انسانی است و ۶۷ 
دانشگاه و دانشکده علوم پزشکی، ۲۲ هزار 
در  دانشجو  هزار  علمی، ۲۷۰  هیات  عضو 
رشته های مختلف پزشکی و ۸۵۰ هزار مرکز 

تحقیقاتی در سطح کشور فعال است.
وزیر بهداشت با بیان اینکه امید به زندگی از 
۵۵ سال به ۷۸ سال در کشور افزایش یافته 
کشور  در  عفونی  بیماری های  افزود:  است، 
کنترل شده و در دوران همه گیری کرونا، با 
مدیریت  را  بیماری  این  پزشکان  تلاش 
کردیم و ۶ نوع واکسن تولید و آمادگی داریم 

که هر نوع واکسنی را با همه گیری بیماری 
داشت:  اظهار  کنیم.وی  تولید  نوپدید 
نمایشگاه ایران فارما گوشه ای از قدرت نرم 
و ۷۰۹ شرکت  است  دارو  حوزه  در  ایران 
نمایشگاه حضور  این  داخلی و خارجی در 
مردمی  دولت  افزود:  بهداشت  دارند.وزیر 
تلاش دارد با کشورهای همسایه و دوست 
با  رابطه  در  بتوانیم  تا  کند  برقرار  ارتباط 
سلامت همکار داشته باشیم زیرا جدای از 
سیاست ها، باید دل ها را به هم نزدیک کنیم 
تا کار ویژه ای در رابطه با سلامت انجام شود. 
به عنوان مثال صادرات رباط جراح به اندونزی 
انجام شده است تا دستاوردهای دانشمندان 

ایرانی به دیگر کشورها انتقال یابد.
دنیای  داریم  سعی  داد:  ادامه  اللهی  عین 

و  شود  ایجاد  منطقه  کشورهای  با  جدید 
سایر  با  راحتی  به  اساتید  و  دانشمندان 
راهبرد  و  کنند  نظر  تبادل  هم  کشورها 
مشارکت و همکاری را  در پیش گیرند؛ در ۲ 
سال اخیر با  حدود ۲۰ نفر از وزرای بهداشت 
کشورهای دیگر به صورت دو جانبه مذاکره 
داریم  آمادگی  کرد:  تصریح  داشتیم.وی 
سرمایه گذاری  و  تحقیقاتی  طرح های 
مشترک در تولید دارو و تجهیزات پزشکی با 

کشورهای دوست و همسایه انجام دهیم.
و  دارو  تولید  کرد:  تصریح  بهداشت  وزیر 
و  است  مهم  کیفیت  با  پزشکی  تجهیزات 
استاندارد  سازمان  یک  دارو  و  غذا  سازمان 
و تحقیق  استانداردسازی  است که مراحل 

دارو به صورت درستی انجام می شود.
اقرار  بهداشت، همه کشورها  وزیر  به گفته 
دارند که داروی ایرانی با کیفیت است و زمینه 

صادرات دارو به کشورهای دیگر را داریم.
ماه  در ۶  دارو  صادرات  افزود:  اللهی  عین 
امسال رشد خوبی داشت و میزان تقاضا از 
کشورهای مختلف بسیار است و امیدواریم 
رشد صادرات را هم بیشتر انجام دهیم و و 
توافق نامه ها با کشورهای مختلف به زودی 
کشورها  برخی  در  افزود:  می شود.وی  اجرا 
رایزن سلامت منصوب می کنیم که کارها را 
به راحتی برای تبادل همکاری ها انجام دهیم.

وزیر بهداشت در گفتگو با پیشرو :

پلاسما نباید خام فروشی شود

آخرین فرصت دریافت کارت بلیت 
خبرنگاری اعلام شد

سخنگوی شهرداری تهران از پیش بینی کارت بلیت خبرنگاری 
برای آن دسته از خبرنگارانی که تاکنون موفق به دریافت این 
کارت نشده اند، خبر داد.عبدالمطهر محمدخانی  با اشاره به 
فراهم شدن زیرساخت های فعال سازی کارت بلیت خبرنگاری 
برای استفاده از ناوگان حمل و نقل عمومی، افزود: مدیران 
مسئول رسانه ها تا روز شنبه ۱۵ مهر فرصت دارند تا اسامی 
خبرنگارانی که تاکنون کارت بلیت دریافت نکرده اند، به مرکز 
کنند. ارسال  تهران  شهرداری  بین الملل  امور  و  ارتباطات 

سخنگوی شهرداری تهران تأکید کرد: با توجه به آغاز اجرای 
طرح کیف پول شهروندی و فراهم شدن امکان شارژ کارت 
بلیت به صورت الکترونیک از این مسیر، از این پس شارژ اعتبار 
کارت بلیت خبرنگاران در قالب کیف پول انجام می شود.وی 
ادامه داد: پیگیری ها برای فعال سازی کارت بلیت خبرنگاری در 
با  و  می شود  انجام  اسامی  ارسال  از  پس   ۱۴۰۲ سال 
هماهنگی های انجام شده، کیف پول شهروندی اهالی رسانه به 

زودی شارژ خواهد شد.

مدیرعامل ستاد مراکز معاینه فنی خودروهای 
شهر تهران از آغاز به کار معاینه فنی از مقابل 
منازل خبر داد و گفت: امسال با اضافه شدن 
هشت خط تعداد خطوط ارائه خدمات سیار 

به ۱۵ خط افزایش یافت.
شادی مالکی   در جمع خبرنگاران اظهارداشت: 
در ۶ ماهه دوم امسال پرتابل های معاینه فنی 

در منازل راه اندازی می شود.
وی ادامه داد: این اقدام برای نخستین بار انجام 
می شود و به همین جهت ما با کارخانجات 
سازنده وارد مذاکره شدیم تا در ۶ ماهه دوم 
امسال شاهد فعالیت یک تا ۲ دستگاه پرتابل 
معاینه فنی از مقابل منازل باشیم.مالکی در 
در  فنی  معاینه  پرتابل های  تعرفه  خصوص 
منازل گفت: براساس برنامه ریزی انجام شده 
این پورتابل ها به صورت کوتاه مدت در برج 
های مسکونی واحدهای متمرکز و ارگان های 
دولتی استقرار پیدا می کنند، تعرفه آنها نیز 
مشخص است به طوری که در حال حاضر 
تعرفه معاینه فنی خودروهای سبک ۹۲ هزار 
تومان و خودروهای سنگین ۱۱۹ هزار تومان 
محاسبه می شود که در طرح معاینه فنی در 
منازل هزینه ای نیز بابت جابجایی پرتابل های 
معاینه فنی از شهروندان و مراجعه کنندگان 

اخذ خواهد شد.
فنی  معاینه  ستاد  شرکت  مدیرعامل 
ملی  همایش  اولین  در  تهران  خودروهای 
معاینه فنی خودرو نیز گفت: معاینه فنی در 
دنیا دارای قدمتی معادل یک قرن  و در کشور 
ما سابقه پنجاه ساله دارد. اولین الزامات معاینه 
فنی در سال ۱۳۴۷ در کشور برقرار شد، البته 

در آن زمان تجهیزات به  صورت امروز نبود و 
به صورت چشمی انجام می شد.

وی افزود: در سال ۷۴ برای اولین بار ستاد 
معاینه فنی ذیل شهرداری تهران تعدادی از 
تجهیزات  به  مجهز  را  شهر  های  تعمیرگاه 
معاینه فنی کرد و در سنوات بعد مطالعاتی 
طرح  آن  دستاورد  مهم ترین  که  شد  انجام 

جامع کاهش آلودگی هوای تهران است.
مالکی ادامه داد: در دهه هشتاد ما روند رو به 
رشد صنعت معاینه فنی را در تهران داریم 
متاسفانه وضعیت معاینه فنی موتورسیکلت ها 
خیلی ساماندهی نشده است. امروز به راحتی 
می توانیم پذیرای حدود سه میلیون خودرویی 
باشیم که پلاک تهران هستند. به عبارتی به 
لحاظ کمی در این صنعت موفق عمل کردیم.

فنی  معاینه  ستاد  شرکت  مدیرعامل 
خودروهای تهران با بیان اینکه در سال های 
گذشته به تامین نیازها پرداخته می شد و امروز 
بر مسائل کیفی تاکید می شود، گفت: توجه 
مراکز علمی هم به این مهم جلب شده است. 
به طوری که امروز مطالعات اثبات کرده که 
کاهش  در  که  نقشی  بر  علاوه  فنی  معاینه 
آلودگی هوا دارد، در کاهش ترافیک هم تاثیر 

گذار است.
از  درصد   10 علت  خودرو؛  ترمز  نقص 

مردودی های معاینه فنی
مالکی ادامه داد: در سال گذشته ۳۰۰ هزار 
خودرویی که در مراکز پذیرش شدند، دارای 
نقص منجر به آلودگی هوا بودند، البته در سال 
از حدود ۹۰۰ هزار دستگاه پذیرش  جاری 
شده ۷۰ درصدشان در مراجعه اول گواهی 

معاینه فنی را دریافت کردند. در بین این ارقام 
از مردودی ها نقص ترمز  تقریبا ۱۰ درصد 
خودرو را داشتند؛ به عبارتی تقریبا ۳۵۰ هزار 
خودرو و این به معنای کاهش تصادفات است.

در  فنی  معاینه  نقش  اینکه  به  اشاره  با  وی 
سلامت شهروندان غیرقابل انکار است، تاکید 
فرهنگ  و  آموزش  مثل  مواردی  البته  کرد: 
سازی، استفاده از ناوگان حمل و نقل عمومی، 
کاهش ترددهای غیرضروری، کیفیت سوخت 
و سلامت  ها  آلاینده  در کاهش  نیز   … و 

شهروندان تاثیرگذار هستند.
نیمی از خودروهای مشمول معاینه فنی 
در کشور نسبت به دریافت گواهی اقدام 

نمی کنند
مالکی با بیان اینکه باتوجه به اهمیت معاینه 
فنی بر آن شدیم تا این همایش را با خرد 
جمعی برگزار کنیم و مشکلات مراکز معاینه 
فنی در اینجا برای رسیدن به راهکارهایی برای 
حل مساله مطرح بشود خاطرنشان کرد: یکی 
خودروهاست.  مستمر  پایش  مهم  موارد  از 
تقریبا نیمی از خودروهای مشمول معاینه فنی 
در کشور نسبت به دریافت گواهی اقدام نمی 

کنند.
وی افزود: یکی دیگر از موضوعات مدت زمان 
که  خودروها  برخی  است،  معافیت  دوره 
مشمول معاینه فنی نیستند اما در مراجعه به 
مراکز متوجه می شویم که آمار خرابی این 
چندانی  تفاوت  خودروها  دیگر  با  خودروها 
از مسائل حدود  ندارد.وی گفت: یکی دیگر 
مجاز آلایندگی است. باید به این مساله توجه 
ویژه ای بشود. یکی دیگر از موضوعات وضعیت 

تردد خودروهای پر پیمایش در سطح شهر 
عمومی  نقل  و  ناوگان حمل  برای  ما  است. 
تعداد دفعات بیشتری قائل شده ایم اما این 
مساله نیاز به بازنگری بیشتری دارد. در تهران 
۱۱ خط معاینه فنی موتورسیکلت داریم اما 
کمتر از ۵۰۰ دستگاه در سال گذشته به ما 

مراجعه کردند.
۷0 درصد آلودگی هوا در پایتخت مربوط 

به خودروها است
همچنین عضو شورای اسلامی شهر تهران با 
فنی  معاینه  ملی  همایش  اولین  در  حضور 
خودرو گفت: یکی از موضوعات شهر تهران در 
هوا  آلودگی  موضوع  مدیریت ششم شهری 
است موضوعی که دغدغه همه افراد جامعه 
تهران  به خودروهای  آن  است که یک سر 
در  هوا  آلودگی  درصد  زیرا ۷۰  برمی گردد 

پایتخت مربوط به خودروها است.
سوده نجفی ادامه داد: ما سه میلیون خودروی 
فرسوده در پایتخت داریم آمار مرگ و میر از 
تصادفات  با  برابر  تهران  شهر  در  آلودگی 
جاده ای است عامل دیگر آلودگی هوا سوخت 
است.به گفته وی، در ماده ۶ قانون هوای پاک 
در  که  شده  اشاره  خودروها  فنی  معاینه  به 
مدیریت شهری نمی خواهیم به معاینه فنی 
بلکه در شهر  بپردازیم  تکلیف  و رفع  صرف 
تهران آلودگی و ترافیک بیداد می کند لازم 
است برای حل مشکل از ظرفیت دانشگاه نیز 
سر  به  شرایطی  در  علاوه  به  شود  استفاده 
می بریم که در آن نقش مردم و سازمان های 
مردم نهاد پررنگ شده و باید از سازمان های 
مردمی در حل این مشکل نیز استفاده کنیم.

مدیرعامل ستاد مراکز معاینه فنی خودروهای شهر تهران:

آغاز به کار معاینه فنی خودروها از منازل
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آب  شرکت  مدیرعامل  یاری:   مرضیه 
منطقه ای خراسان رضوی گفت: سه هزار 
و ۷۷۰ هکتار از حریم و بستر رودخانه 
های استان طی ۱۰ سال گذشته رفع 
مربوط  آن  هکتار  که ۷۱  شده  تصرف 
ابتدای امسال تا کنون است.علیرضا  به 
طاهری افزود: رودخانه ها نقش مهمی در 
تغدیه آبخوان ها و دشت های آبی دارند 
و تا کنون حریم و بستر آنها به خوبی 

صیانت شده است.

وی اضافه کرد: همچنین از ابتدای امسال 
در  غیرمجاز  چاه  حلقه   ۶۱۳ کنون  تا 
خراسان رضوی بسته شد و بدین ترتیب 
آمار مسدودی چاه های غیر مجاز در ۱۰ 
سال گذشته به ۱۷ هزار حلقه چاه رسید.

مدیرعامل شرکت آب منطقه ای خراسان 
رضوی گفت:سال آبی گذشته به سخت 
ترین شکل ممکن تمام شد و در مرداد 
اوج  به  مشهد  کلانشهر  در  امسال  ماه 
لیتر  به میزان ۱۲ هزار و ۸۹۶  مصرف 

آب در ثانیه رسیدیم اما با برنامه ریزی 
صورت گرفته کوچکترین تنش آبی در 
نداشتیم.طاهری  مشهد  شرب  بخش 
افزود: میزان بارندگی در سال آبی گذشته 
از مهر ماه سال ۱۴۰۱ تا پایان شهریور ماه 
سال ۱۴۰۲ در مشهد نسبت به میانگین 
دراز مدت ۶۴ درصد کاهش داشته است 
و اگر امسال نیز وضعیت این گونه باشد 

شرایط خیلی سختی خواهیم داشت.
طول رودخانه های اصلی داخل شهرهای 

خراسان رضوی ۳۳۴ کیلومتر و در خارج 
از شهرهای این استان ۲۸ هزار و ۲۶۹ 

کیلومتر برآورد شده است.
از مجموع ۳۷ دشت استان  اکنون  هم 
خراسان رضوی، نیمی در شرایط ممنوعه 
چاههای  وجود  و  دارد  قرار  بحرانی 
غیرمجاز و برداشت بی رویه از منابع آبهای 
زیرزمینی مهمترین علت بحرانی شدن 
شده  عنوان  استان  دشت های  وضعیت 

است.

مرکز داده پشتیبان شهرداری قم
 بر اساس رعایت اصول پدافند 

غیرعامل راه اندازی شد
با  قم  شهر  اسلامی  شورای  عضو  پیشرو:  خبرنگار  قم- 
داده پشتیبان شهرداری  از مرکز  برداری  بهره  به  اشاره 
قم، در راستای رعایت اصول پدافند غیرعامل گفت: راه 
اندازی این مرکز از نظر پدافندی و ارتقای سطح خدمت 
رسانی در عرصه های مختلشف عمرانی، فنی و مهندسی، 
است. بالایی  اهمیت  حائز  غیره  و  پسماند  حمل ونقل، 

اغتشاشات سال گذشته  بیان داشت: در  آمره  معصومه 
حمله  مورد  قم  شهرداری  اطلاع رسانی  مرکز  و  سایت 
امنیت  معاونت  کمیته  تاکید  با  و  گرفت  قرار  هکری 
دلیل  به  و  تشکیل  هوشمندسازی  معاونت   ، اطلاعات 
اهمیت از مابقی معاونت های سازمان تفکیک شد.وی بیان 
داشت: بیش از ۷۰ سامانه نرم افزاری در حوزه های مختلف 
مالی،حسابداری، شهرسازی و غیره در شهرداری قم فعال 
است.آمره ادامه داد: در حوزه شهرسازی، فنی و عمرانی، 
حمل ونقل،  مدیریت  آسفالت،  مدیریت  پل ها،  مدیریت 
حفاری و غیره نیز مرکز داده پشتیبان شهرداری قم فضای 
اطلاعات حیاتی  و ذخیره  پردازش  تری جهت  مطلوب 
مدیریت شهری فراهم آورده است.عضو شورای اسلامی 
شهر قم خاطرنشان کرد: اطلاعات و داده های مختلف در 
حوزه خدمات شهری، اصناف، آتش نشانی، آرامستانها، 
پسماند، پارک ها و غیره همه در مرکز پشتیبان شهرداری 
قم ذخیره و نگهداری می شود.وی یادآور شد: در صورتی 
که مرکز داده ضعیف باشد و زیرساخت های آن مطمئن 
نباشد نمی تواند خدمات مستمر و پایداری را به شهروندان 
ارائه دهد.وی گفت: در دوره ششم شورای اسلامی شهر 
قم بر اساس برنامه ریزی های انجام شده در کمیته فناوری 
اطلاعات و شهر هوشمند ؛ مرکز داده شهرداری قم بر 
اساس استاندارهای جهانی و محافظت شده با سامانه های 
ضد نفوذ امواج مغناطیسی در راستای رعایت اصول پدافند 
غیر عامل راه اندازی شده است.عضو شورای اسلامی شهر 
قم ادامه داد: مرکز داده پشتیبان با مسیر پر سرعت فیبر 
ظرفیت  شد،  خواهد  متصل  مرکز  سنتر  دیتا  به  نوری 
ذخیره سازی منابع در مرکز داده حدود ۷۰ درصد است و 
برای تبادل، پالایش و پردازش حجم عظیمی از داده ها و 
ارتباطات منطقی فی مابین نرم افزارهای حیاتی شهرداری 
قم و زیرساخت استراتژیک برای تحقق شهر هوشمند 
استفاده می شود.آمره تصریح کرد: امکان ایجاد تعاملات 
بین دستگاهی در درون مجموعه مدیریت شهری بر مبنای 
همین مرکز داده فراهم است به نحوی که این مرکز به 
عنوان سرویس دهنده اصلی خدمات شهرداری الکترونیک 
مرکز  عنوان  به  سمتی،  از  و  سو  یک  از  شهروندان  به 
نگهداری اطلاعات سایر دستگاه های خدماتی و اجرایی در 
قم نیز میتواند عمل کند.وی یادآور شد: سازمان فاوا جایگاه 
خدماتی ملی و بین المللی دارد و نیازمند صیانت؛ تجهیزات 
و حمایت مالی جدی است؛ قیمت ها در این حوزه فناوری 
چند برابر شده و مأموریت های سازمان فناوری اطلاعات 
نیز اضافه شده است و چند سرفصل افزایش یافته و نیاز به 

حمایت بیشتر از سوی شورا و شهرداری دارد.

آذربایجان غربی-خبرنگار پیشـــرو:  مدیر شرکت ملی شرکت ملی پخش 
فرآورده های نفتی منطقه ارومیه گفت: ۴۱۵ میلیون لیتر بنزین نیمه نخست 
امسال در این منطقه جهت مصرف شهروندان توزیع شد.احمد مجرد اظهار 
کرد: نیمه نخست امسال ۴۱۵ میلیون لیتر بنزین در مرکز و شهرهای شمالی 
آذربایجان غربی مصرف شده که این مقدار در مقایسه با مدت مشابه سال گذشته 
با ۱۳ درصد افزایش برابر است.وی با اشاره به عدم بروز مشکل در توزیع سوخت 
افزود: با توجه به افزایش تعداد خودروها و عدم از رده خارج نمودن خودروهای 
فرسوده و افزایش ترددهای شهری و بین شهری، شاهد رشد چشمگیری در 
مصرف بنزین نسبت به سال گذشته بودیم که با ذخایر مناسب و بجایی که 
در این بخش اعمال شده بود، هیچ گونه مشکلی در رابطه با تامین سوخت در 
سطح منطقه نداشتیم.مدیر شرکت ملی شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی 
منطقه ارومیه در خصوص ارائه خدمات مصرف سی ان جی گفت: اجرای طرح 
رایگان دوگانه سوز کردن خودروهای عمومی، تغییر الگوی مصرف، جایگزینی 

گاز سی ان جی بجای سوخت های فسیلی در سبد سوخت خانوارها، فراهم نمودن 
شرایط برای جذب سرمایه گذار و استفاده از توان بخش خصوصی برای احداث 
جایگاه های سی ان جی از جمله اقدامات این شرکت در راستای مدیریت و صرفه 
جویی در مصرف بنزین و توسعه استفاده از سوخت پاک سی ان جی در منطقه 

ارومیه است.
وی با اشاره به تعداد جایگاه ها افزود: منطقه ارومیه با انجام اقدامات شایسته در 
راستای کمک به محیط زیست با بهره برداری جایگاه های عرضه سی ان جی، تعداد 
این مراکز خدمت رسان را به ۷۸ باب رسانده است که به صورت شبانه روزی در 

حال ارائه خدمات به خودروهای دوگانه سوز است.
آذربایجان غربی به علت وسعت طولی دارای ۲ منطقه پخش فرآورده های نفتی 
در ارومیه و میاندوآب است که به ترتیب شمال و جنوب استان را پوشش می 
دهد.منطقه ارومیه شامل شهرهای ارومیه، اشنویه، سلماس، خوی، چالدران، قره 
ضیاء الدین، ماکو، شوط ، پلدشت و بازرگان با شعاع عملیاتی ۲۵۰ کیلومتر است.

قاسم مایلی رستمی مدیرعامل شرکت گاز استان مازندران 
با بیان خبر فوق در این خصوص گفت: بر اساس قرارداد 
جدید منعقده  با شرکت بیمه سرمد و در ادامه طرح بیمه 
مشترکین گازطبیعی، تمامی مشترکین خانگی- تجاری در 
کشور، در برابر حوادث ناشی از گاز تا پایان سال ۱۴۰۲ 

بیمه شدند.
به گزارش روابط عمومی شرکت گاز استان مازندران ، مایلی 
رستمی اظهار کرد: با توجه به مندرجات  قرارداد منعقده ، 
حق بیمه  مشترکین به ازای هر واحد مسکونی شهری، 
ماهیانه ۳۰۰۰ ریال و هر واحد مسکونی روستایی ماهیانه 
۱۵۰۰ ریال بر مبنای قانون بودجه عنوان شده که این مبلغ 

در قبوض گاز مشترکین محاسبه می شود.
وی همچنین در خصوص بیمه مشترکین تجاری گفت: در 
همین ارتباط ، برای هر واحد مشترک تجاری شهری نیز 
ماهیانه ۲۰ هزار ریال و هر واحد مشترک تجاری روستایی 

هم، ماهیانه ۱۰ هزار  ریال محاسبه می شود.
مایلی رستمی در ادامه با تشریح روند پرداخت غرامت ، 
افزود: پرداخت غرامت به مشترکین خانگی و تجاری اعم از 

شهری و روستایی ، برای هر نفر در هر حادثه  بابت فوت 
یک میلیارد و ۴۰۰ میلیون ریال و همچنین بابت نقص عضو 

و از کارافتادگی دائم و جبران هزینه های پزشکی حداکثر تا 
مبلغ ۴ میلیارد ریال است.

مدیرعامل شرکت گاز استان مازندران گفت: پس از اعلام 
حادثه و بررسی و ارزیابی کارشناسان ، شرکت بیمه سرمد 
مربوطه  هزینه های  پرداخت  به  اقدام  بیمه گر،  عنوان  به 
می کند که مبلغ غرامت در خسارت های فوتی، در وجه 
وراث قانونی متوفی و در خسارت های پزشکی و نقص عضو، 

در وجه مصدوم و یا سرپرست قانونی پرداخت خواهد شد.
وی افزود: کلیه مشترکین خانگی تجاری گاز طبیعی حادثه 
دیده ناشی از نشت گاز در استان ، بلافاصله پس از حادثه 
جهت معرفی به بیمه طرف قرارداد به اداره گاز شهر محل 
خود و سپس به همراه مدارک اعلامی به شعبه های منتخب 
در استان به منظور تشکیل پرونده مراجعه نمایند، لازم به 
ذکر است کلیه حادثه دیدگان از ابتدای سال جاری تاکنون 
نیز سریعاً ضمن اخذ معرفی نامه از اداره گاز محل سکونت 

خود ، جهت تشکیل پرونده به بیمه سرمد مراجعه نمایند
مایلی رستمی در پایان، از هموطنان درخواست کرد تا با 
صرفه جویی در مصرف این موهبت الهی و رعایت همه جانبه 
مسایل ایمنی، ضمن صیانت از این ثروت عظیم خدادادی، 

از جان و مال خود نیز مراقبت کامل به عمل آورند.

انعقاد قرارداد بیمه مشترکین گاز طبیعی در برابر حوادث ناشی از گاز در سال 1402
مدیرعامل شرکت گاز استان مازندران خبر داد:

پوشش بیمه حوادث برای مشترکین خانگی و تجاری گاز طبیعی در سال جاری

 مدیر شرکت ملی شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه ارومیه :

4۱۵ میلیون لیتر بنزین در منطقه ارومیه توزیع شد

مدیرعامل شرکت آب منطقه ای خراسان رضوی :

۷۱ هکتار از حریم و بستر رودخانه های خراسان رضوی 
رفع تصرف شد

رسانه  ارتباطات  اداره  گزارش  به 
سیدمهدی  اصفهان،  شهرداری  ای 
سجادزاده با اعلام این خبر گفت: اداره 
سازمان  شهروندی  فرهنگ  توسعه 
فرهنگی اجتماعی ورزشی شهرداری 
اصفهان، به عنوان کمیته فرهنگی ستاد 
با  امسال  مهرماه  در  شهرداری،  مهر 
مفاهیم درسی به بیان مسائل ترافیکی 
شهر پرداخته است.او افزود: ما با استفاده 
از ظرفیت هایی که در اختیار داریم و با 
توجه به اینکه امسال نخستین سالی 
است که موضوع کلاس شهر در تمام 
مدارس پایه اول و ششم شهر و استان 
اصفهان مطرح شده، از عناوین رسمی 
شهر،  فرهنگی  مسائل  تبیین  جهت 

استفاده استعاره ای کرده ایم.
رئیس اداره توسعه فرهنگ شهروندی 
سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی 

کرد:  خاطرنشان  اصفهان  شهرداری 
پنج طرح با موضوع ریاضیات ترافیک 
در قالب گالری شهری در ۲۲۰ تابلو 
در چهارراه ها و معابر اصلی شهر، پنج 
طرح با موضوع جغرافیای ترافیک در 

قالب پوسترهای کابین های مترو و پنج 
برای  ترافیک  ادبیات  با موضوع  طرح 
سازه های نصب شده در ۱۳ ایستگاه 
نمایش  به  اصفهان  شهر  مترو  اصلی 

درآمده است.

او از طراحی و نصب بیش از ۳۰۰ کات 
برای چهارراه ها و معابر اصلی  استند 
شهر با تاکید بر عبور و مرور از خط 
افزود: همچنین  عابرپیاده خبر داد و 
طراحی و چاپ بیش از ۸۰۰ استیکر 
برای وسایل حمل ونقل عمومی از دیگر 
اقدامات اداره توسعه فرهنگ شهروندی 
به عنوان متولی کمیته فرهنگی ستاد 

مهر شهرداری اصفهان بوده است.
در  امسال  سجادزاده،  گفته   به 
اقدام مهمی یک فیلم سینمایی به 
استفاده  موضوع  با  خاص  صورت 
زمینه  با  و  عمومی  حمل ونقل  از 
کودک توسط اداره توسعه فرهنگ 
که  است  شده  تولید  شهروندی 
در  آن  اکران  نخستین  امیدواریم 
جشنواره بین المللی فیلم کودکان و 

نوجوانان اصفهان انجام شود.

رئیس اداره توسعه فرهنگ شهروندی سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری اصفهان خبر داد:

روایت »کلاس شهر« در 220 تابلوی شهری

رئیس کمیسیون حقوقی شورای شهر یزد
 خبر داد؛

بررسی تصاویر هوایی برای جلوگیری 
از تخلفات ساخت و ساز در یزد

یزد- خبرنگار پیشرو: رئیس کمیسیون نظارت و حقوقی شورای شهر یزد از 
بررسی تصاویر هوایی برای جلوگیری از ساخت و سازهای غیرمجاز خبر داد.

محمد مهدی نیکونژاد، طولانی بودن روند اخذ پروانه ساختمانی در شهرداری، 

بالا بودن هزینه های بیمه و نظام مهندسی را عامل افزایش تخلفات ساخت 
و ساز استان یزد برشمرد.وی با اشاره به بحث و تبادل نظر برای رسیدگی به 
ساخت و سازهای غیر مجاز در جلسه اخیر کمیسیون، گفت: با نظارت دقیق 
بر ساخت و سازهای شهری مقرر شد تعداد پرونده هایی که به کمیسیون ماده 
صد ارجاع داده می شود و مقایسه آن با تعداد صورت جلساتی که توسط واحد 
اجراییات شهرداری انجام می گیرد و همچنین با بررسی تصاویر هوایی هر 
پلاک در چند سال اخیر می توان ساخت و سازهای غیر مجاز را شناسایی و 

جلوی ادامه فعالیت آنها را گرفت.
وی افزود: با توجه به شکایات مردم در راستای اینکه پرونده تخلف برخی 
پلاک ها به کمیسیون ماده صد ارجاع و برخی دیگر نیز با وجود تخلف به 

برای  مربوطه  مدیران  به طور جدی  قرار شد  نمی شود  ارجاع  کمیسیون 
رسیدگی عادلانه پیگیر حل موضوع باشند.نیکونژاد یکی از شیوه های مناسب 
جهت تأیید یا رد تخلف را استفاده از فناوری های روز و همچنین عکس های 
هوایی دانست و ادامه داد: سازمان فناوری اطلاعات شهرداری به جهت اینکه 
هرساله عکس ها و تصاویر هوایی شهر را در اختیار دارد با مقایسه ای از سال 
جاری و چند سال گذشته می توان پی برد پلاک مورد نظر قبلاً چه ماهیتی 
داشته و اکنون در چه وضعیتی است.رئیس کمیسیون نظارت و حقوقی 
شورای اسلامی شهر یزد تصریح کرد: فرآیند اخذ پروانه در شهرداری طولانی 
است و ضرورت دارد با تدابیر مناسب در معاونت معماری و شهرسازی کاهش 

یابد تا مورد نارضایتی شهروندان قرار نگیرد.

مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی 
منطقه قزوین :

سهیمه نفت سفید خانوارهای 
قزوینی اعلام شد

قزوین -خبرنگار پیشرو:  مدیر شرکت ملی پخش 
فرآورده های نفتی منطقه قزوین گفت: چهاردهمین 
مرحله توزیع الکترونیکی نفت سفید خانوارهای قزوینی 
براساس میزان سهمیه بندی صورت گرفته در پاییز 
سال جاری اعلام شد.لطف الله مسعودی ضمن بیان 
این مطلب، افزود: براساس سهمیه بندی صورت گرفته 
برای خانوارهای یک و ۲ نفره ۴۰۰ لیتر،  سه و چهار 
نفره ۵۰۰ لیتر،  پنج نفر به بالا نیز ۶۰۰ لیتر نفت سفید 
در نظر گرفته شده است.وی با بیان اینکه مهلت اعتبار 
این سهیمه بندی تا پایان آذرماه سال جاری اعلام 
شده است، تصریح کرد: مصرف کنندگان نفت سفید 
بایستی با کارت بانکی که شماره آن را قبلا در سامانه 
نفت  دریافت  برای  است  ثبت شده  آسان"  "تجارت 
سفید خود به نزدیک ترین نمایندگی توزیع مراجعه 
کنند.مسعودی بیان کرد: این میزان نفت سفید برای 
مصرف خانوارهای شهری و روستایی فاقد گاز طبیعی 
در استان قزوین، سهیمه بندی شده است.به گفته این 
به  برای شهرستان ها  بندی  میزان سهیمه  مسوول، 
فرمانداران استان نیز ابلاغ شده تا براساس آن نسبت به 
توزیع نفت سفید برنامه ریزی کنند.یادآوری می شود 
که حدود ۱۱ هزار خانوار استان قزوین از نفت سفید 

استفاده می کنند.

 مدیر شرکت پخش فرآورده های نفتی
 منطقه ایلام   خبرداد:

محکومیت هفت میلیارد و ۸00 
میلیون ریالی یک جایگاه سوخت 

در ایلام
مدیر شرکت پخش فرآورده های نفتی منطقه ایلام 
از محکومیت پرداخت غرامت هفت میلیارد و ۸۰۰ 
میلیون ریالی یک جایگاه سوخت در ایلام که در ایام 
اربعین خبرساز شده بود، خبر داد.به گزارش روابط 
نفتی منطقه  فرآورده های  عمومی شرکت پخش 
ایلام، "پرویز ایدون" روز پنجشنبه در این خصوص 
اظهار کرد: جایگاهی که در ایام اربعین حسینی به 
به  آلوده،  فرآورده  و عرضه  فرآورده  امتزاج ۲  علت 
و  مقررات  بود، مطابق  زوار حسینی خبرساز شده 
دستورالعمل های شرکت ملی پخش فرآورده های 
نفتی ایران اعمال قانون شده است.مدیر شرکت پخش 
فرآورده های نفتی منطقه ایلام توضیح داد: با توجه به 
تخلف حادث شده در جایگاه عرضه فرآورده های نفتی 
استان، مطابق آئین نامه رسیدگی به تخلفات توزیع و 
فروش فرآورده های نفتی یارانه ای ستاد شرکت ملی 
پخش فرآورده های نفتی ایران جلسه رسیدگی به 
تخلفات در منطقه تشکیل و تخلف مربوطه مورد 
رسیدگی قرار گرفت.وی بیان کرد: با توجه به متن 
صریح آیین نامه در این خصوص و با در نظر داشتن 
اینکه عوامل جایگاه نسبت به اطلاع رسانی به موقع به 
شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی و همزمان قطع 
فروش فرآورده اقدامی نکرده اند، لذا مالکیت جایگاه 
به غرامتی معادل هفت میلیارد و ۸۰۰ میلیون ریال 
محکوم شده است.ایدون خاطرنشان کرد: همچنین 
در این ارتباط با توجه به مفاد آیین نامه رسیدگی به 
تخلفات عرضه فرآورده های نفتی یارانه ای،خسارت 
مربوط به خودروهایی که در جایگاه مورد خسارت 
واقع شده اند توسط مالکیت جایگاه پرداخت شده 

است. ۵۰ جایگاه سوخت در استان ایلام فعال است.

استقبال یارانه بگیران اردبیلی از 
طرح ملی کالابرگ الکترونیکی

مدیرکل تعاون استان اردبیل گفت: بیش از ۳۰ درصد 
یارانه بگیران در استان اردبیل از طرح ملی کالابرگ 
گفت:  زاده  رحیم  کردند.بهروز  استقبال  الکترونیکی 
اردبیل در اجرای طرح ملی کالابرگ الکترونیکی یکی 
از استان های برتر کشور است، به طوری که در مجموع 
۷۶ هزار خانوار شامل بیش از ۳۰ درصد یارانه بگیران 
استان از طرح ملی کالابرگ الکترونیکی استقبال کردند.

مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان اردبیل با 
خدمات دهنده  فروشگاه های  تعداد  افزایش  به  اشاره 
کالابرگ الکترونیک در استان اردبیل افزود: با افزایش 
تعداد فروشگاه های خدمات دهنده کالابرگ الکترونیک 
در نقاط مختلف استان سطح دسترسی مردم به این 
جزییات  تشریح  با  است.او  یافته  افزایش  فروشگاه ها 
خرید در این طرح کالا برگ اظهار کرد: طبق آخرین 
و سه  افرادی که در دهک های یک، ۲  برنامه طرح 
قرار دارند و به ازای هر نفر چهار میلیون ریال یارانه 
می گیرند و افراد زیرپوشش نهاد های حمایتی از جمله 
کمیته امداد و بهزیستی اگر ۵۰ درصد یارانه خود را 
صرف خرید ۱۱ قلم کالای اساسی کنند حساب آن ها 
به ازای هر نفر یک میلیون و ۲۰۰ هزار ریال بیشتر 

شارژ می شود.
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مدیرکل بنادر و دریانوردی استان بوشهر از عملیات 
بندر  کانال دسترسی  در  موفق هدایت دکل حفاری 
بوشهر خبر داد. به گزارش روابط عمومی، محمد شکیبی 
نسب مدیرکل بنادر و دریانوری استان بوشهر در توضیح 
این خبر اظهار کرد: ارتفاع این دکل 112، طول 79 و 
عرض آن 54 متر است که عملیات هدایت آن با چهار 

شناور یدک کش و 2 قایق طناب گیر انجام شد.
وی بیان کرد: عملیات راهنمایی و یدک کشی دکل 
حفاری شرکت پتروگوهر فراساحل کیش در مجموع به 

مدت هفت ساعت در کانال دسترسی بندر بوشهر انجام 
شده است.مدیرکل بنادر و دریانوردی استان بوشهر با 
اشاره به آبخور پنج متری دکل حفاری یاد شده، اظهار 
کرد: این دکل با هدف انجام تعمیرات اساسی در داک 
یارد شرکت صنایع دریایی ایران )صدرا( در کانال بندر 
بوشهر هدایت شده است.شکیبی نسب ادامه داد: این 
دکل حفاری پس از اتمام تعمیرات اساسی و بروز رسانی 
و تمدید گواهینامه های دریایی از داک یارد صدرا به 

مقصد فعالیت خود خروج خواهد کرد.

مدیرکل بنادر و دریانوردی استان بوشهر  خبرداد:

عملیات موفق هدایت دکل حفاری در کانال دسترسی 
بنــدر بوشهر 

به گزارش روابط عمومی و آموزش همگانی شرکت 
در  عالی  ابوالحسن  بوشهر،  استان  فاضلاب  و  آب 
توضیح این خبر اظهار کرد: فرایند گندزدایی آب 
استفاده از روش های فیزیکی یا شیمیایی به منظور 
کم کردن بار میکروبی است که برای تأمین سلامتی 
بسیار ضروری و از عوامل مهم پیشگیری از بیماری ها 
است.وی بیان کرد: در همین راستا به موازات اجرا 
پروژه های آبرسانی سنجیش کمی و کیفی آب شرب 

این استان به صورت ویژه دنبال می شود.
عالی ادامه داد: در همین راستا در حال حاضر سنجش 

سلامت و کیفیت آب در ۳9 شهر و 5۰5 روستای 
استان بوشهر به صورت مستمر انجام می شود.

وی اظهار کرد: بر اساس آزمایش های مکرر روزانه در 
آزمایشگاه های استان وضعیت کیفیت و بهداشت آب 
استان بوشهر اکنون در وضعیتی استاندارد و مطلوب 

قرار دارد.
هزار  از 5۰  بیش  امسال  ماهه   ۶ در  افزود:  عالی 
آزمایش کلرسنجی در مناطق شهری و بیش از 14۰ 
هزار آزمایش در روستاهای استان بوشهر انجام شده 

است.

مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب استان بوشهر: 

1۵ ایستگاه گندزدایی آب در استان بوشهر راه اندازی شد

به مناسبت پنجمین روز هفته دفاع 
مقدس ، عملیات اجرایی سه پروژه 
از 8۰  بیش  بهره مندی  با  آبرسانی 

هزار نفر از مردم چالوس آغاز شد.
به گزارش روابط عمومی شرکت آب 
مراسم  این  در  مازندران؛  فاضلاب  و 
عامل  مدیر  برارزاده  بهزاد  مهندس 
شرکت ضمن گرامیداشت هفته دفاع 
برای 2۳۶۰  داشت:   اظهار  مقدس 
که  داریم  برنامه  مازندران  در  پروژه 
از محل  پروژه  در حال حاضر 87۰ 
اعتبارات تنش آبی در دست اجراست 
اعتبارات  از محل  نیز  پروژه  و ۶۰۰ 
محرومیت زدایی در فاز دوم اجرایی 
خواهد شد در همین راستا ارتقای فاز 
اول و افتتاح فاز دوم پروژه فاضلاب 

نوشهر - چالوس از پروژه های در حال 
اجرا و اولویت دار ماست .

وی با اشاره به آغاز عملیات اجرایی 

گفت:  چالوس  آبرسانی  های  پروژه 
پمپاژ  ایستگاه  تجهیز  و  بهسازی 
به  آبرسانی  سلیمانی،  شهید  سردار 

روستای انگوران و حفر چاه در منطقه 
دوستگر با هدف تامین و افزایش توان 
انتقال آب شرب سالم و ایجاد ذخیره 
با  مطمئن به ویژه در پیک مصرف 
بر ۳۰۰میلیارد  بالغ  اعتباری  برآورد 
ریال شروع شده و برای اجرای این 
و  اصلاح  شامل  عملیاتی  ها  پروژه 
ارتقای ایستگاه پمپاژ با کلکتور 8۰۰ 
دستگاه   1۰ نصب  و  فلزی،خرید 
ذخیره  مخزن  الکتروموتور،احداث 
سازی  محوطه  و  مکعبی  متر   2۰۰
همچنین حفر یک حلقه چاه انجام 
برداری  بهر  از  پس  که  شد  خواهد 
،کمبود  انتقال  توان  افزایش  ضمن 
برطرف  مردم  از  نفر  هزار   آب8۰ 

می شود.

آغاز عملیات اجرایی سه پروژه آبرسانی در چالوس
 طی پنجمین روز هفته دفاع مقدس

 مدیرعامل شرکت آب منطقه ای همدان :
خشکسالی ورودی آب سد اکباتان را 

۶0 درصد کاهش داد

پیشرو: مدیرعامل شرکت آب  همدان- خبرنگار 
منطقه ای همدان گفت: مجموع آب ورودی سد 
اکباتان نسبت به دوره بلند مدت بدلیل خشکسالی 
یافته  بارندگی ها ۶۰.5 درصد کاهش  و کاهش 
است.رضا اخلاص مند افزود: مجموع آب ورودی 
آب  کننده  تامین  اصلی  منبع  که  اکباتان  سد 
آشامیدنی مرکز استان همدان است در سال آبی 
متر  میلیون  حدود 18.9  در   )  14۰1-14۰2 (
مکعب بوده که نسبت به دوره بلند مدت ۶۰.5 
درصد کاهش داشته است.وی ادامه داد: میانگین 
ورودی آب به مخزن دریاچه سد اکباتان در بلند 
مدت معادل 51 میلیون متر مکعب است که این 
میزان ورودی آب در سال آبی گذشته )14۰۰-

14۰1( نیز به 19.۶ میلیون متر مکعب رسیده 
با  همدان  ای  منطقه  آب  شرکت  بود.مدیرعامل 
اینکه پرونده بارش های سال آبی 14۰1- بیان 

14۰2 با 289 میلیمتر بارندگی بسته شد،یادآور 
شد: میانگین بارش های سال آبی 14۰2-14۰1 
استان همدان 289.4 میلیمتر بود که این میزان 
و 1۶  ثبت شده  میلیمتر  بلند مدت ۳44.5  در 
درصد کاهش را نشان می دهد.وی با اشاره به اینکه 
 )14۰1-14۰2( آبی  سال  های  بارش  میانگین 
استان همدان نسبت به سال آبی )14۰1-14۰۰( 
نیز 25 درصد افزایش یافته است، اظهار کرد: در 
سال آبی )14۰۰-14۰1( به طور میانگین 2۳2.1 
میلیمتر بارش در استان همدان ثبت شد.اخلاص 
مند با بیان اینکه میزان بارش ها در فصول پاییز، 
بهار و تابستان در سال )14۰2-14۰1( نسبت به 
میانگین دوره بلند مدت، کاهش داشته است،افزود: 
به  نیز مربوط  بارش ها  بیشترین کاهش فصلی 
فصل پاییز با 75 درصد افت بارندگی، نسبت به 
دوره بلند مدت به میزان" 8۰ میلیمتر" کاهش 
داشته است.مدیرعامل شرکت آب منطقه ای استان 
همدان گفت: در فصل زمستان سال آبی گذشته 
نیز بارندگی نسبت به دوره بلند مدت ۳4 میلیمتر 
معادل 29 درصد افزایش بارندگی را نشان می دهد.

اخلاص مند همچنین از کاهش بارندگی در حوضه 
آبریز همدان - بهار ایستگاه سد اکباتان معادل چهار 
درصد علیرغم افزایش بارندگی سال آبی گذشته به 
نسبت سال آبی )14۰۰-14۰1( خبر داد و افزود: 
با توجه به کاهش ورودی آب نسبت به سال آبی 
)14۰۰-14۰1( به مخزن سد اکباتان با مدیریت 
منابع و مصارف سد اکباتان در حال حاضر معادل 
پنج میلیون متر مکعب آب در مخزن ذخیره شده 

است.

در نشست مدیران شهرداری کرمان و شهرداری مشهد، 
راهکارهای مهندسی ارزش در مدیریت شهری، در راستای 
بهینه سازی پروژه ها و اجرا در کمترین  زمان ممکن، تشریح 
و بر اجرای آن ازسوی مدیران شهرداری، تاکید شد.معاون 
در  کرمان،  شهردار  سرمایه انسانی  توسعه  و  برنامه ریزی 
نشست هم اندیشی و تخصصی مهندسی ارزش در مدیریت 
شهری که با هدف ارائه تجربیات پیاده سازی مهندسی ارزش 
شهرداری مشهد، در شهرداری کرمان برگزار شد، ضمن 
خیرمقدم به میهمان حاضر در جلسه و مدیران شهرداری، 
به شرایط فعلی حاکم بر کلان شهرها اشاره کرد و گفت: این 
شرایط، شهرداری ها را با چالش جدی مواجه کرده است.

وحید خطیبی، با بیان اینکه محدودیت ها هر سال افزایش 
یافته و مطالبات و توقعات از شهرداری نیز بیشتر شده و 
هیچ گاه تناسبی بین آنها وجود نداشته است، خاطرنشان 
کرد: فاصله بین امکانات و توقعات به  حد غیرقابل پذیرشی 
توانایی  که  وضعیتی  چنین  در  افزود:  است.وی  رسیده 
تعریف شده  ماموریت های  به  پاسخ گویی  در  شهرداری ها 
تحلیل  مدیریت،  ارزش،  مثل  واژه هایی  می شود،  کمتر 
و مهندسی آن ها، و هر چیزی که به ارزش های سازمانی 
توجه کرده و تناسبی بین منابع و خروجی ها ایجاد می کند، 
این  برگزاری  اهمیت  بر  می کند.خطیبی،  پیدا  اهمیت 
نشست در راستای ایجاد نگاه بیرونی از سیستم و استفاده 
از تجربه شهرهای دیگر تاکید کرد و گفت: برای بهره برداری 
از  تجربه شهرداری مشهد، در زمینه مهندسی ارزش، نیاز 
مبرم داریم.وی، استفاده از دستاوردهای شهرداری مشهد 
و الگو برداری از آن را مهم دانست و بر تعریف مبتنی بر 
ارزش در ماموریت های شهرداری تاکید کرد و یادآور شد: 
در بعضی از پروژه های شهری، ممکن است، تعریف ارزش 
منجر به  خدمتی شود که ارزش ریالی آن در راستای تاثیرات 
اجتماعی، ناچیز باشد، اما برای مدیر در اولویت قرار گیرد.

معاون برنامه ریزی و توسعه سرمایه انسانی شهردار کرمان، 
با بیان اینکه قصد داریم، با تشکیل یک تیم و بهره بری از 
کارشناسان مدیریت ارزش در شهرداری مشهد، یک چارت 
سازمانی در این خصوص ایجاد کنیم، گفت: هدف اصلی، 
رسیدن به دگرگونی داخلی در شکل گیری مهندسی ارزش، 
در ساختار شهرداری کرمان است.وی از دعوت کارشناسان 
به  به منظور  بعدی  جلسات  در  استان ها  سایر  مدیران  و 
تحقق رساندن پتانسیل های موجود در شهرداری کرمان، 
خبر داد و گفت: البته برگزاری این جلسه ها، به تنهایی کافی 
نیست؛ بلکه باید برای شکل گیری ساختار مدنظر در دفتر 

نوسازی و تحول اداری شهرداری، تلاش کرد.
گره گشایی مهندسی ارزش، در حوزه های مدیریت 

شهری
شهرداری  شهری  پروژه های  سبد  راهبری  گروه  رئیس 
نیز،  هیدرولیکی  سازه های  و  عمران  کارشناس  و  مشهد 
آمادگی شهرداری کرمان برای استفاده از مهندسی ارزش 
ایجاد تغییر در روند  بر  با تاکید  را قابل توجه دانست و 
ادامه  یادشده،  سمت و سوی  به  کرمان  شهرداری  حرکت 
داد: درصورتی که  شهرداری کرمان، بتواند متولیانی را برای 
این امر تعیین کند، نشان دهنده توجه ویژه این سازمان، به 
این موضوع است.سیدجواد طباطبایی، افزود: با انبوهی از 
تهدیدات و محدودیت ها روبه رو هستیم؛ اما نقطه اشتراک 
اینکه  خصوص  در  داریم.وی  کرمان  شهرداری  با  زیادی 
چگونه دانش را به عمل تبدیل کنیم، مطالبی را ذکر کرد و 
افزود: ما در حال حاضر با انبوهی از تجربه ها روبه رو هستیم 
که راه گشای ما خواهد بود.طباطبایی، تکثر دستگاه های 
تصمیم گیر را از جمله موانع پیش روی مهندسی ارزش، ذکر 
کرد و گفت: بزرگترین فرصت، حمایت و اعتماد مردم است 

که باید آن را در نظر گرفت.
و  بازگشت سرمایه، درصد صرفه جویی  وی سه شاخص 

ارزش،  آیتم های مهندسی  از جمله  را  مبلغ صرفه جویی 
دانست و یادآور شد: بخش های دولتی، خصوصی و صنایع، 
از مهندسی ارزش استفاده می کنند و در روند فرایندها و 
کاربرد ایده ها و پروژه ها نیز می توان از آن سود جست.رئیس 
مشهد،  شهرداری  شهری  پروژه های  سبد  راهبری  گروه 
تاکید کرد: مدیریت برنامه ریزی و توسعه سرمایه انسانی، 
باید هسته کاری را تشکیل و در این خصوص آموزش های 
لازم را ارائه دهد.وی تعریف فرایندهای کاری را نیز ارزشمند 
دانست و افزود: فرایندهای تکمیلی، اصلاحی و پشتیبانی 
نیز، باید باشد و تجربه ها رصد شود.طباطبایی، اظهار داشت: 
مهندسی ارزش و الزامات آن گره گشای بسیاری از کارها در 
حوزه های شهری از جمله پروژه هاست و در این راستا باید 
برای خود یک افق ایده آل تعریف و مشخص کنیم تا چه 

دستاوردهایی در این خصوص خواهیم داشت.
مدیر دفتر مدیریت پروژه شرکت ساخت و توسعه زیربناهای 
حمل ونقل کشور هم، مهندسی ارزش را ابزار بهبود و ارتقای 
طراحی پروژه ها دانست و از مطالعه پنج پروژه مهندسی 
ارزش و در دستور کار قراردادن هشت پروژه دیگر خبر داد.

مهدی مهری، با بیان اینکه مهندسی ارزش، شاخصی است 
که ارزش پروژه را مدنظر قرار می دهد و نتیجه نهایی آن، نه 
فقط صرفه جویی در هزینه ها، بلکه بهبود پروژه هاست، افزود: 
زمان اجرا در مهندسی ارزش کاهش پیدا می کند و این 
تکنیک از جمله ابزار بهره وری پروژه ها در تمام کشورهای 

دنیا وجود دارد.
لزوم انجام کار تیمی، نظام مند و خلاقانه

ارشد  کارشناس  و  کشور  ارزش  مهندسی  ارشد  راهبر 
مهندسی و مدیریت منابع، تعریف تخصصی از مهندسی 
ارزش را مطرح کرد و افزود: در کنار صرفه جویی باید کیفیت 

و کارکرد را افزایش دهیم.
کبیری، متدلوژی ارزش را مبتنی بر کار تیمی سنگین، 

نظامند، خلاقانه و به صورت هم افزایی، با دیدگاه مستقل، 
دانست و دستاوردهای مالی کاربرد مهندسی ارزش را در 
کشورهای دنیا، از جمله آمریکا، تشریح کرد.وی همچنین 
سه گام اصلی در مطالعه ارزش را مورد بررسی قرار داد و 
گفت: مهندسی ارزش خود را با پیشرفت پروژه ها تطبیق 
می دهد و آن را هرگز متوقف نمی کند.راهبر ارشد مهندسی 
ارزش کشور، تحلیل، برنامه ریزی و مهندسی  و مدیریت 
ارزش را در راستای رسیدن به هدف نهایی مهم دانست و 
گفت: باید به کارایی و نتیجه بخشی مطالعه مهندسی ارزش 

در پروژه ها، اعتماد کرد.
انجام پروژه های شهری مشهد مبتنی بر مهندسی 

ارزش
در ادامه، رئیس گروه مدیریت ارزش شهرداری مشهد، با 
بیان اینکه هدف از برگزاری این نشست، انتقال تجربیات 
شهرداری مشهد، در خصوص مهندسی ارزش به شهرداری 
کرمان است، گفت: روش حل مسئله مهندسی ارزش  و 
الزام مدیران برای اجرای مهندسی ارزش، نسبت به الزام 
ارزش،  مهندسی  چراکه  است؛  تاثیرگذارتر  کارشناسان، 
کار گروهی و اجرایی است.مجتبی دانشی، هوشمندسازی 
پایانه ناوگان خصوصی اتوبوس رانی، دفن زباله، قطار شهری 
و  شهری  رهاشده  فضاهای  هفت حوض،  پارک  مشهد، 
فضاهای نمازخانه را از جمله پروژه های اجرا شده مبتنی بر 
مدیریت ارزش دانست و تاکید کرد: مهندسی ارزش ابزار 

موثر تغییر است.
فاطمه سلیمی، رئیس کمیسیون برنامه و بودجه شورای 
اسلامی شهر مشهد نیز، فواید اجرای مهندسی ارزش در 
شهر مشهد، از جمله اجرای پروژه ها در زمان کمتر، اما با 
کیفیت بیشتر را تشریح  و انتقال تجربیات شهرداری مشهد 
به شهرداری کرمان را  فرصت مناسبی برای ترویج مهندسی 

ارزش به شهرهای دیگر، اعلام کرد.

معاون برنامه ریزی و توسعه سرمایه انسانی شهردار کرمان تاکید کرد:

تلاش برای ایجاد دگرگونی و شکل گیری مهندسی ارزش
 در ساختار شهرداری

واگذاری ۹0 درصد زمین  تنها راه متقاضیان 
تعاونی مسکن زنجان

در حالی که متقاضیان تعاونی مسکن زنجان در انتظار شروع ساخت 
خانه هایشان هستند، راه و شهرسازی استان زنجان اعلام کرده باید بیش 
از 9۰ درصد هر قطعه زمین هزار متری به دولت واگذار شود.ظهر روز سه 
شنبه ۳۰ خرداد امسال در حاشیه حضور محسن منصوری معاون اجرایی 
رئیس جمهور در شهرک صنعتی اشراق شهر زنجان، جمعی از متقاضیان 
تعاونی مسکن ویلاشهر یک، دو و نورپران مقابل خودروی معاون رئیس 
جمهور را گرفتند و مطالبات خود را به این مقام مسئول منتقل کردند.

یکی از متقاضیان خطاب به معاون اجرایی رئیس جمهور گفت: ما از تعاونی 
مسکن ویلاشهر یک، دو و همینطور تعاونی مسکن نورپران هستیم و تقریباً 
۳4 سال است که منتظریم صاحبِ خانه شویم و اکثریت مستأجر هستیم. 
خود من مستأجر هستم و سه فرزند دارم. کمرمان زیر بار گرانی خم شده و 
از آقای استاندار درخواست می کنیم مساعدت کند. آقای رئیسی که اینجا 
آمده بود گفت مساعدت کنید، ولی ما از این مسئولان چیزی ندیدیم. 
242 هکتار وسعت تعاونی ویلاشهر 1 و 2 است و وسعت نورپران هم 12۳ 
هکتار است؛ سهم هر عضو یک هزار متر است.این متقاضی گفت: از همه 
مسئولان کشوری و استانی درخواست می کنیم مساعدت کنند؛ زمین های 
ما دارای سند است و کاربری آن بایر است. این تعاونی ها بیش از ۳ هزار 
عضو دارد. این تعاونی مسکن داخل شهر است و نسبت به طرح نهضت 
ملی مسکن )کوی زنگان( به شهر و حریم شهری نزدیک است و در واقع 
روبه روی فاز چهارم گلشهر است.یکی دیگر از اعضا خطاب به معاون رئیس 
جمهور گفت: خانه ها را که ندادند، حالا استانداری و شهرداری می خواهند 
هزینه ساخت کمربندی و انتقال تأسیسات آب و برق را هم از ما بگیرند. 
مگر فقط اعضای تعاونی از جاده استفاده می کنند که آن ها پول ساخت 
جاده را بدهند؟این متقاضی مسکن گفت: کاربری آن زمین ها کشاورزی 
هم نیست و بایر و کاملاً دارای سند و قانونی هستند. 25۰۰ تا ۳ هزار 
نفر منتظر تعیین تکلیف این زمین ها هستند تا صاحبخانه شوند.یکی از 
متقاضیان در واکنش به صحبت های استاندار زنجان که اعلام کرد برای 
تعیین تکلیف این زمین ها یک سری شرایط وجود دارد که اگر شرایط را 
بپذیرند تازه پرونده به شورای مسکن و شهرسازی می رود، گفت: حق هر 
متقاضی یک هزار متر مربع است که آقایان مسئول می گویند برای هزینه 
راه، آب و برق و دیگر موارد هر متقاضی باید 92۰ متر به دولت بدهد تا 
انجام شود. معلوم است که ما این شرایط را نمی پذیریم. اگر بخواهیم قیمت 
ریالی آن را محاسبه کنیم هر اعضا باید 2.5 میلیارد تومان اعطا کند تا فقط 
8۰ متر به آن زمین برسد.یکی دیگر از متقاضیان گفت: تعاونی مسکن 
ویلاشهر یک، دو و نورپران که روبه روی فاز چهار شهرک گلشهر کاظمیه 
است در حریم شهری نیست، اما فاز هشت گلشهر که بسیار نسبت به فاز 
چهارم در قسمت بیرونی شهر قرار دارد در حریم شهری قرار گرفته است.

طیب جعفری مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان زنجان گفت: 
چند دهه است که موضوع کاربری زمین های این دو تعاونی )ویلاشهر یک، 
دو و نورپران( حل نشده و تا زمانی که حل نشود اجازه ساخت از سوی 
شهرداری و راه و شهرسازی داده نخواهد شد.وی اضافه کرد: زمین های این 
دو تعاونی خارج از حریم شهری است و به خاطر اینکه کاربری این زمین ها 
کشاورزی و زراعی است اجازه ساخت وساز وجود ندارد و تا زمانی که مشکل 
فنی حل نشود طبیعتاً مشکلات پایدار و ادامه دار خواهد بود. تغییر کاربری 
زمین ها بر عهده اداره کل تعاون نیست و باید راه و شهرسازی و شهرداری 
در این زمینه پاسخگو باشند.مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی زنجان 
گفت: درباره جزئیات و نحوه این الحاق باید مسئولان مربوطه پاسخ دهند 
و البته تا جایی که بنده اطلاع دارم استقبالی هم از سوی مسئولان استانی 
برای الحاق این زمین ها صورت گرفته است؛ جزئیات فنی الحاق زمین ها در 
حال چکش کاری است که امید داریم در آینده حل شود.جعفری در پاسخ 
به سؤالی مبنی بر اینکه چرا تاکنون این زمین ها به حریم شهری الحاق 
نشده اند، گفت: تلاش های زیادی شده، اما به خاطر محدودیت های قانونی 
این امر تاکنون محقق نشده است. در حال حاضر این تعاونی ها در حال 
پیگیری هستند که با راه و شهرسازی و شهرداری به توافقاتی برسند تا این 
زمین ها در وهله نخست به حریم شهری الحاق و سپس کاربری زمین ها به 
مسکونی تبدیل وضعیت شود.این مسئول در پاسخ به سؤال دیگر مبنی بر 
اینکه چرا زمین های این تعاونی ها به محدوده شهری اضافه نشده است در 
حالی که نسبت به برخی نقاط شهر زنجان بسیار به شهر نزدیک هستند، 
گفت: بنده در این زمینه نمی توانم اظهار نظر کنم چرا که در حوزه کاری 
بنده نیست.حسینی معاون سابق تعاونی اداره کل تعاون که هفته پیش 
تودیع شد درباره اینکه اگر این زمین ها زراعی هستند، چطور برای ساخت 
مسکن تخصیص داده شده اند، گفت: واگذاری زمین های این تعاونی ها قبل 
از دهه 8۰ بود و در آن زمان منعی برای واگذاری زمین خارج از محدوده 
اوایل دهه 8۰ تصویب  از محدوده در  نبود. قانون منع واگذاری خارج 
شد.وی گفت: تشکیل تعاونی برای این زمین ها کار غلطی بود چرا که 
در اساسنامه تشکیل تعاونی به صراحت اعلام شده که کاربری زمین باید 
مسکونی باشد، اما متأسفانه این قانون در آن زمان نادیده گرفته شده است. 
کار از اساس اشتباه است و باید ببینیم آن زمان هدف از تشکیل تعاونی 
مسکن ویلاشهر یک، دو و نورپران چه بوده است چه کسانی پشت سر 
این موضوع بوده اند.حسینی گفت: از سوی دیگر سال 97، این تعاونی های 
مسکن چندمنظوره شده است که در واقع تخلف در تخلف صورت گرفته 

است چرا که تعاونی چند منظوره اصلاً اجازه ساخت وساز مسکن ندارد.
متقاضیان شروط دولتی را نمی پذیرند

اصغر اسماعیلی مدیرکل راه و شهرسازی استان زنجان گفت: ما آماده 
همکاری با متقاضیان این تعاونی ها هستیم و طبق قانون وقتی قرار 
است حریمی به داخل شهر اضافه شود باید یک سری فرآیند اجرا شود.

وی گفت: سه شرط به متقاضیان پیشنهاد شد که متأسفانه متقاضیان 
راضی نیستند با دولت همکاری داشته باشند؛ البته این نکته را یادآور 
شوم که برخی واسطه گران و دلالان نیز چوب لای چرخ می گذارند که 
وضعیت این تعاونی ها به سرانجام نرسد چرا که آنان از بلاتکلیفی این 
زمین ها سود های کلانی به جیب می زنند. در سال های گذشته هیئت 
مدیره این تعاونی ها حاضر به همکاری با دولت بودند، اما بعد از تغییر 
و تحولاتی که در اعضای هیئت مدیره رخ داد، هیئت مدیره جدید 
ترجیح دادند شرایط دولتی را نپذیرند.مدیرکل راه و شهرسازی استان 
زنجان با تأکید بر اینکه ما کاملاً موافق توافق با متقاضیان تعاونی های 
مسکن هستیم تشریح کرد: در 1.5 سال گذشته بار ها با نماینده های 
متقاضیان و اعضای هیئت مدیره جلسات فشرده ای را برگزار کردیم و 
سه پیشنهاد مطرح کردیم، اما متأسفانه هیچ کدام از این سه پیشنهاد 
بود که طبق  این  نگرفت.پیشنهاد نخست  قرار  آنان  مورد موافقت 
قانون اگر بخواهد زمینی به حریم شهری اضافه شود قانون ۳۰-7۰ 
باید رعایت شود؛ یعنی 7۰ درصد آن به دولت که هزینه آن صرف 
معابر، خیابان کشی، کاربری های عمومی )آموزشی، درمانی، فرهنگی، 
مساجد( خواهد شد و ۳۰ درصد آن برای مالک باقی می ماند. این 
شرط از سوی متقاضیان نادیده گرفته شد و قبول نکردند.پیشنهاد 
دوم این بود که قیمت زمین های خود را با کاربری زراعی قیمت گذاری 
و به ما اعلام کنند. به این منظور که کل زمین های آنان را در اختیار 
بگیریم تا به حریم شهری اضافه کنیم و در قبال آن زمین ها را تفکیک 
کنیم و برای هر هشت متقاضی یک زمین 5۰۰ متری در نظر بگیریم.

پیشنهاد سوم این بود که متقاضیان این زمین ها را به قیمت روز به 
دولت بفروشند و ما برای آنان در طرح نهضت ملی مسکن، زمین 
تخصیص دهیم.مدیرکل راه و شهرسازی استان زنجان عنوان کرد: 
برخی متقاضیان گمان می کنند نیازی به پرداخت هزینه به دولت 
نیست و باید هر یک هزار متر زمین زراعی که فعلاً در اختیار دارند عیناً 
به همان قدر زمین مسکونی داشته باشند در حالی که اینطور نیست 
و باید هزینه هایی به دولت جهت احداث پارک، مکان های فرهنگی، 
مدرسه، درمانگاه و همینطور انشعاب آب، برق، گاز و فاضلاب پرداخت 

شود تا از سوی دستگاه های متولی شهرک سازی شود.
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پولادگر: 
ووشو جایگاه خود را حفظ کرد 

از  : ووشو یکی  معاون توسعه ورزش قهرمانی گفت 
رشته هایی بود که توانست جایگاه خود را نسبت به 
دوره قبل حفظ کند.محمد پولادگر در پایان رقابت های 
ووشو در بازی های آسیایی هانگژو اظهار داشت: خدا 
را شکر می کنم که بچه ها پر مدال بودند. هر چند 
محسن  و  بگیریم  دیگر  طلای  یک  می توانستیم 
محمدسیفی به چهارمین طلای خود در این بازی ها 
اتفاق رخ  برسد، ولی شرایط به گونه ای بود که این 
نداد.وی ادامه داد: عملکرد ووشو با ۲ مدال طلایی که 
گرفت، خیلی خوب بود و اتفاق خوبی رخ داد و به نظرم 
یکی از رشته هایی بود که توانست جایگاه خود را نسبت 
به دوره قبل حفظ کند. هر چند که کسب یک طلای 
دیگر می توانست این عملکرد را خیلی درخشان کند، 

ولی در مجموع عملکرد خوبی داشت.

دو مدال آور ووشوی کشورمان در بازی های 
آسیایی به ناکامی در فینال و کسب مدال 

نقره واکنش نشان دادند.
ووشو  پوش  ملی  محمدسیفی  محسن 
وزن  فینال  در  شکست  از  بعد  ایران 
۷۰- کیلوگرم بازی های آسیایی هانگژو 
اظهار داشت: مبارزه خوبی بود و توانستم 
همه برنامه هایی که می خواستم را پیاده 
کنم. در راند دوم مقداری اشتباه داشتم 
ولی در راند اول و سوم عالی بودم. تمام 
تلاش خود را به کار گرفتم اما متأسفانه 
نشد که بشود.وی در پاسخ به این سوال 
که آیا کفه ترازوی داوری ها به نفع چین 
میزبان سنگینی می کرد یا خیر، گفت: 
نمی خواهم توجیه کنم. بازی را باخته ام، 
تمام شده است و مدال نقره ام را گرفته ام 
اما داوران واقعا اذیت کردند، به ویژه داور 
وسط خیلی اذیتم کرد. او به سرعت استپ 
می داد و نمی گذاشت کارم را انجام دهم. 
از نظر امتیازی نیز فکر می کنم امتیازاتم 

را نمی دادند. در کل خدا را شکر می کنم.

ملی پوش ووشو ایران در خصوص ضربات 
حریف چینی که به نظر خطا می رسید، 
تصریح کرد: او راند اول ضربه بدی زد که 
داور نیز اخطار داد. راند دوم همان ضربه 
را تکرار کرد که ضربه خطا بود ولی دیگر 
به او اخطار ندادند؛ آنجا نیز می توانست دو 

امتیاز داشته باشد.
محمدسیفی در پایان، درباره اینکه آیا در 

دوره بعدی بازی های آسیایی نیز شرکت 
می کند یا خیر تاکید کرد: فعلا می خواهم 
چه  ببینم  تا  ببرم  لذت  مدال  این  از 
می شود. دو ماه دیگر مسابقات قهرمانی 
جهان در آمریکا برگزار می شود. من هم 
عضو تیم ملی هستم و امیدوارم ششمین 

مدال طلای جهانی خود را کسب کنم.
شجاع پناهی دارنده مدال نقره مسابقات 

در  نیز  هانگژو  آسیایی  بازی های  ووشو 
ارزیابی از تقابل امروزش با حریف جینی 
کشور  از  با حریفی  فینال  رقابت  گفت: 
میزبان حساسیت خاص خودش را دارد. 
در این چند وقت خیلی سختی کشیدیم و 
برای مدال طلا آماده بودیم ولی متاسفانه 

این اتفاق رخ نداد و شرمنده شدیم.
وی در واکنش به صحبت های خواهران 
میزبان  ناداوری  درخصوص  منصوریان 
میزبان  سمت  به  داوری ها  قطعا  گفت: 
بابد  معتقدم  به شخصه  ولی  می چربید 

بیشتر تلاش می کردیم.
پناهی عملکرد تیم ایران را هم این طور 
ارزیابی کرد: تمام بچه ها هر چه داشتند، 
گذاشتند. من و همه ملی پوشان تلاش 
خودم  چشم  با  من  و  کردیم  زیادی 
شاهد تلاش همه بودم. متاسفانه ووشو 
ورزش لحظه هاست. ممکن است یک جا 
ضریه ای را بزنی و جای دیگر نه. انشاا… 
بعدی  رقابت های  و  جهان  قهرمانی  در 

اتفاقات بهتری رخ دهد.

سیفی ملی پوش ووشو :

نشد که بشود

مربی تیم ملی تیراندازی: 
باید نقاط ضعفمان را پیدا کنیم

مربی تیم ملی مردان در بخش تپانچه کمبود تجهیزات 
را دلیل اصلی عدم نتیجه گیری شاگردانش می داند و در 
عین حال اعتقاد دارد با همین امکانات کم هم می شود 
موفق شد فقط مسیر رسیدن به قهرمانی سخت تر است.

درباره عملکرد  ملی  تیم  مربی  احمد ظفر جعفرزاده 
ملی پوشان در تپانچه ۱۰ متر گفت: ما ابتدا باید ببینیم 
چه هدفی را برای خودمان گذاشتیم و چقدر سمت این 
هدف رفتیم. هدفی که من برای تیراندازی کشورم در 
نظر گرفتم بالا بردن همزمان پرچم در سه بخش است. 
کار واقعا سختی است ولی غیرممکن نیست. لازمه اینکار 
این است که عملکردمان در این مسابقات را بررسی 
کنیم نقاط ضعف مان را پیدا کنیم و انشالله روی نقاط 
ضعف کار کنیم و خودمان را برای رسیدن به هدفمان 
آماده کنیم.مربی تیم ملی تیراندازی در پاسخ به اینکه 
گفته می شود کمبود تجهیزات تاثیر زیادی روی عملکرد 
شاگردانش در این دور از مسابقات داشته است گفت: 
به نظرتان می تواند بی تاثیر باشد؟ کشور میزبان بهترین 
ساچمه را دارد یا کشور هند بهترین تجهیزات را دارد و 
ما در کشورمان متاسفانه برای ساچمه هم به مشکل 
برمی خوریم . کمبود تجهیزات می تواند اثرگذار باشد ولی 
نمی تواند ما را از مسیرمان باز بدارد. با این شرایط راه مان 
سخت تر و دست انداز بیشتری دارد.ظفرجعفرزاده درباره 
کسب سهمیه المپیک پاریس گفت: از همین امروز باید 
تلاش کنیم برای کسب ورودی المپیک و بعد از آن باید 

برای کسب مدال المپیک برنامه ریزی کنیم.

علیرضا اکبرپور، پیشکسوت استقلال در 
خصوص شرایط این تیم معتقد است 
که باید هرچه سریعتر اختلاف داخلی 

در این مجموعه رفع شود. 
 نباید مدیر و مربی اختلاف داشته باشند 
و دودش در چشم تیم می رود. به نظرم 
لجبازی خود  به  نکونام  و  باید خطیر 

پایان دهند.
دوتا  و  یکی  استقلال  مشکلات   
روزی  چند  استقلالی ها  و  نیست 
حقوق شان  و  حق  نگرفتن  بابت 
اعتصاب کردند نظرتان در خصوص 

این تصمیم آنها چیست؟
حل  وقت  هیچ  را  مشکلی  اعتصاب 
را  تمام مشکلات  اتفاقاً  و  نکرده است 
بیشتر می کند. در شرایطی که تیم ها 
کار  به  آرامش  در  لیگ  تعطیلی  در 
خود ادامه می دهند، اما استقلال درگیر 
حواشی است و این مسائل به این تیم 

لطمه می زند.
حق  استقلال  بازیکنان  به  یعنی   
و  حق  گرفتن  برای  که  نمی دهید 

حقوق شان واکنش نشان دهند؟
آنها حق دارند که پول شان را بخواهند، 
هم  همینطوری  استقلال  شرایط  اما 
بحرانی است و بازیکنان نباید بدترش 
کنند باید در شرایط بهتر اعتراض خود 

را به گوش مدیران تیم برسانند.
 شاید این مسأله بازتاب اختلاف خطیر 
و نکونام است و بازیکنان به نوعی طرف 

سرمربی هستند و قصد دارند اعتراض 
خود را علنی کنند.

همان طور که گفتم لج و لجبازی خطیر 
و نکونام اصلاً به نفع استقلال نیست و 

باید تمامش کنند.
اختلاف  این  که  معتقدند  خیلی ها   
طرفین تمامی ندارد و باید خطیر برکنار 

شود تا مشکلات ازاین بیشتر نشود.
اما من با این مسأله موافق نیستم. هم 
استقلال  به  تازه  خطیر  هم  و  نکونام 
آمده اند. همان قدر که نکونام حق دارد 
فرصت داشته باشد تا بتواند با استقلال 
به خطیر هم  باید  برسد،  موفقیت  به 
فرصت دهند تا کار خودش را بکند و 
با برکناری او چیزی حل نمی شود. من 
فکر کنم مشکلات مالی حل شود اکثر 

مشکلات استقلال حل خواهد شد.

است  تعطیل  زیادی  مدت  لیگ   
که  استقلال  برای  تعطیلی  این  و 
شده  هم  زیادتر  دارد  ملی پوش 
این  خصوص  در  شما  نظر  است، 

تعطیلی طولانی مدت چیست؟
اصلاً به نفع استقلال نیست. استقلال در 
فصل نقل و انتقالات بازیکن نگرفته است 
و حالا هم برای حضور در تیم امید چهار 
بازیکن این تیم در کنار استقلال نیستند 
و این تیم باید در چنین شرایطی به کار 
خود ادامه دهد. قطعاً چنین شرایطی به 

تیم استقلال ضربه می زند
 با توجه به اینکه ورزشگاه آزادی 
می شود  گفته  دارد  ترمیم  به  نیاز 
تیم های  و  استقلال  بازی های  یا 
تهرانی به ورزشگاه های دیگر تهران 
منتقل می شود و یا اینکه باید در 

شهر دیگری میزبان حریفان باشند. 
نظرتان در این خصوص چیست؟

قطعاً استقلال از این برنامه ریزی لطمه 
بود  کخ  ما  مربی  که  سالی  می خورد. 
مجبور شدیم در ورزشگاه تختی بازی 
کنیم و همین نکته نه تنها قهرمانی از 
ما گرفت بلکه بدترین سال را سپری 
کردیم و در نهایت نهم شدیم. ای کاش 
به جایی اینکه دائماً ورزشگاه آزادی را 
ترمیم کنند، ورزشگاه دیگری در شهر 
تهران می ساختند که به این مصیبت 

نخوریم.
مدیریت  بین  اختلافی  روزها  این 
و  به وجود آمده است  و کادرفنی 
بهانه اختلاف جدید این است که 
در  می خواهد  قهرمانی  مدیریت 
به  دارد  اشاره  کادرفنی  که  حالی 
این نکته که ابتدای فصل مدیران 
به پنجمی هم قانع بودند. نظر شما 

چیست؟
می تواند  استقلال  شرایطی  هر  در 
قهرمان شود حتی ضعیف ترین حالت 
بوده  بزرگ  همیشه  تیم  این  ممکن. 
قهرمانی  برای  بازیکنانش  و  است 
جنگیده اند. اینکه تاکنون شرایط خوبی 
برای استقلال مهیا نبوده قبول است اما 
بازیکنان این تیم باید درکی از بزرگی 
این تیم داشته باشند و همیشه با هدف 
شرایط  اگر  حتی  بجنگند  قهرمانی 

مطلوب نباشد.

اکبرپور: 

دود اختلاف میان مدیر و مربی در چشم استقلال می رود 

والیبال ایران بعد از مدت ها لبخند 
هدیه داد

دور  روی  که  مدت ها  از  پس  ایران  والیبال  ملی  تیم 
ناکامی بود توانست با پیروزی مقابل چین، قهرمان شود.

این قهرمانی در شرایطی رقم خورد که حریف اصلی 
ایران یعنی ژاپن با تیم دوم خود به هانگژو آمده بود و در 
نیمه نهایی مغلوب چینی ها شد و رنگ فینال را ندید. هر 
چند ژاپنی ها پیش از این ثابت کرده بودند که می توانند 
چندین تیم ملی با کیفیت بالا داشته باشند. مصداق 
این مسأله پیروزی سانتوری ژاپن مقابل شهداب یزد در 
جام باشگاه های آسیا است. سانتوری هیچ ملی پوشی 
در اختیار نداشت اما در تیم شهداب بازیکنانی همچون 
سعید معروف، امیر غفور، میثم صالحی، شهروز همایونفر 
با وجود این همه ستاره مقابل  و... بازی می کردند و 
تیم ژاپنی حرفی برای گفتن نداشت.طبق روال چند 
وقت اخیر، برخی که از شکست های تیم ملی والیبال 
چندان ناراحت نمی شوند تلاش خواهند کرد قهرمانی 
این تیم در هانگژو را زیر سؤال ببرند و چه بهانه ای بهتر 
از اینکه تیم اصلی ژاپن غایب بود. ای کاش حداقل در 
خصوص تیم ملی تا این حد نامهربانی  ها رخ نمی داد و 
نگاه ملی به این تیم می شد. انتقاد می تواند سازنده باشد 
به شرط اینکه در آن هیچ غرض ورزی وجود نداشته 
باشد. بخصوص در این برهه که تیم ملی والیبال بلافاصله 
از هانگژو راهی برزیل می شود تا در رقابت های انتخابی 
المپیک شرکت کند و لازم است که به هر نحو ممکن از 
این تیم حمایت شود.بالا نبردن انتظارات جامعه یکی از 
مهم ترین اقداماتی است که می تواند در مسابقات انتخابی 
المپیک، کمک حال تیم ملی والیبال باشد. قطعاً شانس 
اینکه این تیم به صورت مستقیم سهمیه المپیک کسب 
کند بسیار کم است چه بسا اینکه در گذشته هم تیم 
ملی والیبال با بازیکنانی همچون سعید معروف و امیر 
غفور و... نتوانسته بود سهمیه المپیک را در رقابت های 
انتخابی که به صورت جهانی برگزار می شد کسب کند 
اما شاگردان عطایی پتانسیل این را دارند که در برزیل 
حریف آسانی برای رقبای شان نباشند؛ به شرط اینکه 
در  ایران  والیبال  اهالی  و هم  ملی  تیم  کادرفنی  هم 
جهت آرامش این تیم گام بردارند.والیبال موفق ترین 
رشته ورزشی گروهی ایران است. نتایج اخیر تیم های 
ملی بسکتبال و هندبال ایران که هر دوی آنها از مربیان 
خارجی استفاده می کنند گواه این مسأله است. کسانی 
را  خارجی  مربیان  نام  ملی،  تیم  برای  روزها  این  که 
ردیف می کنند کافی است نگاهی به وضعیت تیم های 
هندبال و بسکتبال بیندازند.در روزهایی که والیبال ایران 
به جهت در پیش بودن انتخابات ریاست فدراسیون، 
پرتلاطم است باید مراقب بود تیم ملی اسیر این تلاطم ها 
نشود؛ در غیر این صورت والیبال ایران بزودی سرنوشتی 

همچون بسکتبال خواهد داشت.

پورسلمان: 
از مدال برنز تیمی شمشیربازی

 راضی نیستم

حافظ حاجیان:  فدراسیون شمشیربازی گفت: طبیعتا 
تیمی  برنز  مدال  و  بودیم  آمده  نتیجه  بهترین  برای 
راضی کننده نبود.علیرضا پورسلمان، رئیس فدراسیون 
شمشیربازی پس از دیدار تیم ملی سابر با چین و کسب 
مدال برنز اظهار داشت: بازی سختی بود. انتظار داشتم 
از ابتدا با امتیازات بالاتری شروع کنیم و راحت و آسوده 
خاطر جلو برویم. آقای باهر ارسباران بازی را بد عقب 
انداخت و جبرانش کمی سخت بود. تا بخواهیم جبران 
کنیم بازی را واگذار کردیم. فکر می کردم بازی ساده ای 
رنکینگ  اما هم  بگذریم،  از سدشان  بتوانیم  و  باشد 
بهتری دارند و هم میزبان هستند و به نظر من بهتر از ما 
ظاهر شدند. وی در خصوص اینکه در دوره قبل مدال 
نقره کسب شده و این دوره مدال برنز، افزود: طبیعتا 
راضی  مدال  این  و  بودیم  آمده  نتیجه  بهترین  برای 
کننده نبود. من فکر می کردم بازی خیلی خوبی با کره 
خواهیم داشت و حتی شانس شکست کره را هم داریم، 
اما دست تقدیر این بود که متوقف شویم. او در خصوص 
اینکه آیا قصد رقم زدن اتفاقات تازه در شمشیربازی را 
دارد یا خیر؟ گفت: این تیم به دنبال سهمیه المپیک 
است و ما جوانان را اضافه کردیم و تیم دوم را هم 
تشکیل دادیم. دو سه اعزام برای جوانان به مسابقات 
کشور های اطراف در نظر گرفتیم. الان نمی توانیم به 
ترکیب برنده دست بزنیم، اما فکر می کنم بچه ها تا 

المپیک باید مبارزه کنند.

تکلیف   تعیین  قانون   موضوع   اختصاصی  آگهی 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد  سند 
رسمی  برابر ماده 3 و ماده ۱3 آئیننامه  قانون تعیین 

تکلیف
 برابر اراء صادره  هیئت موضوع  قانون  تعیین تکلیف  
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد  سند 
رسمی   مستقر در  واحد ثبتی  تصرفات مالکانه  
شناسنامه   بشماره  تفکر   علی   آقای  بلامعارض  
از  صادره   ۲۱۲۲8۲۱۲۰5 ملی  بشماره   ۱۱6۰
گرگان  فرزند محمد تقی  متقاضی  کلاسه پرونده 
یک  ششدانگ   در   ۱4۰۲۱۱44۱۲48۰۰۰۰645
به  است   احداث شده  بنا  ان  در  زمین  که  قطعه 
مساحت 98/88 مترمربع  از پلاک 3- اصلی  واقع 
در  اراضی اوزینه  بخش 3 حوزه ثبت  ناحیه ۲ گرگان  
طبق رای صادره  حکایت ار تصرفات  متقاضی دارد. 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 
۱5 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت 
رای صادره  فوق الذکر  اعتراض داشته باشند  می 
توانند از تاریخ  انتشار اولین آگهی  بمدت دو ماه  
اعتراض خود را  باذکر  شماره پرونده  به این اداره 
تسلیم  و پس از اخذ رسید  ظرف مدت یکماه از  
تاریخ تسلیم  اعتراض به مرجع ثبتی  دادخواست خود 
را  به مرجع  ذیصلاح  قضائی  تقدیم و گواهی تقدیم  
دادخواست را  به این اداره  ارائه  نمایند.حجت الله  
تجری –رئیس اداره  ثبت اسناد و املاک  منطقه 

دو گرگان  از طرف محمد امین  صافی
شناسه اگهی ۱5۷5۱95

آگهی فقدان سند مالکیت 
آقای  علیرضا  قربان  کوه منا   با ارائه دو برگ  استشهادیه  که در دفتر اسناد رسمی  شماره 5۰ نور تصدیق   شده است  اعلام داشته  مقدار ششدانگ   عرصه و اعیان  یک قطعه زمین  
محصور با اعیانی  پلاک ثبتی  ۱3۰ فرعی  ۱9 اصلی  بخش 5 الحاقی  ثبت نور  دفتر الکترونیک ۱399۲۰3۱۰۰۰6۰۰3۰۰8  سند بشماره سریال 3۱۷9۲۷  به نام آقای علیرضا  قربان کوه  
منا ثبت و صادر گردیده است  که به علت اسباب کشی  منزل  سند  مفقود شده لذا درخواست  صدور  سند المثنی  نموده است.در اجرای ماده ۱۲۰ اصلاحی آیین نامه قانون ثبت مراتب 
در یک نوبت آگهی تا چنانچه اشخاصی مدعی انجام معامله یا وجود سند مالکیت نزد خود می باشند ظرف مدت ۱۰ روز از تاریخ انتشار آگهی اعتراض خود را همراه با اصل سند مالکیت یا 
سند معامله به اداره ثبت محل ارائه و رسید دریافت نمایند چنانچه پس از اتمام مدت مقرر اعتراض ارائه نگردد و یا در صورت اعتراض اصل سند مالکیت یا سند معامله ارائه نشود این اداره 

مطابق مقررات اقدام به صدور سند مالکیت المثنی خواهد نمود شناسه اگهی :۱5۷66۰۱  تاریخ انتشار ۱4۰۲/۷/۰8
علی سعادتی 

رئیس اداره  ثبت اسناد و املاک نور  

آگهی تحدید حدود حوزه ثبتی شهرستان نوشهر پیروآگهی قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی و به استناد تبصره ذیل ماده ۱3 قانون و ماده ۱3 آئین 
نامه قانون اخیر الذکر تحدید حدود املاک مشروحه ذیل در ساعت و تاریخ های مقرر در محل وقوع ملک به شرح ذیل به عمل خواهد آمد.

املاک متقاضیان واقع در قریه سنگسرا پلاک 5اصلی بخش3 قشلاقی 
466فرعی آقا / خانم رباب سلیمیان ریزی فرزند حسن  نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی ) کاربری زراعی ( به مساحت 538.۷۰ متر مربع خریداری بدون واسطه / با 

واسطه از نصراله مشایخ سالحانی
ساعت 9 صبح روز شنبه مورخ ۱4۰۲/۷/۲9 لذا از متقاضیان و مالکین املاک مجاور و صاحبان حقوق ارتفاقی دعوت می شود در وقت مقرر در محل وقوع ملک حضور بهم رسانند بدیهی 
است در صورت عدم حضور متقاضی و یا نماینده قانونی آنان طبق ماده ۱5 قانون ثبت ملک مورد تقاضا با حدود اظهار شده از طرف مجاورین تحدید خواهد شد معترضین می توانند به 
استناد ماده ۲۰ قانون ثبت و مواد ۷4 و 86 آیین نامه قانون ثبت ظرف مدت 3۰ روز از تاریخ تنظیم صورت مجلس تحدید حدود اعتراض خود را کتبا به این اداره تسلیم و ظرف مدت یکماه 
از تاریخ تسلیم اعتراض به واحد ثبتی مبادرت به تقدیم دادخواست به مرجع قضایی نمایند در غیر اینصورت با ارائه گواهی عدم تقدیم دادخواست توسط متقاضی و یا نماینده قانونی وی و 

بدون توجه به اعتراض واصله عملیات ثبتی با رعایت مقررات ادامه می یابد .
شناسه آگهی :۱5۷6۲۱8  تاریخ انتشار نوبت اول ۱4۰۲/۰۷/۰8

علی اکبر مقدسی فر
رئیس اداره ثبت اسناد و املاک نوشهر

معاون بانوان اداره کل ورزش و جوانان گیلان:
توسعه ورزشی بانوان اولویت است

اینکه  بر  تاکید  با  اداره کل ورزش و جوانان گیلان  بانوان  امور  معاون 
توسعه ورزشی بانوان یکی از اولویت های این اداره کل است ،گفت: 
امیدواریم، ۹بانوی ورزشکار استان که به بازی های آسیایی هانگژو چین 
اعزام می شوند با کسب مدال موجب درخشش بیشتر نام ایران و گیلان 
شوند.فاطمه قاسمی اظهار کرد: پنج بانوی ورزشکار گیلانی در بازی های 
آسیایی و همچنین چهار بانوی گیلانی نیز در بازی های پارا آسیایی 
هانگژو چین حاضر می شوند که امیدواریم هر ۹ ورزشکار موفق به کسب 
مدال شوند.وی افزود: نازنین ملایی، الناز شفیعیان و نرجس کارگرپور 
در رشته قایقرانی، زینب طوماری در رشته تیراندازی و سارا بهمنیار نیز 
در رشته کاراته از گیلان در بازی های آسیایی حضور خواهند یافت که 
نازنین ملایی سابقه کسب مدال نقره دوره گذشته بازی های آسیایی را 
دارد و سایر ورزشکاران نیز از تجربه خوبی برخودار هستند.وی که به 
عنوان مربی کاراته به این مسابقات اعزام می شود، ادامه داد: با این وجود 
انتظار داریم که علاوه بر کسب مجدد مدال توسط نازنین ملایی در رشته 

قایقرانی، الناز شفیعیان و نرجس کارگرپور در همین رشته ، سارا بهمنیار 
در رشته کاراته و زینب طوماری در رشته تیراندازی مدال کسب کنند.

معاون امور بانوان اداره کل ورزش و جوانان گیلان اضافه کرد: همچنین 
مریم عبدالله پور و مهدیه حسینی در رشته پاراتکواندو، مهری فلاحی 
در رشته والیبال نشسته و زهرا غلامزاده در رشته تیراندازی از گیلان 
در بازی های پاراآسیایی هانگژو چین حضور خواهند یافت.قاسمی بیان 
کرد: مهری فلاحی سابقه کسب مدال نقره به همراه تیم ملی والیبال 
نشسته را در دوره گذشته بازیهای پاراآسیایی داررد و امیدواریم که در 
این دوره نیز مهری فلاحی به همراه تیم ملی والیبال نشسته بتواند مدال 
خوشرنگی را کسب کند.وی خاطرنشان کرد: همچنین مریم عبدالله پور 
و مهدیه حسینی در رشته پاراتکواندو و زهرا غلامزاده در رشته تیراندازی 
شانس کسب مدال را دارند و امیدواریم که این ورزشکاران نیز بتوانند 
با کسب مدال به کشور بازگردند.وی گفت: به هر حال تمام امکانات 
برای آمادگی ورزشکاران برای حضور قدرتمند در بازی های آسیایی فراهم 
شد و امیدواریم که ورزشکاران در این مسابقات بدرخشند و مقام های 
ارزشمندی را کسب کنند.به جز ۹ بانوی ورزشکار گیلانی در بازی های 
آسیایی و پارا آسیایی هانگژو چین، علی آقامیرزایی، سپهر ساعتچی، 

امیرحسین محمدپور، پیمان قویدل در رشته قایقرانی، محمد جلوه، محمد 
فلاح و آرمان رمضانی در رشته والیبال، سینا شوکتی در رشته والیبال 
ساحلی، محمدرضا بردبار و مهدی هاشمی نژاد در رشته فوتبال از استان 
گیلان در بازی های آسیایی هانگژو چین حضور می یابند.همچنین محمد 
رهبری در رشته شمشیربازی اسلحه سابر، سجاد پورحسینی در رشته 
تیراندازی، معین شفقی در رشته کبدی دیگر ورزشکاران گیلانی هستند 
که در بازی های آسیایی چین حضور خواهند یافت، ضمن اینکه سامان 
رضی در رشته وزنه برداری قدرتی، مهدی پوررهنما در رشته پاراتکواندو، 
میثم علیپور در رشته والیبال نشسته و مرتضی رمضانی در رشته فوتبال 
هفت نفره از گیلان در بازی های پاراآسیایی هانگژو چین حضور می یابند.

دکتر علی افتخار عضو فدراسیون جهانی کشتی، بابک بردبار رئیس هیات 
بوکس استان گیلان به عنوان داور این رشته، خاطره عزیزی به عنوان 
داور شطرنج و فاطمه قاسمی معاون امور بانوان اداره ورزش و جوانان 
گیلان نیز به عنوان مربی کاراته از گیلان در بازی های آسیایی هانگژو 
چین حضور خواهند یافت.بازی های آسیایی هانگژو چین از روز یکم تا ۱۶ 
مهرماه برگزار می شود و پس از اتمام این مسابقات، بازی های پاراآسیایی 
با حضور ورزشکاران جانباز و معلول قاره کهن در هانگژو آغاز خواهد شد.



7
اقتصاد

           پیشروروزنامه
خبر دریچه

اگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
برابر رای  شماره 1402/6803 مورخ 1402/5/31 هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
مستقر در واحد ثبتی حوزه  ثبت ملک بهشهر  تصرفات مالکانه و بلا معارض آقای محمد مهدی  فرخی گلوردی    فرزند اسداله  نسبت به 
ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی  به مساحت 126.28 متر مربع قسمتی از پلاک 11- اصلی  به شماره کلاسه 1402/507  واقع 
در اراضی  زیروان  بخش 18  ثبت بهشهر  مستند مالکیت  خریداری شده  از سیده  ملیحه موسوی  تروجنی  برگه استشهادیه  ارائه شده  
محرز گردیده است لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین اگهی به مدت دو ماه اعتراض و دادخواست خود را به مراجع 
قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول  اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد . شناسه 

اگهی 1567365
تاریخ انتشار نوبت اول :1402/6/26

تاریخ انتشار نوبت دوم :1402/07/08
فرهاد آقابابائی  رئیس اداره  ثبت اسناد و املاک  بهشهر 

شنبه 8 مهر  1402/شماره 4820
30 سپتامبر 2023/ 14 ربیع الاول  1444

آگهی قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی حوزه ثبتی نوشهر  
نظر به دستور مواد 1و 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مصوب 1390/9/20 املاک متقاضیانی که در هیات موضوع ماده یک قانون مذکور مستقر در 

واحد ثبتی نوشهر  مورد رسیدگی و تصرفات مالکانه و بلامعارض آنان محرز و رای لازم صادر گردیده جهت اطلاع عموم به شرح ذیل آگهی می گردد :
املاک متقاضیان واقع در قریه کدیر پلاک 15 اصلی بخش5 ییلاقی 

192فرعی آقا / خانم سید محمد رضا سید عطاران  فرزند سید ناصر   نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی ) کاربری زراعی  ( به مساحت 502 متر مربع خریداری بدون واسطه 
/ با واسطه از محمد شفیع درویش نیا   

لذا به موجب ماده 3- قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی و ماده 13- آئین نامه مربوطه این آگهی در دو نوبت به فاصله 15 روز از طریق روزنامه محلی 
و کثیرالانتشار در شهرها منتشر و در روستاها رای هیات الصاق تا در صورتیکه اشخاص ذینفع به آرای اعلام شده اعتراض داشته باشند باید از تاریخ انتشار اولین آگهی در روستاها از طریق 
الصاق در محل تا دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل وقوع ملک تسلیم و رسید اخذ نمایند معترض باید ظرف یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه 
عمومی محل نماید و گواهی تقدیم دادخواست به اداره ثبت محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه است و در صورتی که اعتراض در مهلت قانونی 
واصل نگردد یا معترض ، گواهی تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور سند مالکیت می نماید و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 
نیست بدیهی است برابر ماده 13 آئین نامه مذکور در مورد قسمتی از املاکی که قبلا اظهار نامه ثبتی پذیرفته نشده ، واحد ثبتی با رای هیات پس از تنظیم اظهارنامه حاوی تحدید حدود ، 
مراتب را در اولین آگهی نوبتی و تحدید حدود به صورت همزمان باطلاع عمومی می رساند و نسبت به املاک در جریان ثبت و فاقد سابقه تحدید حدود ، واحد ثبتی آگهی تحدید حدود را 

به صورت اختصاصی منتشر می نماید . 
شناسه آگهی :1573324

تاریخ انتشار نوبت اول 1402/07/08
تاریخ انتشار نوبت دوم :1402/07/22

علی اکبر مقدسی فر- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک نوشهر

آگهی تحدید حدود حوزه ثبتی شهرستان نوشهرپیرو آگهی قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی و به استناد تبصره ذیل ماده 13 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون اخیر الذکر تحدید حدود املاک 

مشروحه ذیل در ساعت و تاریخ های مقرر در محل وقوع ملک به شرح ذیل به عمل خواهد آمد .
املاک متقاضیان واقع در قریه کدیر پلاک 15 اصلی بخش 5 ییلاقی       

192فرعی آقا / خانم سید محمد رضا سید عطاران  فرزند سید ناصر   نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای 
احداثی ) کاربری زراعی  ( به مساحت 502 متر مربع خریداری بدون واسطه / با واسطه از محمد شفیع درویش نیا   
ساعت 9 صبح روز شنبه مورخ 1402/7/29 لذا از متقاضیان و مالکین املاک مجاور و صاحبان حقوق ارتفاقی دعوت 
می شود در وقت مقرر در محل وقوع ملک حضور بهم رسانند بدیهی است در صورت عدم حضور متقاضی و یا 
نماینده قانونی آنان طبق ماده 15 قانون ثبت ملک مورد تقاضا با حدود اظهار شده از طرف مجاورین تحدید خواهد 
شد معترضین می توانند به استناد ماده 20 قانون ثبت و مواد 74 و 86 آیین نامه قانون ثبت ظرف مدت 30 روز 
از تاریخ تنظیم صورت مجلس تحدید حدود اعتراض خود را کتبا به این اداره تسلیم و ظرف مدت یکماه از تاریخ 
تسلیم اعتراض به واحد ثبتی مبادرت به تقدیم دادخواست به مرجع قضایی نمایند در غیر اینصورت با ارائه گواهی 
عدم تقدیم دادخواست توسط متقاضی و یا نماینده قانونی وی و بدون توجه به اعتراض واصله عملیات ثبتی با رعایت 

مقررات ادامه می یابد .
شناسه آگهی :1573334

تاریخ انتشار نوبت اول 1402/07/08
علی اکبر مقدسی فر

رئیس اداره ثبت اسناد و املاک نوشهر

آگهی تحدید حدود حوزه ثبتی شهرستان نوشهر پیروآگهی قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی و به استناد تبصره ذیل ماده 13 
قانون و ماده 13 آئین نامه قانون اخیر الذکر تحدید حدود املاک مشروحه ذیل در ساعت و تاریخ های مقرر در محل وقوع ملک به شرح ذیل به عمل خواهد آمد .

املاک متقاضیان واقع در قریه چلک پلاک 17 اصلی بخش 3 قشلاقی           
989فرعی آقا / خانم امیر حسن حمصیان اتفاق  فرزند مصطفی   نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی ) کاربری باغات ( به مساحت 663.42 متر مربع 

خریداری بدون واسطه / با واسطه از محمد پور حسن ارومیه    
ساعت 9 صبح روز شنبه مورخ 1402/7/29 لذا از متقاضیان و مالکین املاک مجاور و صاحبان حقوق ارتفاقی دعوت می شود در وقت مقرر در محل وقوع ملک حضور 
بهم رسانند بدیهی است در صورت عدم حضور متقاضی و یا نماینده قانونی آنان طبق ماده 15 قانون ثبت ملک مورد تقاضا با حدود اظهار شده از طرف مجاورین 
تحدید خواهد شد معترضین می توانند به استناد ماده 20 قانون ثبت و مواد 74 و 86 آیین نامه قانون ثبت ظرف مدت 30 روز از تاریخ تنظیم صورت مجلس تحدید 
حدود اعتراض خود را کتبا به این اداره تسلیم و ظرف مدت یکماه از تاریخ تسلیم اعتراض به واحد ثبتی مبادرت به تقدیم دادخواست به مرجع قضایی نمایند در غیر 

اینصورت با ارائه گواهی عدم تقدیم دادخواست توسط متقاضی و یا نماینده قانونی وی و بدون توجه به اعتراض واصله عملیات ثبتی با رعایت مقررات ادامه می یابد .
شناسه آگهی :1574611    تاریخ انتشار نوبت اول 1402/07/08

علی اکبر مقدسی فر-  رئیس اداره ثبت اسناد و املاک نوشهر

آگهی قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی حوزه ثبتی نوشهر  
نظر به دستور مواد 1و 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مصوب 1390/9/20 املاک متقاضیانی که در هیات موضوع ماده 
یک قانون مذکور مستقر در واحد ثبتی نوشهر  مورد رسیدگی و تصرفات مالکانه و بلامعارض آنان محرز و رای لازم صادر گردیده جهت اطلاع عموم به شرح 

ذیل آگهی می گردد :
املاک متقاضیان واقع در قریه چلک پلاک 17 اصلی بخش3 قشلاقی 

989فرعی آقا / خانم امیر حسن حمصیان اتفاق فرزند مصطفی    نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی ) کاربری باغات   ( به مساحت 663.42 
متر مربع خریداری بدون واسطه / با واسطه از محمد پور حسن ارومیه    

لذا به موجب ماده 3- قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی و ماده 13- آئین نامه مربوطه این آگهی در دو نوبت به فاصله 
15 روز از طریق روزنامه محلی و کثیرالانتشار در شهرها منتشر و در روستاها رای هیات الصاق تا در صورتیکه اشخاص ذینفع به آرای اعلام شده اعتراض داشته 
باشند باید از تاریخ انتشار اولین آگهی در روستاها از طریق الصاق در محل تا دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل وقوع ملک تسلیم و رسید اخذ نمایند 
معترض باید ظرف یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی تقدیم دادخواست به اداره ثبت محل 
تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه است و در صورتی که اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض ، گواهی 
تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور سند مالکیت می نماید و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 
نیست بدیهی است برابر ماده 13 آئین نامه مذکور در مورد قسمتی از املاکی که قبلا اظهار نامه ثبتی پذیرفته نشده ، واحد ثبتی با رای هیات پس از تنظیم 
اظهارنامه حاوی تحدید حدود ، مراتب را در اولین آگهی نوبتی و تحدید حدود به صورت همزمان باطلاع عمومی می رساند و نسبت به املاک در جریان ثبت 

و فاقد سابقه تحدید حدود ، واحد ثبتی آگهی تحدید حدود را به صورت اختصاصی منتشر می نماید . 
شناسه آگهی :1574620

تاریخ انتشار نوبت اول 1402/07/08   تاریخ انتشار نوبت دوم :1402/07/22
علی اکبر مقدسی فر-    رئیس اداره ثبت اسناد و املاک نوشهر

آگهی قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی حوزه ثبتی نوشهر  
نظر به دستور مواد 1و 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مصوب 1390/9/20 املاک متقاضیانی که در هیات 
موضوع ماده یک قانون مذکور مستقر در واحد ثبتی نوشهر  مورد رسیدگی و تصرفات مالکانه و بلامعارض آنان محرز و رای لازم صادر گردیده جهت 

اطلاع عموم به شرح ذیل آگهی می گردد :
املاک متقاضیان واقع در قریه درزیکلا پلاک 31اصلی بخش2 قشلاقی 

464فرعی آقا / خانم محسن رنجبر فرزند مهرعلی   نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی ) کاربری ورزشی و باغات  ( به مساحت 
257.50 متر مربع خریداری بدون واسطه / با واسطه از عباس اسحاقی و فضل الله اسحاقی    

لذا به موجب ماده 3- قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی و ماده 13- آئین نامه مربوطه این آگهی در دو نوبت 
به فاصله 15 روز از طریق روزنامه محلی و کثیرالانتشار در شهرها منتشر و در روستاها رای هیات الصاق تا در صورتیکه اشخاص ذینفع به آرای اعلام 
شده اعتراض داشته باشند باید از تاریخ انتشار اولین آگهی در روستاها از طریق الصاق در محل تا دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل وقوع ملک 
تسلیم و رسید اخذ نمایند معترض باید ظرف یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی 
تقدیم دادخواست به اداره ثبت محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه است و در صورتی که اعتراض 
در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض ، گواهی تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور سند مالکیت می 
نماید و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست بدیهی است برابر ماده 13 آئین نامه مذکور در مورد قسمتی از املاکی که قبلا 
اظهار نامه ثبتی پذیرفته نشده ، واحد ثبتی با رای هیات پس از تنظیم اظهارنامه حاوی تحدید حدود ، مراتب را در اولین آگهی نوبتی و تحدید حدود 
به صورت همزمان باطلاع عمومی می رساند و نسبت به املاک در جریان ثبت و فاقد سابقه تحدید حدود ، واحد ثبتی آگهی تحدید حدود را به 

صورت اختصاصی منتشر می نماید . 
شناسه آگهی :1576168تاریخ انتشار نوبت اول 1402/07/08تاریخ انتشار نوبت دوم :1402/07/22

علی اکبر مقدسی فر- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک نوشهر

آگهی تحدید حدود حوزه ثبتی شهرستان نوشهر پیروآگهی قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی و به استناد تبصره ذیل ماده 13 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون اخیر الذکر تحدید حدود املاک مشروحه ذیل در 
ساعت و تاریخ های مقرر در محل وقوع ملک به شرح ذیل به عمل خواهد آمد .املاک متقاضیان واقع در قریه درزیکلا پلاک 

31اصلی بخش2 قشلاقی 
464فرعی آقا / خانم محسن رنجبر فرزند مهرعلی   نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی ) کاربری ورزشی و 

باغات( به مساحت 257.50 متر مربع خریداری بدون واسطه / با واسطه از عباس اسحاقی و فضل الله اسحاقی    
ساعت 9 صبح روز شنبه مورخ 1402/7/29 لذا از متقاضیان و مالکین املاک مجاور و صاحبان حقوق ارتفاقی دعوت می شود 
در وقت مقرر در محل وقوع ملک حضور بهم رسانند بدیهی است در صورت عدم حضور متقاضی و یا نماینده قانونی آنان طبق 
ماده 15 قانون ثبت ملک مورد تقاضا با حدود اظهار شده از طرف مجاورین تحدید خواهد شد معترضین می توانند به استناد 
ماده 20 قانون ثبت و مواد 74 و 86 آیین نامه قانون ثبت ظرف مدت 30 روز از تاریخ تنظیم صورت مجلس تحدید حدود 
اعتراض خود را کتبا به این اداره تسلیم و ظرف مدت یکماه از تاریخ تسلیم اعتراض به واحد ثبتی مبادرت به تقدیم دادخواست 
به مرجع قضایی نمایند در غیر اینصورت با ارائه گواهی عدم تقدیم دادخواست توسط متقاضی و یا نماینده قانونی وی و بدون 

توجه به اعتراض واصله عملیات ثبتی با رعایت مقررات ادامه می یابد .
شناسه آگهی :1576179

تاریخ انتشار نوبت اول 1402/07/08
علی اکبر مقدسی فر

رئیس اداره ثبت اسناد و املاک نوشهر

آگهی قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی حوزه ثبتی نوشهر  
نظر به دستور مواد 1و 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مصوب 1390/9/20 املاک متقاضیانی که در هیات موضوع ماده یک قانون مذکور 

مستقر در واحد ثبتی نوشهر  مورد رسیدگی و تصرفات مالکانه و بلامعارض آنان محرز و رای لازم صادر گردیده جهت اطلاع عموم به شرح ذیل آگهی می گردد :
املاک متقاضیان واقع در قریه سنگسرا پلاک 5اصلی بخش3 قشلاقی 

466فرعی آقا / خانم رباب سلیمیان ریزی فرزند حسن  نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی ) کاربری زراعی ( به مساحت 538.70 متر مربع خریداری بدون واسطه 
/ با واسطه از نصراله مشایخ سالحانی    

لذا به موجب ماده 3- قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی و ماده 13- آئین نامه مربوطه این آگهی در دو نوبت به فاصله 15 روز از طریق 
روزنامه محلی و کثیرالانتشار در شهرها منتشر و در روستاها رای هیات الصاق تا در صورتیکه اشخاص ذینفع به آرای اعلام شده اعتراض داشته باشند باید از تاریخ انتشار اولین آگهی 
در روستاها از طریق الصاق در محل تا دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل وقوع ملک تسلیم و رسید اخذ نمایند معترض باید ظرف یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به 
تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی تقدیم دادخواست به اداره ثبت محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه است 
و در صورتی که اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض ، گواهی تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور سند مالکیت می نماید 
و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست بدیهی است برابر ماده 13 آئین نامه مذکور در مورد قسمتی از املاکی که قبلا اظهار نامه ثبتی پذیرفته نشده ، واحد 
ثبتی با رای هیات پس از تنظیم اظهارنامه حاوی تحدید حدود ، مراتب را در اولین آگهی نوبتی و تحدید حدود به صورت همزمان باطلاع عمومی می رساند و نسبت به املاک در 

جریان ثبت و فاقد سابقه تحدید حدود ، واحد ثبتی آگهی تحدید حدود را به صورت اختصاصی منتشر می نماید . 
شناسه آگهی :1576207

تاریخ انتشار نوبت اول 1402/07/08 تاریخ انتشار نوبت دوم :1402/07/22
علی اکبر مقدسی فر- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک نوشهر

تازه دو سال از ورود سیمان به بورس کالا گذشته که 
برخی افراد به دنبال خروج این کالا از بازار سرمایه هستند. 
امروز اما وزیر اقتصاد، بورس را بستری شفاف دانست و 
رسما اعلام کرد که دولت برنامه ای برای خروج سیمان 
از بورس ندارد. پس از حدود یک دهه بحث و گفت وگو 
درباره بورسی شدن سیمان که با وتو این طرح همراه 
می شد سرانجام خرداد ۱۴۰۰ این کالا به طور رسمی وارد 
بورس شد. موافقان بورسی شدن سیمان می گویند این 
موضوع به شفافیت قیمت و قطع رانت دلالان سیمان 
نوسانات  افراد  منجر شده است. در سوی مقابل برخی 
بورس  در  کالا  این  عرضه  از  ناشی  را  سیمان  قیمت 

می دانند.
در روزهای اخیر مهرداد بذرپاش ـ وزیر راه و شهرسازی 

بیان کرد که یکی از علت های گرانی مصالح ساختمانی 
مانند فولاد و سیمان،  عرضه این محصولات در بورس 
کالا است. پیش از این هم برخی سازندگان بیان می کردند 
که سیمان در بورس به فروشندگان خرد نمی رسد؛ زیرا 
یکجا توسط سرمایه گذاران بزرگ خریداری می شود و آنها 
قیمت این محصولا را در انحصار خود دارند که باعث 
گرانی مسکن می شود.موافقان بورسی شدن سیمان که 
عمدتا مسئولان و تحلیل گران بازارهای مالی هستند اما 
نظر دیگری دارند و می گویند سهم سیمان و فولاد در 
قیمت تمام شده ی ساختمان ناچیز است و عمده هزینه 
عوارض  دستمزد،  زمین،  قیمت  به  مسکن  شده  تمام 
شهرداری، خدمات مهندسی و دیگر کالاهای مرتبط با 

صنعت ساختمان مربوط می شود.

تا قبل از ورود سیمان به بورس عنوان می شد که ۲۰ نفر 
بازار سیمان را در اختیار خود گرفته اند اما در حال حاضر 
همه  افراد می توانند به راحتی از بورس کالا سیمان مورد 
نیاز خود را خریداری کنند.پس از حدود دو هفته بحث 
و گفت وگو درباره بورس سیمان، وزیر اقتصاد گفته که 

سیمان باید هم چنان در بورس عرضه شود. 
سید احسان خاندوزی بیان کرده است: با توجه به اینکه 
توزیع  نظام  شفاف  بستر  عنوان  به  کالا  بورس  مساله 
کالاهای اساسی یا کالاهای پایه انجام می شود و جزو 
دستاوردهایی است که ما در  پایان دهه های  ۸۰ و ۹۰ 
نسبت به عبور از مسیر پر از رانت و فسادی که پیش از آن 
وجود داشت به نظام بورس کالا منتقل شدیم دولت فعلا 

هیچ تصمیمی در این زمینه ندارد.

سیماندربورسمیماند

خانـدوزی بحث سیمان را تمام کرد

قیمت  کشاورزی  محصولات  داخلی  بازرگانی  دفتر  مدیرکل   
مصرف کننده هفت کالای اساسی را اعلام کرد.

قیمتی  فرایند  سازی  شفاف  راستای  در  افزود:  آبنار"   "شهیاد 
بازار، رعایت حقوق مصرف کنندگان کالاها و همچنین تقویت 
مشارکت مردمی در اجرای سیاست های نظارتی و پایش بازار، 

قیمت خرده فروشی مصرف کننده هفت قلم کالای اساسی اعلام 
شد.وی اظهار داشت: براساس این مصوبه قیمت هرکیلوگرم شکر 
سفید فله ای ۲۸ هزارتومان، شکر بسته بندی ۱۰۰۰ گرمی ۳۴ 
هزارتومان در خرده فروشی ها به دست مصرف کنندگان برسد.

آبنار تصریح کرد: همچنین قیمت روغن مایع آفتابگردان ۸۱۰ 

گرمی ۴۸ هزارو ۲۰۰ تومان، روغن مایع سرخ کردنی ۸۱۰ گرمی 
۴۷ هزارو ۴۰۰ تومان، روغن مایع مخلوط ۸۱۰ گرمی ۴۷ هزارو 
۴۰۰ تومان، روغن مایع مخلوط حلب ۱۶ کیلوگرمی ۸۲۶ هزارو 
۲۰۰ تومان و روغن نیمه جامد حلب ۵ کیلوگرمی ۲۴۷ هزارو ۲۰۰ 

تومان در خرده فروشی ها به دست مصرف کنندگان برسد.

مدیرکلدفتربازرگانیداخلیمحصولاتکشاورزی:

قیمتمصوبمصرفکننده۷کالایاساسیاعلامشد

تجمیعکارتهایبانکیو
خدماتیدرکارتملیهوشمند

مدیر اداره نظام پرداخت بانک مرکزی گفت: کسانی که در 
بانک ملی حساب دارند می توانند در شعب و دستگاه های 
خودپرداز این بانک از کارت ملی هوشمند خود استفاده کنند.

محمدرضا مانی یکتا مدیر اداره نظام پرداخت بانک مرکزی 
جمهوری اسلامی گفت: بیش از ۴۰۰ میلیون کارت بانکی 
در اختیار مردم است که به صورت میانگین، ماهانه حدود 
۱۲۰ میلیون از این تعداد کارت فعال هستند.وی افزود: هزینه 
صدور بانکی در کشو های دیگر بسیار بالا است، اما در ایران 
صدور کارت هزینه ناچیزی دارد؛ البته از بعد سیاست گذاری 
با  این مسئله یک آسیب تلقی می شود.یکتا تصریح کرد: 
ثبت  سازمان  میان  مشترک  همکاری  تفاهم نامه  امضای 
احوال کشور و بانک ملی جمهوری اسلامی ایران تجمیع 
کارت های خدماتی در کارت ملی هوشمند کلید خورد و از این 
طریق شهروندان می توانند از کارت ملی خود در آینده نزدیک 
به عنوان کارت بانکی نیز استفاده کنند.وی گفت: کسانی که 
در بانک ملی حساب دارند می توانند در شعب بانک ملی 
و دستگاه های خودپرداز این بانک از کارت ملی هوشمند 
خود استفاده کنند. استفاده از کارت ملی اکنون در یک بانک 
امکان پذیر است، اما استفاده از آن در دستگاه های شتاب 
امکان پذیر نیست.مدیر اداره نظام پرداخت بانک مرکزی 
ارائه  و  بانکی  کارت های  تعداد  کاهش حجم  برای  افزود: 
خدمات نوین پرداخت، یک کد منحصربه فرد الکترونیکی 
ایجاد خواهیم کرد. این پروژه در کل شبکه شتاب و نظام 
پرداخت کشور اجرا خواهد شد و در مراحل آزمون است.یکتا 
تصریح کرد: پنج بانک اکنون این خدمات را ارائه می دهند و 

در ادامه این خدمات گسترش خواهد یافت.

متقاضیانکاردرخارجکشوربخوانند
دفتر توسعه نهادهای اشتغال و هدایت نیروی کار وزارت تعاون،کار 
و رفاه اجتماعی با صدور اطلاعیه ای شرایط و موارد مورد نیاز 
جهت اطلاع متقاضیان کار در خارج از کشور پیش از ثبت نام در 
دفاتر کاریابی خارجی را اعلام کرد. هیأت مرکزی موضوع ماده 
)۲( آیین نامه اجرایی قانون مجازات اشتغال به حرفه کاریابی و 
مشاوره شغلی بدون داشتن پروانه کار در جلسه ۱۴۰۲/۵/۱ به 
استناد تبصره ۴ ماده ۱۳تصویب نامه مذکور موارد الزامی برای 
درج در مفاد قرارداد منعقده بین کارجو و کاریابی خارجی را تعیین 
ارائه  برای  این تصویب نامه کاریابی  و تصویب کرد.به موجب 
خدمات احصایی در بخش)ب( ماده ۱۱ آیین نامه اجرایی ملزم به 
انعقاد یک قرارداد بوده و باید از انعقاد هرگونه قرارداد متمم دیگر 
در بخش فوق الذکر پرهیز کند.قرارداد در سه نسخه اصلی شامل 
نسخه کارجو، کاریابی و اداره کل محل فعالیت کاریابی تهیه و 
تنظیم  شده و کاریابی باید نسخه اداره کل را حداکثر ظرف 
مدت ۱۰ روز کاری پس از امضای قرارداد توسط طرفین به اداره 
کل استان محل فعالیت کاریابی ارسال کند.در این تصویب نامه 
مدت قرارداد، مبلغ قرارداد، تعهدات کاریابی  و شرایط و ضوابط 
نحوه پرداخت حق الزحمه کاریابی درج شده و حداکثر مدت زمان 
قرارداد کاری ۱۸ ماه عنوان شده است.کاریابی ملزم است صرفا 
با کارجویانی قرارداد منعقد کند که شرایط اولیه اخذ روادید و 
کشور  در  کارجو  ویژگی های  با  شغلی  فرصت  شرایط  تطبیق 
مقصد نظیر مدرک تحصیلی یا مدرک زبان لازم را در زمان عقد 
قرارداد داشته باشد.لازم به ذکر است که در صورت انعقاد قرارداد 
با کارجویان فاقد مدارک لازم، قرارداد منعقده صحیح است اما 
کاریابی حق فسخ قرارداد را به دلیل عدم ارائه به موقع مدارک از 
سوی کارجو نخواهد داشت.کارجو نیز موظف است نسبت به ارائه 
به موقع مدارک مورد نیاز به کاریابی و انجام اقدامات لازم جهت 

اعزام در زمان مقرر اقدام کند.
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بین الملل

           پیشرو
عضله سازی بدون تمرینهای سخت؛

داروی جایگزین 
ورزش از راه می رسد

محققان یک گام به تولید دارویی نزدیک شده اند که می تواند ماهیچه 
ها را وادار به رفتاری کند که گویی تمرین ورزشی سنگین انجام داده اند.

 این نوع دارو ها که ورزش تقلیدی نام گرفته اند مجموعه ای از مواد 
هستند که مزایای ورزش کردن را تقلید و مکانیسمی را ایجاد می کنند 

که متابولسیم چربی را بیش از حد می افزاید و تشکیل توده عضلانی بدون 
چربی را ترویج می کند.توماس بوریس پروفسور داروسازی در دانشگاه 
فلوریدا در این باره می گوید: این ترکیب در اصل به ماهیچه های اسکلتی 
دستور می دهد تا همان تغییراتی که در تمرین های ورزشی استقامتی 
دیده می شود را ایجاد کنند.هرچند داروهای ورزش تقلیدی مدتی است 
ابداع شده اند اما محققان دانشگاه فلوریدا متوجه شده اند ترکیبی به نام 
SLU-PP-۳۳۲ می تواند دریافت کننده مرتبط با استروژن)ERR( را 
بسازد که اکسیداسیون چربی اسکلتی را ارتقا می دهد و در نتیجه مصرف 

انرژی بالاتر می رود.
SLU-PP-۳۳۲ در آزمایش روی موش ها یک مسیر متابولیک طبیعی 
را تسریع می کند که به طور نرمال هنگام فعالیت فیزیکی دچار این 

SLU- وضعیت می شود. موش هایی که در این آزمایش روزانه ۲ دوز
PP-۳۳۲ را به مدت یک ماه دریافت می کردند، در مقایسه با موش 
های چاق گروه کنترل، بدون هیچ تغییری در رژیم غذایی و تمرین 
ورزشی، ۱۰ بار چربی کمتر تجمیع کردند و حدود ۱۲ درصد از وزن بدن 
آنها در این فرایند کاهش یافت.همچنین موش ها در مقایسه با قبل از 
دریافت این دارو، توانستند حدود ۵۰ درصد بیشتر بدوند که از تحقیقات 
پیشین درباره تاثیر آن بر قدرت ماهیچه قلب پشتیبانی می کند.بوریس 
در این باره می گوید: هنگامیکه موش ها با این دارو درمان می شوند، 
تمام متابولیسم بدنشان از اسید های چرب استفاده می کند که مشابه 
زمانی است که افراد تمرین ورزشی می کنند و کاهش وزن حیوانات از 

آنجا آغاز می شود.

محققان پی بردند؛

داروی سرطان سینه 
موجب افزایش شدید 

قندخون می شود
 alpelisib برای برخی از بیماران مبتلا به سرطان سینه پیشرفته، داروی
Piqray(( ممکن است مدت بقا را افزایش دهد. اما تحقیقات جدید 
تأیید می کند که این دارو اغلب باعث افزایش شدید قندخون می شود.

دکتر »نیل آیینگار«، یکی از نویسندگان این مطالعه از مرکز سرطان 
مموریال اسلون کترینگ در نیویورک، توضیح داد: »این یک داروی 
بسیار مؤثر است که باید برای درمان سرطان سینه از آن استفاده کنیم، 
اما مشکل این است که باعث افزایش قند خون می شود که می تواند 
اثربخشی دارو را نیز کاهش دهد«.آیینگار گفت: »این یافته ها دلیلی برای 
اجتناب از مصرف این دارو نیستند اما نشان می دهند که قبل از مصرف 
دارو، اقدامات احتیاطی لازم است. نکته کلیدی این است که قند خون 
بالا قابل پیشگیری است.«Piqray که به صورت قرص مصرف می شود، 
یک مهارکننده کیناز است که سیگنال هایی را که باعث تکثیر سلول های 
فاسلودکس  با  همراه  دارو  این  می کند.  مسدود  می شوند،  سرطانی 
تومورهایی  با  مبارزه  برای  )فولوستران(، یک داروی هورمون درمانی، 
که جهش PIK۳CA را بیان می کنند و گیرنده هورمونی مثبت و 
HER۲ منفی هستند، استفاده می شود.محققان خاطرنشان کردند که 
این جهش ها در حدود ۴۰ درصد از سرطان های سینه یافت می شود.

سطوح بالای قند خون یا گلوکز زمانی رخ می دهد که بدن انسولین بسیار 
کمی داشته باشد یا نتواند به درستی از انسولین استفاده کند و زمینه را 
 Piqray برای دیابت فراهم می کند.این مطالعه شامل ۱۴۷ نفر بود که با
تحت درمان قرار گرفتند. از این تعداد، بیش از ۸۰ درصد به قند خون بالا 
)هیپرگلیسمی( مبتلا شدند و حدود ۴۰ درصد به هیپرگلیسمی جدی 
مبتلا شدند.این مطالعه نشان داد که اکثر افراد در عرض ۱۶ روز پس 
از شروع دارو دچار قند خون بالا شدند. این خطر در میان افرادی که 
هموگلوبین A۱c شأن قبل از شروع دارو افزایش یافته بود بیشتر بود. 
هموگلوبین A۱C تصویری از قند خون در دو یا سه ماه گذشته ارائه 
می دهد. در میان افرادی که قند خون بالایی داشتند، دو سوم از آنها 
تحت درمان قرار گرفتند که بیشتر با داروی دیابت متفورمین بود.آیینگر 
توضیح داد که Piqray انسولین را در سلول ها که منجر به افزایش سطح 

قند خون در گردش می شود، مسدود می کند.

مطالعه جدید نشان می دهد؛

ارتباط مواد شیمیایی 
پلاستیکی و افسردگی 

پس از زایمان
بر اساس یک مطالعه جدید، مادرانی که سطح بالای مواد شیمیایی 
پلاستیکی موسوم به فتالات در دوران بارداری داشتند، با کمی افزایش 

خطر افسردگی پس از زایمان روبرو بودند.
به گفته مؤسسه ملی بهداشت ایالات متحده، افسردگی پس از زایمان 
تا ۲۰ درصد از مادران جدید را تحت تأثیر قرار می دهد. این مسئله آن 

را به شایع ترین عارضه بارداری پس از زایمان تبدیل می کند.
بررسی  به  کودکان  سلامت  پیامدهای  بر  محیطی  تأثیرات  برنامه 
این موضوع پرداخته است که چگونه مواد شیمیایی که معمولاً در 
پلاستیک ها و محصولات مراقبت شخصی یافت می شوند، از جمله فنول 
ها، فتالات ها و پارابن ها، ممکن است در افسردگی پس از زایمان نقش 
داشته باشند.به گفته محققان، قرار گرفتن در معرض این مواد شیمیایی 
می تواند بر سطح هورمون ها تأثیر بگذارد و قرار گرفتن در معرض آن از 
طریق رژیم غذایی، جذب آنها از طریق پوست و استنشاق معمول است.
محققان دریافتند که همه شرکت کنندگان در این مطالعه پارابن در 
سیستم بدن خود داشتند و تقریباً همه آنها فتالات در نمونه های ادرار 

خود داشتند.
»ملانی جاکوبسن«، محقق ارشد از دانشگاه نیویورک، گفت: »پیدا 
کردن راه های جدید برای جلوگیری از افسردگی پس از زایمان بسیار 
مهم است، زیرا بسیاری از عوامل خطر شناخته شده، مانند ژنتیک و 

رویدادهای استرس زا زندگی، قابل تغییر نیستند.
 بنابراین، تمرکز بر قرار گرفتن در معرض این نوع مواد شیمیایی قبل از 

بارداری، نشان دهنده یک هدف مداخله ای جدید است.«
برای مطالعه این موضوع، محققان غلظت این مواد شیمیایی را در 
نمونه های ادرار بیش از ۲۱۰۰ زن باردار در پنج سایت مطالعه اندازه 

گیری کردند.
شرکت کنندگان همچنین گزارش ارزیابی افسردگی را بین دو هفته تا 

۱۲ ماه پس از زایمان تکمیل کردند.
محققان دریافتند که در زنان با سطوح بالاتر فتالات، خطر افسردگی 

پس از زایمان افزایش می یابد.

معاون سازمان بیمه سلامت عنوان کرد؛

پرداخت 100 درصد 
حق بیمه ها از سوی 
دولت در برنامه هفتم

معاون بیمه و خدمات سلامت سازمان بیمه سلامت ایران گفت: برای 
افزایش کارآیی نظام بیمه ای باید تلاش کنیم.

مهدی رضایی، در آئین دومین اجلاس مدیران منطقه ۶ سازمان بیمه 
سلامت ایران، افزود: دولت ها معمولاً در تأمین مالی هزینه های سلامت یا 
مستقیماً یا از طریق بیمه های اجتماعی هزینه ها را بر عهده می گیرند و یا 
با پرداخت مستقیم از جیب مردم هزینه های سلامت تأمین می شود و در 
کشور ما از این سه طریق عمدتاً اعتبارات مهیا می شود.وی اظهار داشت: 
در برنامه هفتم تحقق ۳۰ درصد پرداخت از جیب به عنوان هدف گذاری 

برنامه در نظر گرفته شده است. 
در حال حاضر مجموع سهم مستقیم پرداخت یارانه سلامت از سوی 
دولت و بیمه ها ۴۰ درصد است. آنجایی که دولت ها مستقیم هزینه 
می کنند، هزینه بالاسری دارند و میزان آن حداقل ۲۵ درصد برآورد 
می شود و این هزینه صرف ارائه خدمت نمی شود؛ به همین دلیل در 
سیاست های کلی آمده کمک دولت از طریق بیمه ها هزینه شود تا این 
مبلغ کاهش پیدا کند و این هزینه بالاسری در بیمه سلامت ۳ تا ۴ 

درصد بیشتر نیست.
رضایی با طرح این مهم که باید تلاش کرد سهم مردم کاهش پیدا کند 
و در سطح اقتصاد کلان ارتباط مستقیمی با GDP دارد، اظهار داشت: 
حرکت ما در تأمین مالی سلامت در سال های اخیر سینوسی بوده و هم 
اکنون در پایین نمودار هستیم و باید تلاش کنیم سهم سلامت را بالا 
ببریم.وی تاکید کرد: با بالا رفتن سهم سلامت مشکلات مرتفع نمی شود 
و برای بالا رفتن کارآیی و ارائه خدمت و تخصیص نظام بیمه ای نیز باید 
تلاش کنیم.رضایی تصریح کرد: سازمان بیمه سلامت در برنامه هفتم 
تلاش کرده این مشکل رفع شود و دولت متعهد شده ۱۰۰ درصد حق 
بیمه ها را پرداخت کند که بعد از اجرای این قانون منابع ما تقریباً دو برابر 
خواهد شد.وی بیان کرد: نظام پرداخت نیز باید اصلاح شود و گام به گام 
به سمت اصلاح آن خصوصاً در بخش بستری طی برنامه ۵ ساله حرکت 
کنیم.رضایی گفت: ایده آل ما نظام پرداخت نوین تری است چرا که در 

تأمین منابع و هزینه کرد بیمه گر به وظیفه خود عمل کند.

محققان بریتانیایی توصیه می کنند؛

بازی پدر و فرزند 
باعث نمرات بهتر 

کودک در مدرسه 
می شود

یک مطالعه جدید در بریتانیا نشان می دهد که بچه ها زمانی که پدرانشان 
به طور مداوم از طریق بازی، قصه گویی، نقاشی یا آواز خواندن با آنها تعامل 

می کنند، در مدرسه ابتدایی عملکرد بهتری دارند.

منظم  طور  به  پدران  وقتی  دریافتند  بریتانیا  لیدز  دانشگاه  محققان 
با فرزندان ۳ ساله خود به این روش ها ارتباط برقرار می کنند، بچه ها 
در مدرسه در ۵ سالگی بهتر عمل می کنند. همچنین این کودکان در 

ارزیابی های کلیدی در سن ۷ سالگی نمرات بالایی داشتند.
این مطالعه نشان داد در حالی که پدرها بر پیشرفت تحصیلی تأثیر 
داشتند، مادران تأثیر بیشتری بر رفتارهای عاطفی و اجتماعی بچه ها 

داشتند.
بر اساس این مطالعه که هزاران خانواده دو والدی را مورد بررسی قرار داد، 

حتی فقط ۱۰ دقیقه صرف وقت در روز با کودک تفاوت ایجاد می کند.
به گفته محققان، بازی پدر با کودک از کیفیت قوی تری برخوردار است. 
بازی هایی که با بچه انجام می دهد کیفیت متفاوتی دارد. آنها کمی هیجان 
انگیزتر هستند و بازی های فیزیکی بیشتری دارند. این بازی ها شامل بالا 
نگه داشتن نوزاد بالای سر، قلقلک دادن نوزاد، دوچرخه سواری با پاهای 
نوزاد است. از اینرو کودک بیشتر احتمال دارد که بخندد. مادران بیشتر 

درگیر بازی های کلامی تکراری هستند.
بنابراین یکی از والدین معمولاً بر امنیت تأکید می کند و از کودک در 
برابر خطر محافظت می کند. و دیگری اغلب استقلال را ترویج می کند و 

کودک را تشویق می کند تا به کاوش و ریسک کردن و تلاش برای حل 
مستقل مشکل بپردازد. آنها مزایای منحصر به فردی را ارائه می دهند و 
یکدیگر را تکمیل می کنند و با اکثر نظریه های رشدی که نیاز به تعادل 

فعالیت ها دارند، مطابقت دارد.

نماینده مجلس ایروان: خواستار ارسال 
کمک های بشردوستانه ایران هستیم

نماینده مجلس ایروان در مصاحبه ای اعلام کرد: خواستار ارسال کمک های 
 Robert( بیگلاریان«  »رابرت  هستیم.  ایران  سوی  از  بشردوستانه 
Beglaryan( نماینده مجلس ایروان در گفتگو با »نیوز آم« اعلام کرد که 
مهدی سبحانی، سفیر تهران در ارمنستان در نامه ای به وزارت امور خارجه 
ایران خواستار اقدام فوری و ارسال کمک های بشردوستانه ایران به ارمنستان 
شده است.نماینده مجلس ایروان در این مصاحبه همچنین به مذاکره با 
جمعیت هلال احمر ایران اشاره کرد.»رابرت بیگلاریان« در ادامه افزود که 
دولت ایران در حال آماده سازی کمک های مذکور است.وی در ادامه افزود: 
من و »آرا شاهوردیان« یکی دیگر از قانونگذاران با معاون وزیر امور خارجه 
دیدار و نگرانی های خود را در مورد وضعیت قره باغ، وضعیت مردم و جنایات 
صورت گرفته ابراز کردیم. ما از وزارت امور خارجه ایران خواستیم که به این 
موضوعات توجه بیشتری داشته باشد.دور تازه تنش های نظامی در قره باغ 
از سه شنبه گذشته آغاز شد. حملات جمهوری آذربایجان به منطقه قره باغ 
پس از آن روی داد که باکو صبح روز سه شنبه مدعی شد، انفجار یک 
مین ضدزره جاسازی شده توسط نیروهای ارمنی، باعث انهدام یک کامیون 
متعلق به جمهوری آذربایجان و کشته شدن چند نیروی امنیتی این کشور 
شد. در این درگیری های نظامی، تاکنون ده ها نفر کشته و بیش از صدها 
نفر دیگر نیز از جمله ۱۲ کودک زخمی شدند.بر اساس این گزارش، وزارت 
دفاع جمهوری آذربایجان اعلام کرد، در خصوص تعلیق عملیات نظامی در 
قره باغ توافق حاصل شده است و حملات از ساعت یک عصر چهارشنبه 
روسیه  رئیس جمهوری  پوتین«  متوقف شد.»ولادیمیر  محلی  وقت  به 
نیز چند روز پیش در اظهاراتی رسانه ای درباره درگیری های اخیر میان 
جمهوری آذربایجان و ارمنستان اعلام کرد: نیروهای حافظ صلح روسیه در 
منطقه قره باغ در همکاری فعال با همه طرف های درگیر، هر اقدامی را برای 
محافظت از غیرنظامیان انجام می دهند. روسیه با همه طرف های درگیر 
در منطقه قره باغ در تماس نزدیک است و امیدوار است به زودی راه حلی 

مسالمت آمیز برای این مشکل پیدا شود.

خرسندی وزیر کابینه نتانیاهو از 
استقبال گرم ریاض از هیات اسرائیلی

وزیر گردشگری رژیم صهیونیستی که برای شرکت در یک کنفرانس بین المللی 
در زمینه توریسم به ریاض سفر کرده، از استقبال گرم مقامات عربستان سعودی 
تمجید به عمل آورد. »حاییم کاتس« وزیر گردشگری رژیم صهیونیستی روز 
گذشته در گفتگو با وبگاه عبری i۲۴NEWS از استقبال گرم مقامات سعودی 
در ریاض، تمجید کرد.وی در این باره گفت: مقامات عربستانی از هیات اسرائیلی 
در ریاض بسیار صمیمانه استقبال کردند و قدم زدن در پایتخت عربستان همانند 
قدم زدن در خیابان های تل آویو بود.کاتس افزود: من معتقدم روابط دوستانه 
میان ریاض و تل آویو که در گذشته وجود داشت در حال تحول به سوی روابطی 
پایدار و مستحکم است.وزیر گردشگری رژیم صهیونیستی همچنین سفر خود 
و هیات همراهش به عربستان سعودی را تاریخی توصیف کرد و گفت: از ما در 
این سفر استقبال گرمی شد و ما در ریاض احساس امنیت و آرامش کردیم!وی 
در ادامه افزود: این اتفاق در شرایطی رخ داد که تا دیروز ورود به این کشور 
)عربستان سعودی( برای اسرائیلی ها یک آرزوی محال بود.کاتس در ادامه درباره 
روند عادی سازی روابط میان ریاض و تل آویو نیز گفت: در رسانه ها در ارتباط 
با امتیازدهی اسرائیل در این پرونده بسیار صحبت می شود، که هرگز واقعیت 
ندارند.وی پیش بینی کرد که توافق میان عربستان سعودی و رژیم صهیونیستی 
بسیار گرم شکل بگیرد، به صورتی که موجب تقویت فزاینده ورود گردشگران 
اسرائیلی به عربستان شود.گفتنی است وزیر گردشگری رژیم صهیونیستی از 
روز سه شنبه هفته جاری برای شرکت در یک کنفرانس بین المللی گردشگری 

تحت نظارت سازمان ملل، به ریاض سفر کرده است.
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